
“Gelirde adalet, vergide adalet”
diyen yüzlerce kişi İzmir

Konak’ta bir araya geldi. DİSK Genel
Başkanı Arzu Çerkezoğlu, “Bugün ül-
keyi yöneten hükümet kendi hataları-
nın, kendi beceriksizliklerinin yarattığı
ekonomik krizin, bölüşüm krizinin
bütün yükünü vergi olarak işçi sınıfı-
nın, emekçilerin, halkın omuzlarına
yüklemeye çalışıyor. DİSK olduğu 
sürece, DİSK'liler bu ülkede nefes 
aldığı sürece kıdem tazminatı
hakkımıza sahip çıkacağız” dedi.

ç

FİYATLAR DÜŞMEYE BAŞLADI

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Marketlere
indirim çağrısı

Ticaret Bakanı Ömer Bolat 
otomotiv ve emlak piyasasına

ilişkin değerlendirmede bulundu.
Bolat, otomotivde yüzde 15'e varan
düşüşler olduğunu ve kampanyalar
yapıldığını söyledi. Bolat, emlak ala-
nında da satış fiyatlarındaki köpüğün
ortadan kalktığını gözlemlediklerini

belirtti. Bolat,
marketlerden de
indirim bekledik-
lerini belirterek,
“Cumhuriyetimi-
zin 100. yılında
büyük bir indirim
kampanyası
bütün marketler-
den bekliyoruz”
dedi.
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Gelirde adalet
vergide adalet

www.gazetedamga.com.tr

Şirinevler'de 28 Eylül'de 6 katlı
binanın en üst katındaki dai-

rede meydana gelen patlamada 3 kişi
ölürken 3 kişi de yaralandı. İtfaiye 
raporunda, patlamanın ocağa bağlı
doğal gaz hortumunun kasıtlı olarak
kesilmesinden kaynaklandığı belirtildi.
İtfaiye ekipleri, dairede yaptıkları ince-

lemede elektrik şalterinin açık oldu-
ğunu belirlerken tesisatta elektrik kay-
naklı yanmaya rastlamadı. Doğal gaz
vanasının açık pozisyonda, bu vanaya
bağlı fleksi hortumunun kopuk ol-
duğu tespit edildi. Ocağa bağlı fleksi
hortumunun üzerinde kesici alete
bağlı kesiler olduğu belirlendi. I SaYFa 9

100. Yıl Cumhuriyet Parkı'nın açılışında
konuşan Çatalca Belediye Başkanı Mesut

Üner, isim vermeden CHP'yi eleştirdi. 
29 Ekim'de Atatürk Evi'nin açılışını

yapacaklarını belirten Üner, “Siz bizim
Atatürkçülüğümüzün zekatını veremezsiniz”

çıkışında bulundu. “Bizim koltuk sevdamız
yok. Koltuğu bugün bırak desinler

bırakmazsam namerdim” diyen Üner, 
“Ama sakın bizim Atatürk ve 

Cumhuriyet sevgimizi 
tartışmayın” ifadelerini 

kullandı

BIrakmaZSam
NamErDim!

İYİ Parti lideri Meral 
Akşener, partisinin Eskişe-

hir Büyükşehir Belediyesi Başkan
Adayı'nın Melih Aydın olduğunu
açıkladı. Akşener Melih Aydın'ı
platforma davet etmeden önce,
seçimlerde tek başlarına yarışa-
caklarını kastederek, “Melih
boyun kaçmış, kilon kaçmış 
hep beraber göreceğiz. Bu arada
benim boyum kaçmış, kilom 
kaçmış hep beraber göreceğiz”
ifadelerini kullandı. I SaYFa 7
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kilom kaÇmIŞ GÖrECEĞiZ!

Ömer Bolat

BİZ KENDİMİZ OLAMADIK

Yüzde 25’lik cam 
tavan korkusu!

CHP Genel Başkan adayı
Özgür Özel, Kemal Kılıçdaroğ-

lu'nu, bir dönem mutfakta çektiği vi-
deolar üzerinden eleştirdi. “CHP'ye,
Erdoğan'la polemiğe girecek, laf yarış-
tıracak, onun kadar sert konuşabilecek
bir lider aramıyoruz” diyen Özel, “Er-
doğan'ın bize dayattığı siyaseti redde-

den kadrolarla
yola çıkıyoruz.
Başımız üzerinde
var olduğunu
kabul ettiğimiz o
yüzde 25'lik cam
tavan korkusu
bizi kendimiz ol-
maktan çıkardı”
ifadelerini kul-
landı. I SaYFa 7
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Özgür Özel

KILIÇ, MECLİS'TE AÇIKLADI

Üçüncü dönemde
yeniden adayım!

Maltepe Belediyesi’nin 3 milyar
350 milyon TL’lik 2024 yılı büt-

çesi kabul edildi. Belediye Başkanı Ali
Kılıç, “Maltepe'nin kaynaklarını Mal-
tepe'ye hizmet için kullanmaya devam
edeceğiz” dedi. Kılıç, “Maltepe park
alışveriş merkezinin yanından Kadıköy

rıhtımına uzanan
tramvay projesini
hayata geçirece-
ğiz. Fuar ve tram-
vay projelerini
hayata geçirmek
için üçüncü dö-
nemde yeniden
göreve talibim”
diye konuştu.
I SaYFa 4
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Ali Kılıç

YIL: 19       SAYI: 5849       FİYAT: 1.5 TL        6 EKİM 2023 CUMA

Çatalca Kaleiçi Mahallesi'nde 
yapılan 100. Yıl Cumhuriyet Parkı

düzenlenen törenle açıldı. Açılışa İBB 
AK Parti Grup Başkanvekili ve Esenler Bele-
diye Başkanı Mehmet Tevfik Göksu da katıldı. 
Açılışta konuşan Belediye Başkanı Mesut
Üner, göreve geldikten sonra büyük hizmetlere
imza attıklarını belirterek, “Biz ideoloji siyaseti
değil eser siyaseti yapıyoruz. Sayın Cumhur-
başkanımızın da dediği gibi 'eşek ölür kalır 
semeri insan ölür kalır eseri.' Hiçbir zaman 
bu düsturdan ayrılmayacağız” dedi. 29
Ekim'de Atatürk Evi'nin açılışını yapacaklarını
dile getiren Üner, “Bizim Atatürk ve Cumhuri-
yet sevgimiz sonsuza kadar yaşayacak. 
Bunu herkes böyle bilsin” diye konuştu. 

EŞEK ÖLÜR KALIR SEMERi
iNSAN ÖLÜR KALIR ESERi!
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Bir yıl önce Atatürk Evi'nin temelini
atarken söylediği sözlerin bazı kişiler 

tarafından eleştirildiğini hatırlatan Mesut Üner,
“Bizi Atatürk ve Cumhuriyet düşmanı ilan 
ettiler. Ben de dedim ki siz bizim Atatürkçülüğü-
müzün zekatını veremezsiniz. Çok zorlarına
gitti. Hiç önemli değil. 2019'dan önce Çatal-
ca'da Atatürk'le ilgili ne yapıldı?” diye sordu.
“Bizim koltuk sevdamız yok. Koltuğu bugün
bırak desinler bırakmazsam namerdim” diyen
Mesut Üner, “Ama sakın bizim Atatürk ve
Cumhuriyet sevgimizi tartışmayın. Bunu
hiçbir zaman tartıştırmayız. Ben bir müba-
dil torunuyum. Mübadilin ne olduğunu
burada dernek başkanlarımız var çok iyi
bilirler” ifadelerini kullandı. I SaYFa 4

ATATÜRKÇÜLÜĞÜMÜZÜN 
ZEKATINI VEREMEZSiNiZ!

ç

Sarıyer'de uçurumdan düşen
65 yaşındaki Remzi Geyik

düştüğü yerde 5 gün boyunca
kurtarılmayı bekledi. Dün piknikçiler
tarafından fark edilen yaşlı adam
kurtarıldı. Geyik'in, 5 gün boyunca 
yanında bulunan suyu içerek hayatta
kaldığı öğrenildi. Bacaklarında kırıklar
oluşan Remzi Geyik'in hayati tehlike-
sinin bulunmadığı öğrenildi. Polis
olayla ilgili inceleme başlattı. I SaYFa 3
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5 gün su içerek 
hayata tutundu

Milletler Afet Riski Yönetimi
Ofisi’nin (UNDRR) davetiyle

Dubai’ye giden Turan Hançerli, bu-
rada yaptığı konuşmada, “Yerel yöne-
timler, sorunlara yakınlıkları nedeniyle,
gerçek sorunları tespit etme ve gerçek
çözümler bulma konusunda ustadır-
lar. Afet riskinin azaltılması söz ko-
nusu olduğunda ileriye dönük bir
yaklaşım benimsemeli ve proaktif bir
risk yönetimi çerçevesine odaklanmalı-
yız. Yerel yönetimlerin dönüştürücü
gücüne inanıyoruz” dedi.  I SaYFa 5
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Yerel yönetimler
çözüm üretir!

HErkESE aDil
olaCakSINIZ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
‘Peryön 31. İnsan Odağında Yönetim

Kongresi’nde konuştu. Topluma hizmet 
etmenin manevi hazzının yaşadığını belirten
İmamoğlu, “Kendini adamak, buna kendini
gönüllü hissetmek ve o duyguyla hareket
etmek şart. Siyasette en önemli eksiklik tam
da bu duygu. Herkese adil olmaya gayret
edeceksiniz” dedi. I SaYFa 5
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UTANACAK
YÜZLERi YOK!

Engin Polat ve Dilan Polat hakkında 
ortaya attığı iddialarla gündeme gelen

Seyhan Soylu, Mehmet Mert’e konuştu.
İddiaların ardından Engin Polat ile bir araya
gelen Soylu, Polat’tan para aldığını ve Paris’e
yerleştiğini açıklamıştı. İroni yaptığını açıkla-
yan Soylu, “Beni satın alacak para daha basıl-
madı. Bunlar sözüm ona gazeteci olacaklar,
haberci olacaklar, mağdurun yanında, 
zorbanın karşısında olacaklar. Hiç mi utana-
cak yüzleri yok” tepkisini gösterdi. 
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PERYÖN’ÜN KONGRESİNDE KONUŞTU

DOĞRU SANILAN 
10 HATALI BİLGİ! 
Kadınlarda yumurtalıkların görevlerinin
azalmasına bağlı olarak adet döngüsü-
nün ve doğurganlığın sona erdiği
yaşam evresi ‘menopoz’ olarak adlan-
dırılıyor. Ülkemizde kadınların ortalama
47-49 yaşları arasında menopoza 

girdiği belirtiliyor.
Doç. Dr. Şafak

Yılmaz Baran,
menopoz hak-
kında doğru
zannedilen
hatalı bilgileri
değerlen-
dirdi.
I SaYFa 2
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ATATÜRK GEL
DEDi HEMEN
GELDiLER!

Dedesinin 11 yaşında
Selanik'ten Çatalca'ya
geldiğini açıklayan

Üner, “Orada bin 500
dönüm tarla, 3 bin
koyun keçi bıraktı. 

Atatürk dedi ki 'buraya
geleckesiniz.' Onlar da

hiç itiraz etmeden 
her şeylerini bırakıp
geldiler. Biz böyle 

sahip çıktık Atatürk'e”
diye konuştu. 
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Bahçelievler'de 
3 kişinin öldüğü

patlamanın, ocağa
bağlı doğal gaz

bağlantı hortumunun
kasıtlı olarak 

kesilmesi sonucu
meydana geldiği

tespit edildi

3 KİŞİ ÖLDÜ 3 KİŞİ YARALANDI

Şarkıcı Göksel'in 7 Temmuz 2023'te
düzenlenen konserine giden 33 yaşın-

daki spor eğitmeni Selin Gül'ün kafasına,
konser sırasında ateşlenen havai fişekler
sebebiyle demir
parçası düştü.
Kaza sonrası sol
kulağında yüzde
65 engel oluştu-
ğunu ifade eden
Gül, 400 bin liralık
manevi tazminat
davası açtı. Gül,
"Bu süreçte hiçbir
kişi ve kurumdan yardım görmedim. Üstüne
hastane masraflarından dolayı evime icra
kağıdı geldi" diye konuştu. I SaYFa 9
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KONSERE GiTTi
SAĞIR KALDI!

İLK HEDEFİMİZ 
SÜPER 
KUPA!
Sultanlar Ligi ekiplerinden
VakıfBank Kadın Voleybol 
Takımı, 2023-2024 sezon
açılışı için medya günü 
düzenledi. Oyuncu Zehra
Güneş, “Bu takımla, bu
muhteşem takımla ba-
şarılara imza atmak
istiyoruz. İlk hedefi-
miz Süper Kupa.
Daha sonra adıma
adım ilerleyeceğiz.
Başarılar kazanaca-
ğımıza inanıyorum”
dedi. I SaYFa 14

Ölü var ama tutuklu yok!
Beyazıt'ta 23 Mayıs 2022'de meydana
gelen ve çapraz ateş arasında kalan

Azerbaycanlı oyuncu Kamran Dadashzade'nin

öldüğü silahlı çatışmaya ilişkin davada tutuklu
bulunan son 2 sanık da tahliye edildi. Böylece
dosyada tutuklu sanık kalmadı. I SaYFa 3

ç

EKREM
HACIHASANOĞLU

haber
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KULAK ağrısının en önemli nedeninin
enfeksiyonlar olduğunu belirten Doç.
Dr. İsmail Önder Yılmaz, “Orta kulak

enfeksiyonları, kulak zarının hemen arkasındaki
orta kulağı geniz bölgesine bağlayan östaki boru-
sunun tıkanması sonucu ortaya çıkar. Sigara du-
manı, sinüzit, soğuk algınlığı, kalıtım ve alerji gibi
faktörler tıkanıklığa yol açabilen sebeplerdir. Ço-
cuklarda orta kulak enfeksiyonu yetişkinlere
oranla daha yaygındır çünkü çocukların kulakla-
rındaki östaki borusu daha kısa ve yataydır”
dedi. Yılmaz, “Bebeklik döneminde yanlış em-
zirme ve besleme de sık kulak enfeksiyonuna
neden olabilir. Bunu önlemek için bebek emziri-
lirken veya beslenirken başının yukarıda olma-
sına dikkat edilmelidir. Dış kulak enfeksiyonunda
kulak kepçesine önden veya alttan yapılan basıda
genellikle şiddetli ağrı olur ve çoğunlukla bu kirli
suda yüzmenin bir sonucudur. Kulakta oluşma-
masına rağmen sinüs, diş ve boğaz enfeksiyon-
ları da kulak ağrısına yol açan diğer
enfeksiyonlar arasındadır” diye konuştu. 

Alerji ağrı yapabilir

“Saman nezlesi, toz, polen ve hayvan alerjileri de
kulak ağrısına yol açabilir. Bu tip alerjilerde bu-
runda tıkanıklık ve akıntı olur” diyen Yılmaz,
“Bir ucu genize açılan östaki borusunun tıkan-
ması sonucu ağrı, kulakta dolgunluk ve basınç
hissi görülebilir. Dış kulaktaki, alerjik egzamalar
kulak cildinde çatlaklara ve kolay dış kulak yolu
enfeksiyonuna yakalanmaya neden olabilir. Uçak
seyahatlerinde veya dalış esnasında aniden or-
taya çıkan şiddetli kulak ağrıları görülebilir. Bu
durum ani basınç farklılığı sonucu kulak zarına
uygulanan basınçtan ortaya çıkar. Sebebi; kula-
ğın, orta kulak ile dış kulak arasındaki basınç far-
kını dengeleyememesidir. Bu basınç farkı kulak
ağrısına hatta kulak zarının zedelenmesine bile
neden olabilir” ifadelerini kullandı. 

Temizlerken dikkat

Kulak ağrısının sebeplerinden birinin de kulağa
sokulan yabancı cisimler olduğunu belirten Doç.
Dr. İsmail Önder Yılmaz, “Kulağı temizlemek
için kullanılan kulak çöpleri kullanılmamalı sa-
dece dışa gelmiş olan kirler temizlenmelidir. Kiri
daha ileri iterek temizleme hareketi kulak zarına
zarar verebilir. Sert kulak kirleri kulak zarına veya
dış kulak yoluna bası yaparak kulak ağrısına
neden olabilir. Uzmanlar kulak kirini mikroskop
veya ışık altında basit bir işlemle temizleyebilir.
Ayrıca, kulağa alınan güçlü bir darbe ya da silah
sesi gibi yüksek bir ses de kulak zarına zarar ve-
rebilir. Kulak zarı genellikle 2 ay içerisinde kendi
kendini iyileştirir” açıklamasında bulundu.
BURAK BİRERDİNÇ 

S ağlıklı beslenme, düzenli egzersiz,
rutin hekim kontrolleri ve yakınma-
lara yönelik uygulanan tedaviler sa-

yesinde kadınlar menopoz sürecinde aktif
ve kaliteli bir yaşam sürebiliyor. Ancak me-
nopozla ilgili toplumda doğru sanılan ha-
talı bilgiler ve bu doğrultuda hareket
edilmesi, kadınların menopoz dönemini
sağlıklı ve mutlu yaşamalarını önleyebili-
yor. Örneğin, menopoz döneminde uygu-
lanan hormon tedavilerinin kansere yol
açacağı kaygısı nedeniyle tedaviden kaçın-
mak, yıllarca sürebilecek olan menopoza
dair sıkıntıların çözümüne ulaşmayı engel-
leyebiliyor. Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran,
menopoz sürecine yönelik gereksiz kaygı-
lar veya hatalı bilgiler nedeniyle hekim
kontrolünden kaçınmanın aynı zamanda
ciddi tablolara da neden olabileceğine dik-
kat çekerek, “Menopoz kalp ve damar has-
talıkları, meme, rahim ve yumurtalık
hastalıkları ile kemik erimesi gibi pek çok
hastalığın sıkça karşılaşıldığı bir dönem.
Dolayısıyla menopoz sürecinde düzenli
olarak yapılması gereken hekim kontrolle-
rini aksatmak, bu hastalıkların atlanma-
sına veya erken teşhis edilememesine yol
açabiliyor. Bu nedenle menopoz döne-
minde hem Kadın Hastalıkları ve Doğum
uzmanı kontrolüne gitmek, hem de dü-
zenli aralıklarla check-up yaptırmak büyük
bir öneme sahip. Bu sayede yaşam kalitesi
yükselirken, hayatı tehdit edebilen hasta-
lıklar da erken dönemde teşhis ve tedavi
edilebiliyor” dedi. 

Menopoza girme 
yaşı geciktirilebilir

Doğrusu: Adet kanamaları sona erdiğinde
menopoza dair yakınmaları gidermek
amacıyla hormon tedavisine başlanabili-
yor ve ilaç tedavisiyle rahim iç zarı kalın-
laştırılıp, sonrasında kanama sağlanarak
‘yapay bir adet döngüsü’ oluşturuluyor.
Ancak ilaç tedavisi sayesinde her ay adet
görülse de bu durum menopozun gecikti-
rildiği anlamına gelmiyor. 

Kadınlar annesine benzer 
yaşta menopoza girer

Doğrusu: ‘Her kadın annesiyle benzer
yaşta menopoza girer, annesine benzer be-
lirtileri yaşar’ düşüncesi de yine toplumda
yaygın olan hatalı bilgilerden. Kadınlar ka-
lıtsal olarak annelerine benzeseler de me-
nopoza girme yaşını; kilo alımı, sigara ve
alkol kullanımı, kronik hastalıklar, geçirilen
ameliyatlar, radyoterapi, kemoterapi, stres
ile doğum sayısı gibi faktörler etkiliyor.

Her kadın menopoz dönemini 
aynı deneyimler 

Doğrusu: Yaklaşık her 2 kadından 1’inde
menopoza giriş döneminde ve sonraki

yıllarda ateş basmaları, gece
terlemeleri ile duygu durum
değişiklikleri gibi yakınmalar
gelişiyor. Doç. Dr. Şafak Yıl-
maz Baran, “Ancak menopoza
ait belirtiler kadınlar arasında
oldukça değişkenlik gösteriyor;
hiçbir şikâyeti olmayan kadın-
lar olabildiği gibi yaşam kali-
tesi ciddi anlamda etkilenmiş
kadınlarla da karşılaşıyoruz. Bu yakınma-
ların değişkenliği kalıtsal, ırksal, beslenme
alışkanlıkları, iklim ve yaşam tarzı pek
çok faktörden kaynaklanıyor” diyor. 

Rahim alınınca menopoza girilir

Doğrusu: Kadının menopoz sürecini be-
lirleyen durum, yumurtalıklardaki yumur-
taların tükenmesi ve buna bağlı olarak
işlevini yerine getirememesidir. Bununla
birlikte, ameliyat yoluyla iki yumurtalığın
çıkarılması halinde de kadın menopoza
giriyor. Dolayısıyla, sadece rahim alı-
nınca kadın adet görmüyor ve bir daha
hamile kalamıyor ama menopoza girmi-
yor. Menopoz ancak rahimle beraber yu-
murtalıklar da alınırsa başlıyor.  

Menopozla birlikte cinsel 
yaşam biter

Doğrusu: Menopoz döneminde kadınla-
rın yaklaşık yüzde 70’inde vajinal kuru-
luk, cinsel ilişkide ağrı, isteksizlik, idrar

yaparken yanma ve sık enfek-
siyon geçirme gibi yakınmalar
oluşuyor. Kadın Hastalıkları
ve Doğum Uzmanı Doç. Dr.
Şafak Yılmaz Baran, ancak
bu tür şikayetlerin tedavilerle
giderilebildiğine işaret ederek,
“Menopoz dönemindeki ka-
dınlarda gelişen yakınmaların
altta yatan nedeni, meno-

pozla birlikte östrojen hormonunun azal-
ması ve buna bağlı olarak vajinal
bölgenin elastikiyetinin, kayganlığının ve
florasının bozulmasıdır. Öncelikli olarak
vajinal kayganlaştırıcı ve nemlendirici te-
daviler uygulanabilirken, uygun hasta-
larda topikal veya sistemik yolla östrojen
hormonunun verilmesi de sorunların
büyük oranda düzelmesini sağlıyor” bil-
gisin veriyor. 

Menopoz döneminde 
mutlaka kilo alınır

Doğrusu: Kadınlar genellikle menopoz-
dan sonra kilo aldıklarından yakınıyorlar.
“Ancak kilo almak hormonal değişimin
değil, yaşlanmanın bir etkisidir” diyen
Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran, sözlerine
şöyle devam ediyor: “İlerleyen yaşla bir-
likte metabolizmanın bir miktar yavaşla-
ması nedeniyle günde yaklaşık 250 kalori
daha az enerji almak, bu süreci dengele-
yecektir. Elbette her zaman olduğu gibi

kilo dengesi menopoz döneminde de; lif-
ten zengin, meyve ve sebze ağırlıklı, pro-
tein ile kalsiyumdan zengin, yağ oranı
düşük beslenme modeli ve düzenli egzer-
sizlerle sağlanabiliyor” 

Hormon tedavisi kansere
neden olur

Doğrusu: Hormon tedavisinin meme
kanserine yol açtığı endişesi nedeniyle
pek çok kadın menopozun sebep olduğu
sorunlara katlanmak zorunda kalıyor.
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran, menopoz
doğal bir süreç olsa da yaşam kalitesini
olumsuz etkileyen yakınmalar için mut-
laka hekime başvurmak gerektiğini vur-
gulayarak, “İhtiyaç halinde de ilaç desteği
almak doğru bir yaklaşım olacaktır. Kişi-
sel olarak uygun hastalarda, uygun
dozda ve sürede verilen hormon tedavi-
leri yakınmaları giderirken, toplumda sa-
nıldığı kadar yüksek oranda kanser
vakasıyla karşılaşılmıyor” diyor. Hekime
danışmadan uygulanan ve etkinliği ile gü-
venirliliği kanıtlanmamış birtakım bitkisel
tedavilerden de mutlaka kaçınmak gereki-
yor, zira bu yöntemler karaciğer, böbrek
ve kalp gibi organlarda hasara neden ola-
biliyor. 

Şikayeti olan her kadın hormon 
tedavisi alabilir

Doğrusu: Östrojen içeren hormon tedavi-
leri menopozdaki yakınmaları hafifletmek
amacıyla sık kullanılan bir yöntem olsa
da, her kadın için uygun olmayabiliyor.
Özellikle de rahim kanseri, meme kanseri,
aktif karaciğer, kalp ve damar ile emboli
gibi hastalıkların varlığında hormon teda-
vilerinin kullanımı önerilmiyor. 

Menopoz döneminde 
hamilelik riski yoktur

Doğrusu: Özellikle ‘perimenopozal
dönem’ olarak adlandırılan adetin kesil-
mesinden itibaren geçen bir yıl içinde
düşük ihtimal de olsa hamilelik gerçekle-
şebiliyor. Dolayısıyla bu dönemde cinsel
yaşamda korunmaya mutlaka devam
etmek gerekiyor. 

Menopoza geçiş döneminde
yoğun âdet kanamaları normaldir

Doğrusu: Menopoza geçiş dönemi sık-
lıkla adet döngüsünün seyrekleşmesi veya
kesilmesi şeklinde belirti veriyor. Tam
tersi olarak yoğun âdet kanamaları, dü-
zensiz ve sık kanamalar altta yatan ra-
himde kalınlaşma, miyom ile polip gibi
bir jinekolojik hastalıkla ilişkili olabiliyor.
Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran, dolayısıyla
bu süreçte gözlenen yoğun kanamalarda
mutlaka hekime başvurmak gerektiğine
dikkat çekiyor. HABER MERKEZİ

DOGRU SANILAN 
10 HATALI BILGI! 

Bebeklik çağından yetişkinliğe kulak ağrısı
ciddi sonuçlar doğurabiliyor ve hafife alın-
maması gerekiyor. Doç. Dr. İsmail Önder
Yılmaz, aniden başlayabilen ve şiddetli sey-
redebilen kulak ağrıları enfeksiyonlardan
kaynaklanabildiği gibi; alerji, uçak seya-
hati, dalış sporu ya da kulağın yanlış şe-
kilde temizlenmesi nedeniyle de olabiliyor

Kulak ağrısı
ciddi bir sorun

Kışın gözlerde adenovirüs
salgını ile de sıklıkla kar-
şılaşıldığına dikkat çeken

Göz Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr.
Gamze Öztürk Karabulut, “Adenovi-
rüs salgını ile daha çok sonbahar ve
kış dönemlerinde karşılaşıyoruz. İn-
sanlar kapalı mekânlarda çok daha
fazla vakit geçirdiği için virüsün bu-
laşıcılığı artıyor. Gözde ağır ve uzun
süren kızarıklıklar meydana gelebi-
liyor. Bu da insanların temas ettiği
kapı kollarından, asansör düğmele-
rinden geçebiliyor. Gözlerimize do-
kunmadan önce ellerimizi yıkamak,
el hijyenine dikkat etmek adenovi-
rüsün yayılmasını önlemek açısın-
dan önemlidir. Boğaz ağrısı, burun
ve göz akıntısı, ateş ve öksürük gibi
şikayetleri olanların göz hekimine
de muayene olmaları önerilir” 
diye konuştu.

Göz kuruluğu oluyor

Soğuk havalarda özellikle büyük
şehirlerde artan hava kirliliğinin
göz kuruluğu problemini artırdığını
ifade eden Karabulut, “Kış ayla-
rında göz kuruluğu problemi ile sık-

lıkla karşılaşılıyor. Çevre koşulları
göz sağlığını çok etkiliyor. Kış ayla-
rında şehirlerde hava kirliliği arttığı
için çok fazla göz kuruluğu problemi
ile karşılaşıyoruz. Bu çok ciddi bir
sorundur. İnsanlar farklı şehirlere
gittiği zaman o şehrin ortamına
göre şikâyetler azalıp, artabiliyor.
Hiç şikâyeti olmayan ve kırsalda
yaşayan biri şehre geldiği zaman
rahatsızlık duyabiliyor ya da ılıman
ve nemli iklimi olan şehirlerden
kuru ve soğuk iklimi olan bölgelere
gittiği zaman kuru göz şikayetleri
artabiliyor” ifadelerini kullandı.
Göz kuruluğunun; gözlerde yanma,
batma, kaşıntı, ağrı, yorgunluk, gibi
şikâyetlere neden olduğunu söyle-
yen Doç. Dr. Karabulut, “Kendimize
dumanın içerisinde bir ortam yara-
tıyoruz, bu da gözde yanma ve
batma yapıyor, yorgunluk hissi ya-
ratıyor. Bu nedenle soğuk hava-
larda, özellikle de kış mevsiminde
karşılaşılan en büyük sağlık sorun-
larından bir tanesi göz kuruluğudur.
Yıl boyunca rahatsızlık hissetmeyen
insanların bile havaların soğuduğu
dönemde şikâyetleri oluşabilir”

açıklamasında bulundu.

Nemlendirme şart

Kapalı ortamlardaki ısıtıcıların da göz
kuruluğuna neden olduğunu belirten
Doç. Dr. Karabulut, “Yaşadığınız or-
tamda hava kurursa yine şikâyetler
artar. Kapalı ortamların ısıtılmasında
kullanılan sistemler de havadaki nemi
alıp, göz kuruluğu gibi şikayetlere
sebep olabilir. Bu nedenle kapalı alan-
larda ortamın nemlendirilmesi
önemli” diye konuştu. Göz kuruluğu
şikâyetinin artması durumunda bir
doktordan tavsiye alınması gerektiğini
ifade eden Doç. Dr. Karabulut, gözyaşı
damlası kullanılabileceğini söyledi.
Sağlıklı beslenmenin göz sağlığı açı-
sından önemli olduğuna vurgu yapan
Karabulut “Kışın yeterince vitamin
alamayabiliyoruz. Bu nedenle sağlıklı
sebze ve meyve tüketmek de göz sağ-
lığında faydalı olacaktır. Sağlıklı bes-
lenmeye de dikkat etmek gerekir.
Bunun yanında düzenli olarak yılda bir
kez göz muayenesi olmak, göz sağlığı-
nın korunması ve hastalıkların erken
teşhisi açısından önemlidir” dedi.
DHA

Kadınlarda yumurtalıkların görevlerinin azalmasına bağlı olarak adet döngüsünün ve doğurganlığın sona erdiği
yaşam evresi ‘menopoz’ olarak adlandırılıyor. Ülkemizde kadınların ortalama 47-49 yaşları arasında menopoza
girdiği belirtiliyor. Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran, menopoz hakkında doğru zannedilen hatalı bilgileri değerlendirdi

Doç. Dr. Şafak
Yılmaz Baran

GOZE GELMEYIN!
Soğuk havalarla birlikte artan viral

enfeksiyonların göz sağlığını da etki-
lediğini ifade eden Göz Hastalıkları

Uzmanı Doç. Dr. Gamze Öztürk Kara-
bulut, “Salgın hastalık belirtilerini 

taşıyanların göz hekimine muayene
olmaları göz sağlığı açısından önem

arz ediyor” dedi

VÜCUDU hastalıklara karşı koruyan ba-
ğışıklık sisteminin güçlü olması özellikle
toplumda kolayca yayılım gösteren

mevsimsel hastalıklardan korunmada oldukça
önemli bir rol oynuyor. Yapılan çalışmalara göre
aynı miktarda virüs ile karşılaşan iki bireyde ba-
ğışıklık sistemi zayıf olanın olmayana göre hasta-
lığa daha kolay yakandığını ve daha uzun sürede
iyileştiğini belirten Sağlıklı Yaşam Şefi ve Diyetis-
yen Sibel Mumcu, “Sağlıklı beslenme, düzenli fi-
ziksel aktivite, yeterli uyku, stresle başa
çıkabilmek, sigara, alkol gibi bağışıklık sistemini
zayıflatan unsurlardan uzak durmak, hayata
daha iyimser bakmak, gülümsemek gibi hayata
dair her şey bağışıklık sistemi için önemli. Bu ne-
denle bireysel farklılıklar dışında kalan ve günlük
hayatımızın parçası olan bu alanlarda dikkat
edeceğimiz her şey ve alacağımız önlemler, bağı-
şıklık sisteminin güçlenmesine ve hastalıklara
karşı dirençli olmamıza yardım eder” dedi.

Sigaradan
uzak durun!
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İstanBul Emniyeti Siber Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü ekipleri, yasadışı
bahis oynatanlara yönelik çalışma başlattı.

Yapılan çalışmalar kapsamında İstanbul merkez
olmak üzere Ankara, Kocaeli, Antalya, Giresun,
İzmir, Kayseri, Manisa, Şanlıurfa, Tekirdağ'da çok
sayıda adrese eş zamanlı operasyon düzenledi. Ope-
rasyon yapılan şüphelilerin başka kişiler adına şirket
hesapları açtıkları, bu hesaplar üzerinden yasadışı ba-
histen elde edilen suç gelirini akladıkları tespit edildi.
Örgütlü olarak hareket eden 50 şüpheli yakalanarak
gözaltına alındı. Şüphelilerin adreslerinde yapılan
aramalarda; 1 ruhsatsız tabanca, 306 bin 485 lira, 18
bin 331 dolar, 3 bin 220 euro, 420 pound, 171 gram
altın, 7 Ata altın, 2 çeyrek altın, 3 'beşi bir yerde" diye
tabir edilen set altın, kurulan paravan şirketlere ait ke-
silmiş faturalar, kaşeler, pos cihazları, hesap hareket
dökümleri ve çok sayıda dijital materyal ele geçirildi.
Ayrıca adreslerde şüphelilere ait şirketlere bağlı 139
banka hesabına, örgüt liderine ait 2 ev ve 2 lüks araca
da el konuldu. Gözaltına alınan 50 şüpheliden 27'si
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı. DHA

sİlİvrİ'de TEM Otoyolu'nda otomobil
sürücüsü kilometrelerce ters yönde ilerledi.
Emniyet şeridinde hızla ilerleyen sürücü

trafiği tehlikeye attı. O anlar başka bir sürücünün cep
telefonu kamerasına yansıdı. TEM Otoyolu Selimpa-
şa'da mevkiinde dün saat 12.00 sıralarında bir sü-
rücü, ters yönde hızla ilerlemeye başladı. Emniyet
şeridindeki otomobil sürücüsü, karşı yönden gelen

araçlara aldırış etmeden
kilometrelerce ters
yönde seyretti. Otomo-
bil sürücüsü emniyet şe-
ridinde hızla gittiği
sırada hem kendi haya-
tını hem de diğer sürü-
cüleri tehlikeye attı.
Ankara istikametine
doğru hızla ilerleyen sü-
rücü bir süre sonra göz-
den kayboldu. DHA

O lay 1 Ekim Pazar günü
Garipçe Mahallesi'nde
meydana geldi. İddiaya

göre Gazosmanpaşa'da oturan
Remzi Geyik haftasonu Garipçe
mahallesine gitti. Geyik, ormanlık
alanda bulunan su kaynağından
su almak için tırmandığı sırada
ayağının kayması sonucu metre-
lerce aşağıya yuvarlandı. Bacak-
ları kırıldığı için hareket
edemeyen Remzi Geyik yanında
telefon olmadığı için kimseye
haber veremedi.

Sağlık ekipleri geldi

Beş gün boyunca düştüğü yerden
hareket edemeyen Remzi Geyik
düşerken yanında bulunan suyu
içerek hayatta kaldı. Bugün piknik
yapmak için aynı bölgeye giden
iki kişi yerde birinin yattığını

gördü. Yaklaştıklarında yerde
yatan kişinin Remzi Geyik oldu-
ğunu fark etti. İki kişi yaşlı ada-
mın yardım istemesi üzerine
jandarmaya haber verdi. Haber
verilmesi üzerine olay yerine sağ-
lık, itfaiye ve jandarma ekipleri
sevk edildi. 

İnceleme başlatıldı

Sağlık ekipleri yaralı Remzi Ge-
yik'e ilk müdahaleyi olay yerinde
yaptı ancak arazi şartları karadan
kurtarma için elverişli olmadığın-
dan Kıyı Emniyeti'nden zodyak
bot istendi. Yaralı, kıyıya yanaşan
bota alınarak hastaneye sevk
edildi. Bacaklarında kırıklar olu-
şan 65 yaşındaki Remzi Geyik'in
hayati tehlikesinin bulunmadığı
öğrenildi. Olayla ilgili inceleme
devam ediyor. DHA

İstanBul 31. Ağır Ceza
Mahkemesinde görülen
duruşmaya 2 tutuklu

sanık, bulundukları cezaevinden ge-
tirilirken 4 tutuksuz sanık, şikayetçi-
ler ve taraf avukatları salonda hazır
bulundu. Duruşmaya SEGBİS ile
bağlanan müşteki polis memuru
Necip Fazıl Demir, "Ben olay yerine
olay yaşanmadan yaklaşık 1 saat
önce gittim. Bu iki taraf daha önce
birbirleriyle husumetlilerdi. Daha
önce aralarında silahlı tartışma ya-
şanmış bir kişi bacağından vurul-
muş. Biz gittikten sonra 'Biz
intikamımızı alırız, yanınıza bırak-
mayız' şeklinde konuşmalar olu-
yordu. Biz uzlaştırmaya çalıştık ama
o niyette değillerdi. Sonra küfürleş-
meler oldu. Daha sonra da dükka-
nın dışından içeriye siyah birşey
atıldı. Ardından silahlar patladı. İlk
kim sıktı anlamadık. Herkeste silah

vardı, çatışmaya girdiler. Her taraf-
tan ateş edilince sağdan soldan in-
sanların yere düştüğünü gördüm.
Polis memurunun silahını gasp eden
kişi dükkana doğru ateş etti. O da
olayın tarafıydı. Ben olayda yaralan-
madım. Azerbaycanlı vurulan biri
vardı. Ona ilk müdahaleyi yapmak
için gittiğimde ölmüştü. Kimin kur-
şunuyla vuruldu bilmiyorum. Ateş
edilirken pompalı tüfek sesi duy-
dum. Ses dükkanın dışından geldi"
dedi. Duruşmada, olayın yaşandığı
caddede esnaflık yapan Ali Bayram
tanık olarak dinlendi. Bayram ifade-
sinde, "Ben dükkanımın içinde otu-
rurken bir anda silah sesleri
duydum. Ortalık ana, baba gü-
nüydü. Kim ateş etti bilmiyorum. Si-
lahlar patlarken bir kişi elinde silahla
dükkanıma girdi. Ben onu sakinleş-
tirmeye çalıştım. Sonra tekrar dışarı
çıktı" dedi. Tutuklu sanıklardan

Kerim Öztürk, "Ben polisi vurma-
dım. Pompalı tüfekte kullanmadım.
Ben 9 milimetre silah kullandım. Ne
yaptığım görüntülerle de sabit. İlk
ateş eden de Mustafa Korkmaz’dır.
Ben zorunda kaldığım için ateş
ettim. Dosyada kimliği belirleneme-
yen 4- 5 kişi firari durumdadır.
Benim sağımdan, solumdan mer-
miler geçiyordu. Kendimi korumak
zorunda kaldım. Beraatimi istiyo-
rum" dedi. Mahkeme, görüntülerin
silah ve görüntü uzmanıyla birlikte
incelenip rapor hazırlanmasına, ya-
ralanan polis memuru Gökhan
Kaya ve hayatını kaybeden Kamran
Dadashzade'nin vücudundan çıka-
nın saçmamı yoksa mermi mi oldu-
ğunun araştırılmasına karar verdi.
Mahkeme sanıklar Ferit Çakıltaş ve
Kerim Öztürk’ün adli kontrol şar-
tıyla tahliye edilmesine hükmetti.
DHA

Hırsızı streç ile sarmaladı!
Beyoğlu'nda Caner
B. motosikletini ikinci
kez çalmaya çalışan

çocuğu yakalayarak streç filme
sardı. Caner B.'nin çocuğu po-
lise teslim etmeden önce streçle
sardığı ve şiddet uyguladığı
anlar ise cep telefonu ile görün-
tülendi. Olay, Kasımpaşa'da
geçen hafta meydana geldi. İd-
diaya göre, Caner B.'nin bir süre
önce motosikleti çalındı. Caner
B. kendisine yeni bir motosiklet
aldı. Geçen hafta Caner B.'nin
kapısının önündeki motosikleti,

bir çocuk çalmaya çalıştı. Caner
B. motosikletini çalmaya çalışan
çocuğu kıskıvrak yakaladı. Hır-
sızın, daha önce motosikletini
çalan kişiyle aynı kişi olduğunu
anlayınca da onu streç filme
sardı. Tüm vücudu streç filmle
sarılan çocuk, polise teslim
edildi. O anlar ise cep telefonu
ile kaydedildi. Görüntülerde, ço-
cuğun başına kadar streç filme
sarıldığı ve kıpırdayamadığı,
Caner B.'nin küfrederek vur-
duğu görüldü. Strece sarılan
çocuk polise teslim edildi. DHA

Bahis operasyonu

Ters yönde ilerledi!

İstanbul merkezli 10 ilde yasadışı
bahis yapanlara yönelik operas-
yonda 50 şüpheli gözaltına alındı.
Şüphelilerden 27'si çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı

Sarıyer'de uçurumdan düşen 65 yaşındaki Remzi
Geyik düştüğü yerde 5 gün boyunca kurtarılmayı 
bekledi. Bugün piknikçiler tarafından fark edilen 
yaşlı adam kurtarıldı.Geyik'in, 5 gün boyunca yanında
bulunan suyu içerek hayatta kaldığı öğrenildi

5 GUN SU ICEREK 
HAYATA TUTUNDU

Ölü var ama tutuklu yok!
Beyazıt'ta 23 Mayıs 2022'de meydana gelen ve
çapraz ateş arasında kalan Azerbaycanlı oyuncu
Kamran Dadashzade'nin öldüğü silahlı çatışmaya
ilişkin davada tutuklu bulunan son 2 sanık da tah-
liye edildi. Böylece dosyada tutuklu sanık kalmadı
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Ç atalca Kaleiçi Mahallesi'nde
yapılan 100. Yıl Cumhuriyet
Parkı düzenlenen törenle

açıldı. 33 bin metrekare alana inşa
edilen parkta 750 metre yürüyüş ve
bisiklet parkuru, kafeterya, çim
amfi, seyir terası, çok amaçlı spor
sahası, kay kay pisti, saklı bahçe,
200 araçlık otopark, 0 – 6 yaş arası oyun
alanı, 6 – 12 yaş arası oyun ve macera
parkuru, fitness alanı, masal ağacı,
doğal gölet ve hayal kahramanları so-
kağı bulunuyor. Açılışa İBB AK Parti

Grup Başkanvekili ve Esenler Bele-
diye Başkanı Mehmet Tevfik Göksu
da katıldı. 

Eser siyaseti yapıyoruz

Açılışta konuşan Belediye Baş-
kanı Mesut Üner, göreve geldik-
ten sonra büyük hizmetlere imza

attıklarını belirterek, “Biz Çatalca'da hep
hizmet odaklı çalıştık. Çalışınca oluyor
değil mi? Biz ideoloji siyaseti değil eser
siyaseti yapıyoruz. Sayın Cumhurbaşka-
nımızın da dediği gibi 'eşek ölür kalır se-

meri insan ölür kalır eseri.' Hiçbir
zaman bu düsturdan ayrılmaya-
cağız” dedi. 2020 yılında Çatalca
Belediyesi Faaliyet Raporu'nu
açıkladığı sırada animasyon kul-
landıklarını belirten Üner, “Bana
'Başkan inşallah bu animasyon-
ların gerçeklerini de yaparsınız'
dediler. Dedim ki biz bugüne
kadar yapamayacağımız hiçbir
şeyin sözünü vermedik. Bizim ic-
raatlarımızın ulaştığı yere sizin
hayalleriniz bile ulaşamaz” ifa-
delerini kullandı. 

Zekatını bile veremezsiniz

29 Ekim'de Atatürk Evi'nin açılı-
şını yapacaklarını dile getiren
Mesut Üner, “Bizim Atatürk ve

Cumhuriyet sevgimiz sonsuza kadar ya-
şayacak. Bunu herkes böyle bilsin. Bir yıl
önce burada Atatürk Evi'nin temelini
atarken bir şey söyledim. Bazılarının
eleştirileri oldu. Bizi Atatürk ve Cumhu-
riyet düşmanı ilan ettiler. Ben de dedim
ki siz bizim Atatürkçülüğümüzün zeka-
tını veremezsiniz. Çok zorlarına gitti.
Hiç önemli değil. Bir şey sormak istiyo-
rum. 2019'dan Çatalca'da önce Ata-
türk'le ilgili ne yapıldı? Çatalca'ya
hizmet olarak ne yapıldı? Yaptığımız
hizmetleri eleştirenler millet bahçelerini
dolaşmaya geliyorlar” şeklinde konuştu. 

Ben mübadil torunuyum

“Bizim koltuk sevdamız yok. Koltuğu
bugün bırak desinler bırakmazsam na-
merdim” diyen Mesut Üner, “Ama sakın
bizim Atatürk ve Cumhuriyet sevgimizi
tartışmayın. Bunu hiçbir zaman tartıştır-
mayız. Ben bir mübadil torunuyum.
Mübadilin ne olduğunu burada dernek
başkanlarımız var çok iyi bilirler. Benim
dedem 11 yaşında Selanik'ten geldi.
Orada bıraktıkları nelerdi biliyor musu-
nuz? Bin 500 dönüm tarla, 3 bin koyun
keçi... Atatürk dedi ki 'buraya geleckesi-
niz.' Onlar da hiç itiraz etmeden her şey-
lerini bırakıp buraya geldiler. Biz böyle
sahip çıktık Atatürk'e. Hiçbir zamanda
yalnız bırakmayacağız” diye konuştu. 

100. Yıl Cumhuriyet Parkı'nın açılışında konuşan Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner, isim 
vermeden CHP'yi eleştirdi. 29 Ekim'de Atatürk Evi'nin açılışını yapacaklarını belirten Üner, “Siz
bizim Atatürkçülüğümüzün zekatını veremezsiniz” çıkışında bulundu. “Bizim koltuk sevdamız yok.
Koltuğu bugün bırak desinler bırakmazsam namerdim” diyen Üner, “Ama sakın bizim Atatürk ve
Cumhuriyet sevgimizi tartışmayın. Bunu hiçbir zaman tartıştırmayız” ifadelerini kullandı

BIRAKMAZSAM
NAMERDIM!

Şile Belediyesi tarafından ilçedeki sokak
hayvanlarının tedavi, aşı ve bakım hizmetle-
rinin modern, hızlı ve güvenli koşullarda

sağlanması amacıyla tam teşekkülü şekilde projelendi-
rilen Operasyon Merkezi, ilk misafirlerini 4 Ekim
Dünya Hayvanları Koruma Günü’nde ağırlamaya
başladı. Şile Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü
Operasyon Merkezi, kapsamlı bir projeyle hazırlanarak
İstanbul’un en modern ve nitelikli merkezlerden biri
haline geldi. Toplam inşaat alanı 300 metrekare olan
proje içerisinde, 5 adet müdahale odası, temizlik odası,
depolama alanı, röntgen odasının yanı sıra tedavi süre-
cindeki hayvanların kalabileceği 6 adet barınak alanı
bulunuyor. Röntgen, laboratuvar, kısırlaştırma ünitele-
rin bulunduğu, kemik ve enfeksiyon tedavilerinin yapı-
lacağı yeni operasyon merkezinin açılmasıyla ile sokak
hayvanları 1000 metrekareye erişen alanda hizmet
alacak.

4 milyon harcandı

Şile Belediyesi’nin öz kaynakları ile toplamda 4 milyon
TL’lik bir yatırımla hayata geçirilen operasyon merke-
zinde teknik donanım olarak son teknoloji tıbbi malze-
meler kullanıldı. Dijital röntgen cihazı, tam donanımlı
ameliyathane, 3 adet yoğun bakım ünitesi ve yenilikçi
bir hizmet olarak planlanan, kedilere ev ortamı sağla-
yan kedi odası ile örnek bir projeye imza atıldı. Belediye
Başkanı İlhan Ocaklı, “Şile Belediyesi olarak canlıların
yaşamını kolaylaştıran, bakım ve rehabilitasyonuyla il-
gilenen; acil durumlarda ise ilk başvurulan kurum ola-
rak görev alan bir hizmet anlayışı ile Veterinerlik İşleri
Müdürlüğümüzü 2019 yılından beri büyütmeye devam
ediyoruz. Şimdiye kadar sürdürdüğümüz çalışmalara
ek olarak yeni Operasyon Merkezimizi de hayata geçir-
dik. Amacımız sokaklardaki dostlarımıza nitelikli bir
hizmet sağlayabilmek. Tüm bu çalışmalarımıza ek ola-
rak, gönüllü hayvan severlerle sıklıkla bir araya gelerek
ve iş birliği yaparak süreçlerimizi şeffaf bir şekilde yürü-
tüyoruz. Özellikle hayvan sahiplendirmeyle ilgili çalış-
malarda, kısırlaştırma ile ilgili çalışmalarda bize destek
olan tüm hayvanseverlere de bu vesileyle teşekkür edi-
yorum” dedi.  HABER MERKEZİ

EKREM 

ÖZEL HABER

Hayvanlar için 
yeni bir merkez

HACIHASANOĞLU

“Göreve geldiğimizde yatırımlarımızın
merkezine yarınlarımızın teminatı çocuk-
larımızı konumlandıracağımızı her defa-
sında ifade etmiştim” diyen Mesut Üner,
“Bu düşünceyle Cem Kara Yaşam Vadisi
ve Millet Bahçesi gibi birçok projeyi Ça-
talca'mıza kazandırırken bugünde 100.
Yıl Cumhuriyet Parkı'nı yarınlarımızın te-
minatı çocuklarımıza kazandırmamızın
haklı gururunu yaşıyoruz. Açılışımız sıra-
sında yarınlarımızın teminatı çocukları-
mızın ve ailelerinin keyifle eğlendiğine
şahit olmak, ilçemize hizmet yolunda
bizlere yine güç verdi. Cumhuriyetimizin
100. yılında Çatalca'mıza hizmet yolunda
daha nice açılış ve temel atma törenle-
rinde halkımızla birlikte olamaya devam
edeceğiz. 100. Yıl Cumhuriyet Parkı Ça-
talca'mıza
hayırlı ve
uğurlu olsun”
dedi.  Üner
konuşması-
nın sonunda
Çatalca hal-
kına seslene-
rek, “Bu 
park sizin. 
Biz sadece
hizmetini
yapacağız.
Bu parka
sahip çıkın”
çağrısında
bulundu. 

BU PARK
SiZiN SAHiP

ÇIKIN!

ÜçÜncÜ dönemde
yeniden adayım!
Maltepe Belediyesi’nin 3 milyar 350 milyon TL’lik 2024 yılı bütçesi kabul edildi. Belediye Başkanı Ali Kılıç,
“Koşullar ne olursa olsun, birlikte yönetmeye, Maltepe'nin kaynaklarını Maltepe'ye hizmet için kullanmaya
devam edeceğiz” dedi. Kılıç, “Maltepe’de üçüncü dönemde yeniden göreve talibim” diye konuştu

Maltepe Belediyesi’nin ekim ayı
toplantılarının ikinci oturumu,
Maltepe Belediye Meclisi Birinci

Başkanvekili Yusuf Koçhan Başkanlığı’nda,
Prof. Dr. Türkan Saylan Kültür Merke-
zi’nde yapıldı. 
Toplantıda Mali Hizmetler Müdürlüğünün
Maltepe Belediye Başkanlığı’nın 2024-2025-
2026 Mali Yılları Bütçesi ile ilgili teklifi görü-
şüldü. 2024 yılı performans programı
uygulaması ve bütçesi görüşülerek karara
bağlandı. Maltepe Belediye Meclis üyesi ve

Mali Hizmetlerden Sorumlu Belediye Baş-
kan Yardımcısı Canan Döner, bütçe üzerine
bir sunum gerçekleştirdi.  Bütçe gider gerçek-
leşme tablolarını sunan Döner, ekonomik
krize karşın şartları tümüyle zorlayarak gelir-
gider tablosunu korumaya çalıştıklarını söy-
ledi. Bütçenin sunulmasının ardından siyasi
partilerin Meclis Grup Başkanvekilleri ile
meclis üyeleri bütçe üzerine konuşma yaptı.
Ardından bütçeye ilişkin maddeler tek tek
açık oylamayla oylandı. 

Nüfus 530 bini geçti

Bütçenin onaylanmasının ardından konuşan
Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç, bütçe gö-
rüşmeleri sırasında katkı sunan herkese teşek-
kür ederek  “Koşullar ne olursa olsun, birlikte
yönetmeye, Maltepe'nin kaynaklarını Malte-
pe'ye hizmet için kullanmaya devam edece-
ğiz” dedi. 2014 yılında Maltepe’de görevi
devraldıklarında halkın taleplerini dile getiren

seçim bildirgesiyle yola çıktığını anımsatan
Kılıç  “Maltepe seninle değişecek demiştim.
Maltepe kozmopolit, gelişmekte olan bir
kent. Bu  değişimin yerel yöneticilerin katkı-
sıyla olabileceğine, vatandaşların yol gösterici
olacağına inanmıştım. Mart 2014 yılında
görevi devraldığımızda Maltepe’nin 430 bin
civarında nüfusu varken bugün resmi kayıt-
lara göre nüfus 530 bini geçti. Bu şu anlama
geliyor. Görev yaptığımız sürede her yıl  Mal-
tepe’ye 15 bin kişi taşınmıştır. Bir yere taşın-
maya karar verdiğinizde eğer o kentte
güvenli, huzur içinde hissetmiyorsanız o
kente taşınmazsınız. Bugün görüyoruz ki
Maltepe sürekli nüfusu artan bir ilçe konu-
muna geldi. Bu ne kadar doğru bir yolda ol-
duğumuzu da gösteriyor çünkü Maltepe’de
katılımcı demokrasi hayat bulmuş durumda.
Dayatan değil danışan bir belediyecilik anla-
yışıyla bu on yılı geride bıraktık. Seçim san-
dıklarından çıkan sonuçlarda bu anlayışla

yola çıktığımızda halkında destek verdiğini
gösteriyor” diye konuştu. 

Bize güvendiler

Maltepe Fuar, Kongre ve Yaşam Merkezi
M’EXPO projesinin inşa edileceği alanda
yirmi gün önce hafriyat alımının onaylandığı-
nın belirten Kılıç “M’EXPO projemize Sayın
Cumhurbaşkanımız, bakanlarımız güvenerek
onay verdi. Bu proje Maltepe halkının, İstan-
bul’un, Türkiye’nin projesidir. Milli bir proje-
dir. Maltepe park alışveriş merkezinin
yanından Kadıköy rıhtımına uzanan tramvay
projesini hayata geçireceğiz. Maltepe’ye 10
tane tramvay durağı gelecek. Fuar ve tramvay
projelerini hayata geçirmek için Maltepe’de
üçüncü dönemde yeniden göreve talibim.
Bize güvenip onay veren yetkililere teşekkürü
bir borç biliyorum. Bu seçimin şimdiden ha-
yırlı olmasını temenni ediyorum” açıklama-
sını yaptı.  HABER MERKEZİ

Şile Belediyesi tarafından sokak hayvanları için
yapılan Veteriner İşleri Müdürlüğü Operasyon
Merkezi hizmete açıldı. Belediye Başkanı İlhan
Ocaklı, “Amacımız sokaklardaki dostlarımıza
nitelikli bir hizmet sağlayabilmek” dedi

Beylikdüzü Belediyesi ve İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi (İBB) iş birliği ile yapımı ta-
mamlanan Beylikdüzü Fatih Sultan

Mehmet Kültür ve Sanat Merkezi, kapılarını açıyor. İl-
çenin kültür ve sanat hayatına önemli katkılar sunacak
olan merkez, aynı zamanda içerisinde yer alan fonksi-
yonlarıyla da bölge halkının birçok ihtiyacını karşılaya-
cak. 17 bin metrekare üzerine kurulan merkezin
içerisinde Şehir Tiyatroları’ndan kreşe, kütüphaneden
gençlik merkezine kadar birçok işlev yer alıyor. Merkez
ile aynı zamanda 3 Köy 3 Meydan projesinin Yakuplu
ayağı olan Yakuplu Meydan Düzenleme Projesi de ta-
mamlanmış oldu. 

100 araçlık otopark

455 kişi kapasiteli Sevgi Soysal Çok Amaçlı Salon,
Nuri Ulusu Kütüphanesi, Oğuz Arda Sel Çocuk Kü-
tüphanesi, Neslican Tay Gençlik Merkezi her yaştan in-
sanın bir araya geleceği buluşma noktaları olacak.
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın
sahneleneceği Rasim Öztekin Sahnesi ve çocuk sine-
ması gibi ilkleri bünyesinde barındıran merkez aynı za-
manda; 140 öğrenci kapasiteli kreş, 424 tezgah
kapasiteli pazar yeri, 100 araçlık otopark, e-spor mer-
kezi, kafe, spor alanları, psiko-sosyal destek merkezi,
İSMEK atölyeleri, Belediye hizmet alanları, dernek
odaları ile bölge halkının tüm ihtiyaçlarına karşılık vere-
cek. Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet Kültür ve Sanat
Merkezi, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu ve Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık’ın katılımıyla bugün saat 15.00’da 
hizmete açılacak. 

Bugün açılıyor
Beylikdüzü Belediyesi’nin yapımını
tamamladığı Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet
Kültür ve Sanat Merkezi, İstanbul Büyükşehir
Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu ve 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat
Çalık’ın katılımıyla bugün hizmete açılıyor

BiZ KOLTUK
SEVDALISI
DEĞiLiZ!



İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu, Türkiye İnsan
Yönetimi Derneği’nin (Peryön) Lütfi

Kırdar Kongre Merkezi’nde düzenlediği,
“Peryön 31. İnsan Odağında Yönetim Kon-
gresi”nde konuştu. Kendisinin de insan kay-
nakları alanında master yaptığını belirten
İmamoğlu, değişen dünyada insanların ihti-
yaçlarının değiştiğine dikkat çekti. Dijitalleşen
dünyada siyaset, politika, parti, partili olma
kavramlarının da yeniden üretime muhtaç ol-
duğunun altını çizen İmamoğlu, “Ya da nasıl
bir seçim yapacağız? O seçimden çıkacak bir
lider, insana kendisini nasıl hissettirecek?
Seçse de seçmese de oy verse de vermese de
nasıl demokrat olacak, adil olacak, şeffaf ola-
cak? İşte bütün bu hususlar, bizim temel so-
rularımız ve inanın bu temel sorular
üzerinden bir ‘siyasi persona’ yaratma süre-
ciyle yoğun bir biçimde ilgileniyoruz” dedi.

Hesap vermek zorundayız

“Bunu, kendi düşün dünyamda da her gün
sorguladığını ifade etmek istiyorum” diyen
İmamoğlu, “Kamuya hizmet etmek, çok
büyük bir sorumluluk, inanılmaz bir şey.
Yani bir şehirde, doğumdan ölüme her türlü
ihtiyacın karşılanmasına koşmak ve onu his-
setmek, üzüntü hissetmek, sevinci hissetmek,
gururu hissetmek, kaygıyı hissetmek, kor-
kuyu hissetmek, umudu hissetmek ve bu his-
siyatla hizmet üretmek… O bakımdan biz
adil olmak, şeffaf olmak, hesap vermek zo-
rundayız. Çünkü size ait bir dünyaya sahip
değilsiniz orada. Milyonlarca insana ait bir
dünyada, siz, iş üretmek ve o insanları mutlu
etmekle meşgulsünüz. Ben kendi işine, kendi
malına mülküne uzun zaman çalışmış bir in-
sanım, bir iş insanıyım. Çocukluğumdan beri
iş üreten bir ailede doğdum, büyüdüm. Yani
tabiri caizse, 5-6 yaşından beri emek nedir

bilirim. Çalıştım çünkü, alın teri döktüm.
Emek dünyasının içindeydim. Bundan şika-
yetçi değilim, hayatıma çok şey kattı. O dün-
yanın içerisinde, kalabalık bir ailenin içinde
olmak, belki bir başlangıç noktasıydı. ‘Biz’
demek, ‘biz’ diye düşünmek, insanları dert
etmek kavramın üzerinden sivil topluma,
sosyal yaşama, derken bir siyasi göreve evri-
len bir hayatım oldu” ifadelerini kullandı. 

Kendi işinizi yapın

Bütün yaşam sürecine baktığında, topluma
hizmet kısmının manevi hazzının başka bir
yerde durduğunu kaydeden İmamoğlu, “O
bakımdan; kendini adamak, buna kendini
gönüllü hissetmek ve o duyguyla hareket
etmek şart. Yani bunu niye söylüyorum?
Her insan böyle olamayabilir. Yani, ‘Bu bir
avantajdır, dezavantajdır’ demiyorum. Ya da
asla üstünlük anlamında bunu tariflemiyo-
rum. İnsanların tercihleri vardır. Benim terci-
him buydu. Ama şunu söylüyorum: Öyle
tercih edilirseniz, siyaset yapın. Veya böyle
bir yaşamı tercih ediyorsanız, siyaset yapın.
Böyle bir yaşamı tercih etmiyorsanız, siyaset
yapmayın. Kendi işinizi yapın. Siyaset, ger-
çekten böyle bir duyguyu istiyor, bekliyor.
‘Bende bu var. Ben bunu yapabilirim’ diyen
herkesi de açıkçası siyasetin içinde olmaya
da davet ediyorum. Zira siyasette en önemli
eksiklik tam da bu duygu. Niçin buraya gel-
dim? Çünkü, herkese eşit hizmet sunacaksı-
nız. Herkese adil olmaya gayret edeceksiniz.
Şeffaflığı elinde tutacaksınız. Size ait olma-
yan bir şeyi temsil ettiğinizi unutmayacaksı-
nız. Yani ‘ben’ demeyi unutacaksınız, ‘biz’
demeyi hayatımızın derinliğine, hücreleri-
nize kadar yerleştireceksiniz. İşte tam da bu
şeffaf süreçlerin, İstanbul'da bizi başarılı bir
döneme kavuşturduğunu düşünüyorum”
HABER MERKEZİ
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Ü lke gündemini bir yana atıp kendi gündem-
leriyle hermehal olan CHP'de bir değişim
lafıdır gidiyor, fakat değişimin içeriğini, yö-

nünü, kapsamını, anlamını tartışan yok. Çünkü deği-
şimden anlaşılan, birinin koltuktan kalkıp, diğerinin
oturması şeklinde maalesef. Seçimin kaybedenleri
olarak öne çıkan CHP'de değişim isteyenlerin, deği-
şimden neyi anladıkları bilinmiyor. Uzaktan bakınca
görülen şu; bir yanda koltuktan kalkmamakta ısrar
eden genel başkan var, bir yanda da genel başkanları
eleştiren, koltuktan kalkmalarını isteyen ama o
genel başkanlardan ideolojik, politik olarak farkını
ortaya koymayan, koyamayan, zaten farklı da olma-
yanlar var. Bakın Dostlar! CHP’nin sorunu, yeni
olmak değildir, kendi olamamaktır. Kendi fikrine,
kadrolarına, örgütüne güvenmek yerine, ithal fikirle-
rin, ithal isimlerin peşinden koşmaktır. Her seçim
sonrası aldığı yenilginin sağlıklı bir muhasebesini
yapmak yerine, ABD ve Avrupa kaynaklı, Türkiye’ye
yabancı akımların ardına düşmektir. Halkçılığı, top-
lumculuğu, kamuculuğu, ulusalcılığı es geçip temel-
siz bir sivil toplumculuk yapmaktır. Kısacası kendi
özüne, değerlerine, tarihine, tabanına yabancılaş-
maktır.Çünkü siyaset salt matematik değildir. 
İlkedir, ideolojidir, programdır, bilinçtir, 
kadrodur, örgüttür.

Kıran kırana yarış!

Değişim-yenileşme arasında hafta sonunda yapı-
lacak CHP İstanbul İl kongresi için iki aday var.
Ama enteresan olan şudur ki ikisi de değişimden
yana. Biri Kılıçdaroğlu'nu değişim öncüsü kılarken
diğeri örgüt ve ilkeleriyle CHP'yi büyütebilmekten
söz ediyor. Karar 621 il delegesinin olacak. Kaybe-
denler kulübüyle değişim olmaz dostlar! Bu eşyanın
tabiatına aykırıdır. Bir yanda gerçekten genç idea-
list, partide yeni şeyler yapmak istediğni söyleyen
Özgür Çelik, karşısında ise seçim kaybetmekten yıl-
mayan Cemal Canpolat. 16 milyon İstanbul'a her-
kesi kucaklayacak bir kadro gerekmiyor mu?  Dar
kadrolarla siz yerel seçimleri kazanma hedefine asla
ulaşamazsınız. İki iki dört eder. Bir taraf "Kemal
beyi kurtarıp yenileşelim" diyor diğerleri "Yenileşme
tepeden tırnağa" olmalı diyor. Bu değişim ve yeni-
leşme nasıl olacak bakacağız. Yalnız sürekli seçim
kaybedenlerle, çeşitli iddiaları üzerinde taşıyanlarla
bu değişim olmaz. Bir de anlamadığım nokta şudur.
Daha düne kadar can ciğer kuzu sarması olan İl
Başkanı Canan Kaftancıoğlu ile İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu ne zaman böyle birbirine selam
vermez hale geldi. Ve ne zaman seçim kaybeden ve
hatta onla ilgili birçok iddiayı gündeme taşıyan
Canan Kaftancıoğlu; İttifak dostu oldu. Ne diyor-
duk! Bu yüzden CHP'de yenileşme laftan öte ve
hatta zevahiri koltuğu kurtarmaktan öteye geçmez.
Gerisi laf-ı güzaftır. 

Nasıl bir değişim!

CHP’yi ele alalım, değişim partinin köklerine
sadık kalarak, o köklerden güç ve ilham alarak mı
olacak? Yoksa Erdal İnönü’den bu yana moda akım-
lara kapılan, partiyi liberallerle, numaracı cumhuri-
yetçilerle, etnikçilerle, mezhepçilerle, alt
kimlikçilerle, hayatı boyunca CHP’ye karşı müca-
dele vermiş kişilerle doldurmayı değişim sanan yeni
bir yüz mü geçecek partinin başına? CHP, altı okun
altısına birden aynı kararlılıkla, tutarlılıkla, yürekli-
likle sahip çıkacak mı? Yoksa okları tartışmaya
açıp, dahası reddi miras anlamına gelen sözler mi
edecek? CHP, Cumhuriyetçi, toplumcu, kamucu,
solcu, antiemperyalist, aydınlanmacı, laik, eşitlikçi,
emekten yana, bağımsızlıkçı, ulusalcı bir parti mi
olacak? Yoksa Batı tipi liberal sol (ne demekse) bir
parti olarak mı yol yürüyecek?Tartışma CHP’de çok
çetin, daha sert geçiyor. Peki, sonuçta ne olacak?
Bir kez daha siyaset esnafı kazanacak, siyaseti 
zenginleşme aracı olarak görenler galip gelecek. 
Özverili, dürüst, Türkiye sevdalısı, çilekeş örgüt
emekçileri kaybedecek. Bir kez daha ithal adaylar,
ünlü reklamcılar, parti dolaşmaktan başı dönmüş
anketçiler ve danışmanlar kazanacak. Partiye umut
bağlayan sıradan yurttaşlar kaybedecek.

Yeni CHP, başkalaşan CHP, 
dönüşen CHP

Seçimler sonrasında muhalefetin dilinden düşme-
yen bir kelime var: “yeni”. Yenilgiyi, yenilenerek aşa-
cağını düşünen muhalifler, bir yandan yenilginin
nedenlerine kafa yoruyor, bir yandan mazeret üreti-
yor, bir yandan da yenilenmekten bahsediyorlar. Oysa
“yeni” kavramı, sık kullanılmakla birlikte, tehlikeli-
dir. “Yeni” derken dikkatli, tedbirli, temkinli, ihtiyatlı
olmak gerekir. Çünkü ipin ucu kaçtı mı, yenilenmenin
sonu, başkalaşmaya, dönüşmeye, savrulmaya, köksüz-
leşmeye kadar gider, reddi mirasa, karşıdevrimciliğe
kadar uzanır. Döneklik de buna dahildir.

Yeni Türkiye Cumhuriyeti!

Anımsayalım, ABD’nin özenle beslediği, büyüt-
tüğü, kullandığı ve iktidara ortak ettiği terör, casus-
luk, ihanet şebekesi FETÖ; iktidar blokuyla birlikte
dilinden düşürmüyordu “Yeni Türkiye”yi. Oysa kav-
ramın müellifi bile yabancıydı: CIA istasyon şefi
Graham Fuller. Bu adla bir kitabı bile vardı: “Yeni
Türkiye Cumhuriyeti”. Sözde yerli ve milli kadro-
larla, FETÖ’cüler, Fuller’in kitabında yazdıklarını
anlatıyorlardı Türk milletine. Bu “Yeni Türkiye”;
emperyalizmle uyumlu Türkiye’ydi, aynen ılımlı İsla-
mın, emperyalizmle, ABD’yle uyumlu İslam olması,
ABD tarafından üretilip dolaşıma sokulması gibi. Bu
“Yeni Türkiye”; büyük önderimiz Mustafa Kemal
Atatürk’le, Cumhuriyet Devrimi’yle arasına çok me-
safe koymuş bir Türkiye’ydi.Türkiye, sadece iktidar-
dan ibaret olmadığına göre, muhalefete de “yeni”
gerekliydi. Bulundu da. Adı da hazırdı: “Yeni CHP”.
Kurucusundan, kurucu değerlerinden, tarihsel özün-
den, siyasal iddiasından uzaklaştıkça, oy oranından
çok daha büyük olan özgül ağırlığından arındıkça,
sadık, çilekeş seçmenini hor gördükçe yenilenecekti
CHP. Cumhuriyet Devrimi programının özeti ve sim-
gesi olan altı okla arasına mesafe koydukça, partide
her zaman bir ölçekte yer bulabilmiş olan liberalle-
rin, numaracı cumhuriyetçilerin, kimlik siyaseti 
savunucularının, Kemalizme burun kıvıranların 
sayısını ve ağırlığını artırdıkça, yepyeni olacaktı
CHP. Yeni Demokrasi Hareketi’nden gelenler, sol 
liberaller, siyasal İslamcılar, etnikçiliği sosyalizm,
mezhepçiliği komünizm, hemşericiliği Marksizm 
sananlar, eski Özalcılar, MHP ve BBP’de umduğunu
bulamayıp CHP’ye kapılananlar, ömrü CHP’ye 
hakaret etmekle geçmiş olanlar CHP’de 
kümelendikçe iktidara yürüyecekti CHP!

AVCILAR Belediye
Başkanı Turan Han-
çerli Milletler Afet

Riski Yönetimi Ofisi’nin
(UNDRR) davetiyle Dubai’ye
gitti. Hançerli, Uluslararası
Dayanıklı Kentler Forumu’nda
BM Ortadoğu ve Batı Asya
Bölgelerindeki Yerel ve Bölge-
sel Yönetimlerini (MEWA)
temsil etti. Avcılar Belediye-
si’nin tüm dünyaya örnek olan
‘Avcılar Modeli’ni ve dayanıklı-
lık çalışmalarını anlatan Han-
çerli, “Bu platformu, katılımcılarının kolektif
bilgeliğini ifade etmesi ve öyle ya da böyle
hepimizin kendi şehirlerde karşılaştığı çok
yönlü zorlukların üstesinden gelmemize yar-
dımcı olması açısından bizim için çok önemli
bir fırsat olarak görüyorum” dedi. 

Avcılar'dan örnek verdi

“Buradaki tartışmalarımızın, kentlerimiz için
dayanıklı, sürdürülebilir ve güvenli bir gele-
cek inşa etmeye yönelik yeni ve daha etkili
yaklaşımlar arayışımızda hayati önem taşıdı-
ğını düşünüyorum” diyen Hançerli, “Yerel
yönetimler, sorunlara yakınlıkları nedeniyle,
gerçek sorunları tespit etme ve gerçek çö-
zümler bulma konusunda ustadırlar.  Size
kendi şehrimden birkaç örnek vermek istiyo-
rum.  2019'da göreve geldiğimizden beri, Av-
cılar ve çevresindeki bölgelerde özellikle
asırlık ağaçların bulunduğu yeşil alanların
otantikliğini koruyarak, kentimizin toprak ve
iklim koşullarının kendine has özelliklerine
uyumlu yeni peyzaj modelleri geliştirdik.
Türkiye'nin tek Ekolojik Eğitim Parkı'nın ku-
rulması gibi girişimlerle şehrimizde çevre
okuryazarlığı ve bilincinin artmasına katkıda
bulunduk. Yenilikçi atık yönetimi uygulama-

larıyla önemli bir ekonomik değer
yarattık. Paris Belediye Başkanları
Sözleşmesi'yle karbon emisyonla-
rını 2030 yılına kadar yüzde 40
oranında azaltmayı taahhüt ettik
ve son iki yılda karbon ayak izimizi
yüzde 8,2 oranında azalttık. Ülke-
nin en büyük STK'sı olan bir çevre
vakfı ile işbirliği içinde 70 bin lise
öğrencisi için kapsamlı bir çevre
eğitim programı düzenledik ve yü-
rüttük” ifadelerini kullandı. 

Felaketler insan kaynaklı

Hançerli, “İnsanların ortak bir saygı anlayışı
temelinde kolektif olarak hareket etmesini ne
kadar istesek de felaketlerin genellikle insan
kaynaklı gelişmeler olduğunu; yanlış kararla-
rın, eylemlerin ve hatta bazen eylemsizlikle-
rin sonuçları olduğunu tekrar tekrar
gözlemliyoruz. Dolayısıyla, bu koşullar al-
tında doğal afetleri basit talihsizlikler veya
doğal hatalar olarak açıklayamayız. Aksine,
afet riskinin azaltılması söz konusu oldu-
ğunda ileriye dönük bir yaklaşım benimse-
meli ve proaktif bir risk yönetimi çerçevesine
odaklanmalıyız. Yerel yönetimlerin dönüştü-
rücü gücüne inanıyoruz. Bununla birlikte,
özellikle iklimle ilgili risklerin olumsuz etkileri
söz konusu olduğunda, bu risklerin, insani
varlığımızın temelini tehdit ettiği acı gerçe-
ğiyle yüz yüze olduğumuzu da belirtmek is-
teriz. Evet, dayanıklı ve güçlü bir toplum inşa
etmenin en etkili yolunun yerel düzeyde ve
yerel kalkınmadan geçtiğini savunuyoruz. Ne
var ki yerel topluluklar iklim değişikliğinin
sert gerçekleriyle karşı karşıya kaldıklarında,
onlar için geriye kalan tek seçenek, daha kat-
lanılabilir yaşam koşulları aramak için başka
topraklara gitmek olacaktır” açıklamasında
bulundu. HABER MERKEZİ

Yerel yönetimler çözüm üretir!

Oktay APAYDIN
apaydinoktay@gmail.com

info@gazetedamga.com.tr

Değişim ama nasıl?

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
‘Peryön 31. İnsan Odağında
Yönetim Kongresi’nde konuştu.
Topluma hizmet etmenin manevi
hazzının yaşadığını belirten 
İmamoğlu, “Kendini adamak,
buna kendini gönüllü hissetmek
ve o duyguyla hareket etmek şart.
Siyasette en önemli eksiklik tam
da bu duygu. Herkese eşit hizmet
sunacaksınız. Herkese adil olmaya
gayret edeceksiniz” dedi

HERKESE ADIL
OLACAKSINIZ

SENDİKALAR KENDİNİ DÜZELTMEK ZORUNDA!
İBB'nin 90 bin çalışanının büyük bir
emek verdiğini belirten Ekrem İmamoğlu,
“Özellikle sizin alanınızla ilgili, yani insan
kaynakları alanıyla ilgili yoğun bir emek
sarf ediyoruz. Çalışan arkadaşlarımızla
birlikte, bu dönemin taleplerine, ihtiyaç-
larına, isteklerine, en üst seviyeden nasıl
destek oluruz; onların sıkıntılarını nasıl
çözeriz, problemlerini nasıl çözeriz; işe
motivasyonlarını nasıl artırırız; perfor-
mansa dayalı bir kariyer planını onların
yaşamına nasıl sokarız; siyasetin etkisini
oradan nasıl uzaklaştırırız; siyasetten
ayrı bir kurumsallaşmayla, belediye bün-

yesinde nasıl bir süreç sağlarız? Göreve
geldiğimiz ilk andan itibaren, bütün yö-
netici arkadaşlarımla, buna yoğun bir
emek sarf ettik. Şunu söyleyeyim: Sen-
dika konusu önemlidir bizim gibi kurum-
larda. 2019’da sadece 17 bini sendika
üyesi olan kurumun, bugün artık nere-
deyse tamamı sendikalı ve bundan hiçbir
rahatsızlık duymuyoruz. Buradan bir gön-
derme yapmak isterim. Elbette ülkemizde
bütün emek dünyasının sendikalaşmayla
ilgili yol alması gerektiğini ve mutlaka
sendikalaşmanın toplumda çok önemli
olduğunu bilen birisiyim. Bunu destekle-

yen de birisiyim. Ama altını çizerek
şunu da söylemem gerekir: Sendikala-
rın kendilerini iyileştirme, düzeltme ça-
bası içerisinde olmaları gerektiğinin de
altını çizeyim. Mesela insan kaynakları
biliminin içerisinde, bence, sendikalar
aynı ivmeyle yukarı doğru tırmanmıyor.
Yani özel sektörde oluşan bir bilim diye
baktığımız insan kaynakları sahasının,
belki de en motor güçlerinden birisi
olan sendikaların aynı kavramlarla,
aynı bilimsellikle, aynı evrensel duygu-
larla hareket ettiği konusunda şüphele-
rim var” şeklinde konuştu.

Milletler Afet Riski Yönetimi Ofisi’nin (UNDRR) davetiyle Dubai’ye giden Turan Hançerli, burada yaptığı konuşmada, “Yerel
yönetimler, sorunlara yakınlıkları nedeniyle, gerçek sorunları tespit etme ve gerçek çözümler bulma konusunda ustadırlar” dedi

Planlama hatası var
KÜÇÜKÇEKMECEBeşyol Metro-
büs Durağı üstgeçidinde başlatı-
lan yenileme çalışmaları

nedeniyle zaman zaman yoğunluk yaşanı-
yor. İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nin
(İBB)'nin üstgeçitte başlattığı yenileme ça-
lışmaları kapsamında eski merdiven ve en-
gelli rampası yerinden söküldü. Geçici
olarak yapılan merdivenin dar olması ne-
deniyle yoğunluk yaşanırken vatandaşlar
yürümekte zorluk yaşadıklarını belirtiyor.
Yapılan merdivenlerin dar olduğunu söyle-
yen Murat Zengin, "Burada şöyle bir sı-
kıntı var. Burada mühendislerin bir hatası
var. Eskiden bu köprü genişti. Bu köprü-
nün ayağını daralttılar. Bir de ünüversitele-
rin açıldığı güne denk geliyor bu. Buradaki
merdivenleri de kaldırdılar; insanları bu
küçücük hazneye sıkıştırdılar. İnsanlar

işine, okuluna geç kalıyor herşey aksıyor.
Tartışma çıkıyor burada ticaret yapan
esnaf var onlar zarar görüyor. Burada
başlı başına büyük bir planlama hatası 
var " dedi.

40 dakikada geçemedik

Çocuğunu okula yetiştirmek için yarım
saat erken götürdüğünü söyleyen bir veli
ise, "Dün çocuğumu okula bırakmak için
çıktık ancak 40 dakika boyunca köprüyü
aşamadık. Normalde 5 dakikada okula gi-
diyorduk, 40 dakikada okula gidemedik.
Sabah böyle kötü bir sürprizle karşılaştık
işe de geç kaldım. Böyle bir sıkıntıyı kimse-
nin yaşamaması lazım. Kimse yürüyemi-
yordu çocuğumu nasıl geçireceğim diye
düşünüyordum. Bugün de evden yarım
saat erken çıktık " diye konuştu. DHA

Kükçükçekmece Beşyol Metrobüs Durağı üstgeçidi merdivenlerinde yapılan yenileme
çalışmaları nedeniyle yoğunluk yaşanıyor. Yapılan merdivenlerin dar olduğunu
söyleyen Murat Zengin, "Burada başlı başına büyük bir planlama hatası var" dedi



G ünlük kiralık ev piyasasının tu-
rizme olan etkilerinin ortaya ko-
nulması amacıyla Turizm

Akademisyenleri Derneğince (TUADER)
bir rapor hazırlandı. Prof. Dr. Muharrem
Tuna, Doç. Dr. Mehmet Bahar, Doç. Dr.
Oğuz Diker, Dr. Öğretim Üyesi Gaye
Deniz tarafından kaleme alınan rapora
göre, günlük kiralık evler, son yıllarda tüm
dünyada hızla yayılan bir konaklama türü
olarak dikkati çekiyor. Ev sahipleri Online
Travel Agencies (OTA) aracılığıyla evlerini
kiraya vererek, seyahat edenlere kısa süreli
seyahat veya tatil için alternatif bir konak-
lama deneyimi sunuyor. Bu yeni konak-
lama biçimi, turizm sektöründe yeni bir iş
modeli oluştururken geleneksel konaklama
seçenekleriyle rekabet ediyor.

Pandemide talep arttı

Kovid-19 salgını döneminde kısıtlamaların
kalkmaya başlamasıyla günlük kiralama
talebinde önceki yıllara oranla artış yaşa-
nırken, artan sağlık ve temizlik endişeleriyle
otel konaklamalarının yerine daha izole,
bağımsız ve özel konaklama seçenekleri
tercih edilmeye başlandı. 2012'de toplam
konaklama pazarının yaklaşık yüzde 7'sini
karşılayan günübirlik kiralık talebi, 2019'da
yaklaşık yüzde 11'e yükseldi. Salgının etki-
siyle bu oran 2022'de beklenenden 2 puan
fazla artışla yüzde 14 olarak gerçekleşti.
Salgın kaynaklı toplu alanlarda bulunma
endişesiyle talepte yaşanan artış, günlük ev

kiralamaya yönelik
arzı da doğrudan
etkiledi.

1 trilyon doları aşacak

Statista 2023 verilerine göre, gün-
lük ev kiralamaları pazarındaki gelirin bu
yıl 1,02 trilyon dolara ulaşması bekleniyor.
Gelirin 2027 yılında ise 1,29 trilyon dolar
tutarında bir pazar hacmine ulaşması ön-
görülüyor. Tatil kiralamaları pazarında da
kullanıcı sayısının 2027'ye kadar 13,61 mil-
yon kullanıcıya ulaşması bekleniyor. Gün-

lük ev kiralamaları-
nın, toplam konak-

lama içerisindeki
oranının bu yıl yüzde

14,6 olarak gerçekleşeceği ve
bu oranın 2027'de yüzde 15,5'e

çıkacağı tahmin ediliyor. 2023 Mart ayı iti-
barıyla günlük kiralık ev pazarına ilişkin
arz rakamları incelendiğinde, Amerika Bir-
leşik Devletleri 1 milyon 419 bin 52 evle bu
pazarda birinci sırada yer alıyor. ABD'yi
806 bin 138 evle Fransa, 564 bin 138 evle
İtalya, 427 bin 971 evle Brezilya, 405 bin

113 evle İspanya takip ediyor.

Türkiye'de arzda birinci

Günlük kiralık 110 bin 857 ev bulunan
Türkiye ise 14'üncü sırada yer aldı. Türki-
ye'de 2021'den 2023'e kadar günlük kiralık
ev arzı yüzde 97 arttı. Bu oranla Türkiye,
bu dönem için günlük kiralık ev arz mikta-
rındaki oransal artış listesinde zirveye yer-
leşti. Günlük kiralık ev rezervasyonu
artışında 2022-2023 döneminde yüzde
64'le Tayland ilk, yüzde 63 artışla da Tür-
kiye ikinci sırada bulunuyor. Bu ülkeleri sı-
rasıyla Hindistan, Malezya ve Avusturya
takip ediyor.

Turizm için olumlu

TUADER'in hazırladığı raporda, günlük
kiralık evlerin turizme etkilerine ilişkin de-
ğerlendirmelere de yer verildi. Buna göre,
alternatif konaklama seçeneği, seyahat
edenlere esneklik, yerel ve kültürel dene-
yim, aile veya gruplar için uygunluk, yerel
ekonomilere ve istihdama destek ve ek gelir
elde etme imkanı sunduğu için günlük ki-
ralık evler ülke turizmine avantaj sağlıyor.
Diğer yandan günlük kiralık evler konut
stoku, komşuluk ilişkileri, yasal düzenleme,
güvenlik, yerel işletmelerin etkilenmesi,
eşitsizlik ve erişilebilirlik, aşırı turizm, ko-
naklama sektörünün zayıflaması, konak-
lama sektöründe istihdamda yaşanması
muhtemel sorunları da beraberinde
getiriyor.  AA
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Son iki yılda 
günlük kiralık ev

arzının yüzde
97 arttığı

Türkiye'de 110 bin
857 ev günlük
kiralık olarak

kullanılıyor. Statista
2023 verilerine
göre, günlük ev

kiralamaları
pazarındaki gelirin

bu yıl 1,02 trilyon
dolara ulaşması

bekleniyor. Gelirin
2027 yılında ise

1,29 trilyon dolar
tutarında bir pazar
hacmine ulaşması

öngörülüyor

Kapasite
artırıldı

YeKa-2 kapsamında temiz enerji yatırımla-
rında atılıma imza atan enerjisa Üretim,
Balıkesir rüzgar enerji Santrali’nde haliha-

zırda 143 MW kurulu güçle hizmet veren güneş ener-
jisi yatırımını 11,88 MW’lık ek kapasite ile büyüttü.
Balıkesir rüzgar enerji Santrali’nde 52 adet rüzgâr tür-
bini ve 22 bin 200 adet 535 W gücünde çift yüzlü -bi-
facial- güneş paneli yer alıyor. Yıllık 549,2 GWh üretim
kapasitesine sahip rüzgâr santrali, güneş enerjisi
santralinin hibrit şekilde hayata geçmesi ile toplamda
yıllık 568,3 GWh üretim kapasitesine sahip olacak.

Yatırımlar artacak

enerjisa Üretim, yenilenebilir enerji kaynaklarına ya-
pacağı yatırımla 5 bin MW kurulu güç hedefine ulaş-
mak için çalışmalarını sürdürdüğünü açıkladı. Şirket,
üç yıl içinde en az 150 MW hibrit güneş enerjisi sant-
rali yatırımıyla hem bu amacına ulaşmayı hem de Tür-
kiye'nin yenilenebilir enerji kapasitesini önemli ölçüde
artırmayı hedeflediğini belirtti. rüzgar yatırımlarını da
üç yıl boyunca artıracağını belirten olan şirket; Balıke-
sir reS, Çanakkale reS, akhisar reS, erciyes reS ve
Dağpazarı reS gibi faal tesislerin yanı sıra YeKa-2
kapsamında devreye alınacak yatırımları da üç yıl
içinde tamamlanmış olacağını açıkladı.

1.2 milyar dolar

Toplam kurulu güç hedefini 5 bin MW olarak açıklayan
enerjisa Üretim’in CeO’su ihsan erbil Bayçöl, yenile-
nebilir enerji alanındaki büyüme hedefleri ile ilgili ola-
rak şunları ifade etti: “Bin MW’lık YeKa-2 projelerinin
de tamamını üstlendik. Türkiye’nin enerjideki gelecek
hedeflerine önemli katkı sunacak bu santraller için 1,2
milyar dolarlık bir yatırım yaptık. Mevcut üretimimizin
yüzde 60’ya yakını yenilenebilir kaynaklardan geliyor.
Bunu kısa sürede yüzde 60’ın üzerine çıkaracağız. He-
defimiz birkaç yıl içerisinde bu santrallerin çok önemli
bir kısmını hayata geçirmek ve toplam kurulu gücü-
müzü 5 bin MW üstüne taşımak.” DHa

raporda, sorunun çözümü için sistemden elde
edilecek kazançların çevrim içi bildirileceği bir
sistem kurulması, güvenlik problemlerinin
önüne geçmek için oluşturulacak ulusal bir por-
tal aracılığıyla konaklayanların pasaport ve
kimlik bilgilerinin eksiksiz girilmesi, aksi uygu-
lamalar için icra yoluyla mülkün satışı da dahil
olmak üzere ağır yaptırımlar uygulanması öne-
rileri yer aldı.
Kiralayan kişilerin başkalarına kiralamaları-
nın önüne geçecek yasal düzenle-
melerin yapılması gerektiği
belirtilen raporda, "Havali-
manına gelen yabancı
yolcu sayısı ile otel-
lerde konaklayanlar
arasındaki ciddi farkı
ortadan kaldırmak
ve gelenlerin takibi-
nin yapılabilmesi

için mutlaka kişiler gelmeden ya da ülkeye gir-
meden kaldıkları süre boyunca hangi adreste
ikamet edeceklerini beyan ettikleri bir belge
doldurmaları sağlanmalı, bu belge üzerinden
de elektronik kontroller yapılarak kaçak kirala-
maların önüne geçilmelidir." önerilerine yer ve-
rildi. Bir toplu konut ya da apartmanda
yapılacak günlük kiralamalar için apartman yö-
netiminin ya da sakinlerinin tamamının izninin

alınması gerektiği kaydedilen raporda,
kaçak kiralamaların önüne geç-

mek ve takibini kolaylaştır-
mak için mevcut

apartman yönetimle-
rine de sorumluluk
sağlayan ve bil-
dirme yükümlülük-
leri veren yasal
düzenlemeler ge-
tirilmesi istendi.

AĞIR YAPTIRIMLAR UYGULANMALIDIR

Maliyeti 100 milyar dolar!
ÇEVRE, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Ba-
kanı Mehmet Özha-

seki, Deprem Gerçeği ve Kentsel
Dönüşüm Şurasının Sonuç Bildir-
gesi’ni kamuoyuyla paylaştı. Meh-
met Özhaseki, “6 Şubat
depremlerinde 100 milyar doların
üzerinde bir hasar ile karşı karşıya-
yız. Türkiye bir deprem ülkesi. Tek
çare kentsel dönüşüm” dedi.
“Türkiye genelinde 2 milyon 200
bin bağımsız bölümün dönüşü-
münü tamamladık. Şu anda Tür-
kiye genelinde yaklaşık 400 bin
bağımsız bölümün dönüşüm sü-
reci devam ediyor” diyen Özha-
seki, “İstanbul’da bugüne kadar
İstanbul’da 800 bin bağımsız bö-
lümün dönüşümünü tamamladık.
Türkiye genelinde kentsel dönü-
şüm projeleri kapsamında bakan-
lığımızca 480 milyar TL değerinde
kaynak sağlandı. Deprem Şura-
sı’nda sadece binanın yıkılması
safhası değil, ruhsat aşamasında
ve fonksiyon değişikliğinde yüzde
50+1 yeterli olsun dendi. Yapılan
kentsel dönüşümlerde karşımıza
çıkan tıkanıklığı iş uzamasını tebli-
gat kararına alındı. Tebligatı e-
Devlet üzerinden yapılması, bina
üzerine asılması ve muhtarlıklarda
olması konusunda hemfikir
olundu” ifadelerini kullandı. 

200 bin ihale yapıldı

Şurada, yıkılan riskli yapıların arsa
haline gelmesinden sonra ortaklı-
ğın giderilmesi için dava açılması
fikrinin ortaya konduğunu belirten
Özhaseki, “Şurada kentsel dönü-
şümdeki uyuşmazlıkların çözül-

mesi için arabuluculuk sistemine
geçilmesi istendi. Türkiye’de bun-
dan sonra yapılacak köy evlerinde
çelik karkas üzerine yapmayı dü-
şünüyoruz. İlk etapta depremden
etkilenen 4 şehirde bu çelik evleri
yaparak vatandaşlarımıza göster-
mek istiyoruz. Yerinde dönüşüm
için bize şu ana kadar 215 bin va-
tandaşımız müracaat etti. Bu ko-
nuda kredi olarak ve hibe olarak
vereceğimiz rakamı belirledik. Şu
ana kadar yıkıntı ve hafriyatların
yüzde 50’den fazlasının kaldırıl-
ması bitirildi. Şu ana kadar yaptı-
ğımız 200 bin ihalede 41 bin
konutta vatandaşlarımız yakında
oturabilir hale gelecek” dedi. 

Kendime güveniyorum

İstanbul’un yerleşiminin binlerce
yıla dayandığını belirten Bakan
Özhaseki, “Şuradan istediğimiz
gibi bir cadde açıp genişletelim
deme şansımız yok. Şu anda
bizim ilk etapta en riskli gördüğü-
müz yerlerdeki yapıların bir an
önce taşınması gibi bir derdimiz
var. Boşalttığımız her bir alanı ilçe-
lere bırakacağız. Finansman başlı
başına bir sorun. Finansman so-
rununu çözme noktasında ken-
dime güveniyorum. Hazine ve
Maliye Bakanlığı herhangi bir kı-
sıtlama vermedi. Kaynak Geliş-
tirme Genel Müdürlüğü kurmayı
planlıyoruz. Rekabetçi bir or-
tamda binlerce araziyi kullanmak
isteyen vatandaşlara sunacağız,
satacağız. Bunu da kentsel dönü-
şümde kaynak olarak kullanaca-
ğız” açıklamasında bulundu.
HABER MERKEZİ

Elektrik üretim şirketi Enerjisa Üretim,
Türkiye'nin ilk hibrit güneş enerjisi santrali
yatırımlarından biri olan Balıkesir Rüzgar
Enerji Santrali’nde kapasite artışına
giderek 11,88 MW ek kurulu güç ile 
üretime başladığını duyurdu

9 ayda 1.5 milyar doları ihracat
Tekirdağ'dan 1,4 milyar, Kırklareli'nden 152,8 milyon, Edirne'den ise 59,7 milyon dolarlık ihracat yapıldı

KırKlareli, edirne ve
Tekirdağ, yılın son çeyre-
ğine 1 milyar 588 milyon

118 bin 59 dolarlık ihracatla giriş
yaptı. Türkiye ihracatçılar Meclisi
(TiM) verilerine göre, 2022 yılı ocak-
eylül döneminde 1 milyar 408 milyon
842 bin 47 dolarlık dış satım yapılan
Trakya'da, bu yıl aynı dönem ihracat
rakamlarında 179 milyon 276 bin 12
dolar artış yaşandı. Gelişen ve büyü-
yen sanayisi ile ulaşım ve taşımacılık
imkanları bölgedeki diğer illere göre
daha fazla olan Te-
kirdağ, bölgenin ih-
racatına önemli katkı
sağlıyor. Tekir-
dağ'dan 9 ayda 1
milyar 375 milyon

644 bin 9 dolar dış satım yapılırken,
Kırklareli'nden 152 milyon 771 bin
35, edirne'den ise 59 milyon 703 bin
15 dolar ihracat gerçekleştirildi.

Demir birinci sırada
Geçen yılın aynı döneminde de Tekir-
dağ'dan 1 milyar 229 milyon 644 bin
51, Kırklareli'nden 128 milyon 830
bin 38, edirne'den de 50 milyon 367
bin 58 dolarlık ürün ihraç edilmişti.
Sektörel bazda yapılan dış satımda
bölgenin ihracat lideri konumundaki

Tekirdağ'dan en çok
ihraç edilen ürün 263
milyon 71 bin 19 dolar
ile demir ve demir dışı
metaller oldu. Bu sek-
törü 239 milyon 425 bin

90 dolarla kimyevi maddeler ve ma-
mulleri,188 milyon 12 bin 11 dolarla
elektrik ve elektronik ürünleri takip
etti. Kırklareli ve edirne'de ise en çok
ihraç edilen ürün hububat, bakliyat,
yağlı tohumlar ve mamulleri oldu. Bu
ürünlerin dış satımı Kırklareli'nde 73
milyon 356 bin 24 dolar iken, edir-
ne'den de 22 milyon 81 bin 34 dolar
olarak gerçekleşti. Tekirdağ ve Kırk-
lareli'nin en çok ihracat yaptığı ülke
almanya oldu. almanya'ya Tekir-
dağ'dan 283 milyon 125 bin 9 dolar,
Kırklareli'nden de 17 milyon 781 bin
87 dolarlık dış satıma imza atıldı.
edirne'nin ise en çok ihracatı gerçek-
leştirdiği ülke Bosna-Hersek olurken,
söz konusu ülkeye 11 milyon 62 bin
36 dolarlık ürün gönderildi. aa

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Mehmet Özhaseki, 6 Şubat depremlerinin yarattığı maddi hasarı açıkladı. Özhaseki, “6 Şubat 
depremlerinde 100 milyar doların üzerinde bir hasar ile karşı karşıyayız. Türkiye bir deprem ülkesi. Tek çare kentsel dönüşüm” dedi
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C HP Genel Başkan adayı Özgür
Özel, ‘Değişim Yüzyılı, Yüzyı-
lın Değişimi' başlıklı toplantıda

basın mensuplarıyla bir araya geldi.
Toplantıda konuşan Özel, “CHP'ye,
Tayyip Erdoğan'la polemiğe girecek,
laf yarıştıracak, onun kadar sert konu-
şabilecek bir lider aramıyoruz. Recep
Tayyip Erdoğan'ın bize dayattığı siya-
seti reddeden kadrolarla yola çıkıyo-
ruz. Bunca yıllık AKP iktidarından
sonra yüzde 25'lik olduğu yerde duran
ve bizimle birlikte direnen yüzde 25'i.
Ama başımızın üzerinde bir cam tavan
var. Öyle de yüzde 25, böyle de yüzde
25. Biz seçim kazanamayız onun için
ittifak yapmaya, sağa açılmaya, sağ-
dan akıl almaya, sağdan gelen danış-
manlarla siyaset üretmeye mecburuz
algısı, başımız üzerinde var olduğunu
kabul ettiğimiz o yüzde 25'lik cam
tavan korkusuyla bizi kendimiz olmak-
tan çıkardı. Biz CHP olarak, bize
doğru ittirilen ve karşı tarafı konsolide
eden kimlik siyaseti yerine kendi siyase-
timizi yapmanın inanç ve kararlılığı
içindeyiz” dedi. 

Millete umut olacağız

Yüzde 75 oyu hedefleyen bir yönetim
anlayışı içerisinde olacaklarını belirten
Özel, “Biz sağcının da solcunun da

kendisini tanımlayış şekliyle ama sol-
dan bir perspektifle AKP, MHP, HDP,
İYİ Partilinin yoksuluna, güvencesi-
zine, işsizine, geleceğinden endişelisine
dokunabilen ve onlara kendisini doğru
anlatabilen, onlara umut olabilen ve
onlara bugün yaşadıklarına mahkum
olmadıklarına onları ikna edebilen bir
siyaset. Enine kesen ve toplumun ta-
mamına dokunan, aldığı yüzde 25'lik
oyun kıymetini bilen ama alamadığı
yüzde 75'lik oya dertlenen ve oraya ko-
nuşan bir siyaseti hayata geçirmek
üzere yola çıkmış durumdayız” diye
konuştu. 

O videolara eleştiri

CHP'yi türbülansa giren uçağa benze-
ten Özel, Kılıçdaroğlu'nu ise isim ver-
meden, yemek videoları üzerinden
eleştirdi. Özel, “CHP'nin tarihiyle
uyuşmayan siyasi figür eksikliğini red-
dediyoruz. Biz CHP'de önemli bir sı-
kıntı olarak bir uçakta ne zaman panik
yaşandığını sorduğumuzda ilk cevabı
türbülans olduğunda cevabını alıyo-
ruz. Ama uçakta türbülans olunca
panik yaşanmıyor, uçakta panik ve sor-
gulama ve endişe türbülansın anonsu
yapılmadıysa yaşanıyor. Aniden ol-
duysa ve bilmeden olduysa yaşanıyor.
CHP'nin değişime açık bir parti ol-

duğu son derece tartışma götürmeye-
cek bir hususken bu değişimin bir yer-
lerde kararlaştırılıp, mutfaktaki
videolardan ya da grup toplantısında
tüm Türkiye ile aynı anda öğrenen ör-
gütün bu siyasete uyum gösterme ve
özellikle de tartışmadan kabullenme
gibi bir şeyin beklenmesinin örgütü-
müzü var eden dinamiklere ve kendi si-
yasetimizin var oluşuyla çeliştiğini
düşünüyoruz” eleştirisinde bulundu. 

Önemli iddiamız var

“CHP örgütünü madden ve manen
güçlü ve siyasetimizin ana özneleri
noktasına getirmekle ilgili çok önemli
iddiamız var” diyen Özel, “Tepkiyi sivil
toplum örgütlerine, barolara bırakıp,
‘aman biz oyuna gelmeyelim' derken,
bazen oyuna gelen, aslında iktidara
onların bulunduğu alanda en net ve en
kararlı denetimi yapıp, nefesini iktida-
rın ensesinde hissettirmek varken, ikti-
darın muhalefetine mazeretler üreten
bir mahcubiyeti reddediyoruz. Ne yap-
tığını bilen ve çağdaş Türkiye Cumhu-
riyeti'nin ikinci yüzyılında aydınlanma
meşalesini yeniden eline alıp, yürü-
mekten korkmayan kadrolarımızla 5
Ekim'den sonra önce CHP'yi sonra
Türkiye Cumhuriyeti'ni yönetmeye ta-
libiz” ifadelerini kullandı. 

TÜRKİYE KIZILAY DERNEĞİ
BAKIRKÖY ŞUBESİ’NDEN

SAYGI DEĞER 
ÜYELERİMİZE DUYURULUR

Türk Kızılay Tüzüğü ve ilgili mevzuatlar doğrultusunda,
Şubemize kayıtlı bulunan üyelerimizin, üye kayıt bilgile-
rinde eksikliklerinin güncellenmesi ve aidat borcu bulunan
Kızılay Üyelerimizin 20 Ekim 2023 gününe kadar, Şube-
mize başvurarak eksik bilgilerinin güncellemelerini ve aidat
borçlarının ödeme işlemlerini gerçekleştirmeleri gerekmek-
tedir. Belirtilen süre içerisinde yasal sorumluluklarını yerine
getirmeyen üyelerimize Tüzüğümüzün ilgili maddeleri ge-
reğince işlem yapılacaktır. Değerli katkılarınızın devamını
diler, gereğini bilgilerinize saygı ile duyurulur. 
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Özgür Özel, konuşmasının ardından basın kuruluşları-
nın temsilcilerinin sorularını da yanıtladı. 
Özel, “CHP'nin seçmeni bu denli umutsuzken, parti
içindeki bu kavgalar, partinin geleceği açısından, yerel
seçim açısından seçmene nasıl bir perspektif sunuyor?
Sizin parti içindeki çekişmelerle ilgili çözüm öneriniz
nedir?” sorusuna “Sosyal demokrat partilerde kavga-
lar kurultayda biter. Bir ay sonra bugün CHP bir tartış-
mayı bitirmiş olacak. Ekrem İmamoğlu'nun İstanbul'da
başardığı mesele, İstanbul'u 30 yıldır Erdoğan ve onun
atadıklarının yönettiğinden kurtaran, İstanbul'un üzerin-
deki helikopter sesinden kurtaran kişidir Ekrem İma-
moğlu. O helikopterde Katar'ın zenginlerine kupon
arsaları parmağıyla işaret eden birisi yok artık” ceva-
bını verdi. “Hakkınızda gölge aday iddiaları vardı,
CHP'de kongreyle birlikte kesin olarak bir değişim ya-
şanacak mı?” sorsu da sorulan Özel, “Kongreyi kaza-
namazsak gölgeliğimizden değil, kazanamazsak
delegelerin kararıyla kazanamayız. Herhalde bir gölge
adayın partinin temel politikalarına bu kadar ciddi itiraz
eden bir tutum belgesi; herhalde bir gölge adayın daha
ilk dönemi olmasına rağmen bu kadar fazla milletveki-
lini, inanılmayan ve öylesine çıkmış bir adayın yanında
olup da kendi siyasal hayatları açısından bu kadar
önemli bir adımı, birçokları tarafından riskli görülen
adamı atacak bu kadar inanmış genç kadroları bir
gölge adayın etrafında toplayamazsın” dedi. 

KURULTAYDAN SONRA

KAVGA BiTER

CHP Genel Başkan adayı Özgür Özel, Kemal Kılıçdaroğlu'nu,
bir dönem mutfakta çektiği videolar üzerinden eleştirdi. 

“CHP'ye, Erdoğan'la polemiğe girecek, laf yarıştıracak, onun
kadar sert konuşabilecek bir lider aramıyoruz” diyen Özel,

“Erdoğan'ın bize dayattığı siyaseti reddeden kadrolarla yola
çıkıyoruz. Başımız üzerinde var olduğunu kabul ettiğimiz o

yüzde 25'lik cam tavan korkusu bizi kendimiz olmaktan
çıkardı” ifadelerini kullandı

Eskişehir adayı Melih Aydın
İYİ Parti lideri Meral Akşener, partisinin Eskişehir Büyükşehir Belediyesi Başkan Adayı'nın Melih Aydın olduğunu açıkladı

Yerel seçimlere 81 ilde kendi adayla-
rıyla girmeye karar veren İYİ Parti’nin
İzmir’in ardından Eskişehir adayı da

belli oldu. Bugün Eskişehir'e giden İYİ Parti Genel
Başkanı Meral Akşener, partisinin Eskişehir Bü-
yükşehir Belediyesi Başkan Adayı'nın Melih Aydın
olduğunu açıkladı. Akşener Melih Aydın'ı plat-
forma davet etmeden önce, seçimlerde tek başla-
rına yarışacaklarını kastederek, "Melih boyun
kaçmış, kilon kaçmış hep beraber göreceğiz. Bu
arada benim boyum kaçmış, kilom kaçmış hep be-
raber göreceğiz" ifadelerini kullandı. 

Eskişehir iyi olacak

36 yaşındaki iş insanı Melih Aydın, 19 Eylül’de
sosyal medya hesabı X üzerinden yaptığı 
paylaşımda, İYİ Parti Genel Başkanı Meral Akşe-
ner ile görüşme gerçekleştirdiğini ifade etmişti.
Aydın, paylaşımında “Bugün Sayın Genel Başka-
nımızla bir görüşme gerçekleştirdik. İttifakımızı
yalnızca ve yalnızca milletimizle, hemşehrileri-
mizle yapmaya, şehrimizin desteğini alarak 
Eskişehir’e hak ettiği adil ve sosyal belediyeciliği
kazandırmaya kararlıyız. Eskişehir iyi olacak”
ifadelerini kullanmıştı. 

AYM’DEN 
ATALAY
hakkında karar
Anayasa Mahkemesi (AYM) İkinci Bölümü,
Türkiye İşçi Partisinden (TİP) milletvekili
seçilen Gezi Parkı davası hükümlüsü Can
Atalay hakkındaki hak ihlali başvurusunu
AYM Genel Kuruluna sevk etti

Gezi Parkı davasında 18 yıl hapse
mahkum edildikten sonra Hatay mil-
letvekili seçilen, tahliye ve yargılama-

nın durması istemi Yargıtay tarafından
reddedilen Atalay, Anayasa Mahkemesine birey-
sel başvuruda bulunmuştu. AYM İkinci Bö-
lümü, bugünkü gündem toplantısında Atalay'ın
başvurusunu görüştü. İkinci Bölüm tarafından,
"başvurunun niteliği itibarıyla Genel Kurul tara-
fından karara bağlanması gerekli görüldüğün-
den, Anayasa Mahkemesi İç Tüzüğü'nün 28'inci
maddesi uyarınca Genel Kurula sevkine" karar
verildi. Bu karar gereğince, AYM Genel Kurulu,
bireysel başvuruyu daha sonra ele alacak.

Hapis cezası onandı

TİP'ten Hatay milletvekili seçilen Atalay'ın, "mil-
letvekili seçilmesi nedeniyle hakkındaki yargıla-
manın durması ve tahliye edilmesi" talebiyle
yapılan başvuru, Yargıtay 3. Ceza Dairesince
reddedilmişti. Atalay'ın avukatları da seçilme ve
siyasi faaliyette bulunma hakkı ile kişi hürriyeti
ve güvenliği hakkının ihlal edildiği iddiasıyla
Yüksek Mahkemeye başvurmuştu. Anayasa
Mahkemesine başvurunun ardından süreç
devam ederken Yargıtay 3. Ceza Dairesi, Gezi
Parkı davasında Can Atalay'a verilen 18 yıl
hapis cezasını onamıştı. 

Tezkere
TBMM'de
Irak ve Suriye'ye asker gönderme 
tezkeresinin süresinin 2 yıl daha
uzatılmasına ilişkin Cumhurbaşkanlığı
tezkeresi, TBMM Başkanlığına sunuldu

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın im-
zasıyla gönderilen tezkerede, Türki-

ye'nin güney kara sınırlarına mücavir bölgelerde
yaşanan gelişmeler ve süre giden çatışma ortamı-
nın, milli güvenlik açısından taşıdığı risk ve tehdit-
lerin artarak devam ettiği dile getirildi.
Türkiye'nin, komşusu Irak'ın toprak bütünlüğü-
nün, milli birliğinin ve istikrarının korunmasına
büyük önem atfettiğine dikkat çekilen tezkerede,
"Diğer taraftan Irak'ta PKK ve DEAŞ unsurları-
nın varlığını sürdürmesi, etnik temelli ayrılıkçılığa
yönelik girişimler, bölgesel barışa, istikrara ve ülke-
mizin güvenliğine doğrudan tehdit oluşturmakta-
dır. Suriye'de, sınırımıza mücavir alanlarda
PKK/PYD-YPG ve DEAŞ başta olmak üzere
mevcudiyetini sürdüren terör örgütleri, ülkemize,
ulusal güvenliğimize ve sivillere yönelik eylemlerini
sürdürmektedir" ifadesine yer verildi. Tezkerede,
bu gelişmeler çerçevesinde terör ile Irak ve Suri-
ye'nin toprak bütünlüğünü bozmaya ve sahada
gayrimeşru oldubittiler oluşturmaya yönelik, Tür-
kiye'nin milli güvenliğine tehlike oluşturabilecek
her türlü risk, tehdit ve eyleme karşı, uluslararası
hukuktan doğan haklar doğrultusunda gerekli ön-
lemlerin alınmasının, milli güvenlik açısından ha-
yati önem arz ettiği belirtildi.

Bu beyanını reddediyoruz
YRP Genel Başkan Yardımcısı Suat Kılıç, Kemal Kılıçdaroğlu’nun ‘Bu Meclis'e
ben Gazi Meclis demiyorum’ açıklamasına tepki göstererek, “CHP Genel
Başkanı'nın bu beyanını esefle karşılıyor milletimiz adına reddediyoruz” dedi

Yeniden Refah
Partisi Genel Baş-
kan Yardımcısı Suat

Kılıç, Genel Başkan Fatih Erba-
kan’ın başkanlığında gerçekleş-
tirilen Merkez Yürütme Kurulu
(MYK) toplantısı sonrasında
açıklamalarda bulundu. Kılıç,
“Her türlü terör saldırısında
milletimiz ile tek vücut olarak
Türkiye Cumhuriyeti hüküme-
tinin ve güvenlik birimlerinin
yanında yer aldık ve yer almaya
devam edeceğiz. Hiç kimse mil-

letimizin ve devletimizin bölücü
terör örgütleriyle kararlı müca-
delesini sekteye uğratamaz”
diye konuştu.

Esefle karşılıyoruz

Suat Kılıç, geçtiğimiz günlerde
Cumhuriyet Halk Partisi Genel
Başkanı Kemal Kılıçdaroğ-
lu’nun Türkiye Büyük Millet
Meclisi kürsüsünde yaptığı
açıklamalarına ilişkin, “Sayın
Kemal Kılıçdaroğlu Türkiye
Büyük Millet Meclisi kürsüsün-

den talihsiz bir beyanda bu-
lundu. ‘Bu meclis gazi meclis
değildir’ dedi. CHP Genel Baş-
kanı'nın bu beyanını esefle kar-
şılıyor, kınıyor ve milletimiz
adına reddediyoruz. Türkiye
Büyük Millet Meclisi gazi bir
meclistir. Türkiye Büyük 
Millet Meclisi savaşlar yöneten
kahramanlıklar kazanan bir
meclistir. Sakarya Meydan Mu-
harebesi'nin manevi komutanı
Türkiye Büyük Millet Mecli-
si'dir” dedi. DHA

CHP Genel 
Başkan adayı 
Özgür Özel
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S ancaktepe’de Pazartesi günü evlerin-
den top oynamak için çıkan Berat
Sağın (7), Baran Sağın (9), Batuhan

Sağın(11) kardeşlerin cansız bedenleri inşaa-
tın su dolu temelinde bulunmuştu. Yaşanan
olayda ihmal olduğunu iddia eden baba
Ayvaz Sağın, çocuklarının hayatını kaybettiği
inşaat alanında konuştu. Sağın, inşaat alanı
ve çevresinde hala tedbir alınmadığını belirtti.

Buradan bakınca sac yok

Olayı anlatan baba Ayvaz Sağın, "Herşey or-
tada görünen burada. İhmal. 50 santim yok.
Çocuk giriyor görnüğü kadarıyla zaten dibi
gözüküyor.Çocuğun topu düşüyor çocuk giri-
yor ama asansör boşluğu çukuru var 2 mere
derinliğinde o taşın düştüğü yerde. Çocukla-
rıntopu da şansa oraya gidiyor. Almaya çalı-
şırken biri düşüyor, diğerleri de onu tutayım

derken düşüyorlar üçü birden o çukurda rah-
metli oluyorlar. Topa ulaşamayınca, müda-
hale etmişler demek ki. Biri girmiş alamayınca
diğerleri de müdahale etmiş. Hava soğuk, el-
biselerle suya mı gireceklerdi? Mantıklı değil.
Buradan bakınca sac yok. Burada bir yol ça-
lışması olmuş, 50 santimlik sac da kaybol-
muş, dümdüz zemin olmuş. Çocuk ne yapsın,
düşmüş boğulmuş" dedi.

Suyun yüzeyinde bulduk

Arama çalışmalarını anlatan Sağın, "Biz
önce okula gittik kamera kayıtlarına baktık.
Geldi okula kamera kayıtlarına baktık, kayıt-
larda çocukların okul bahçesinde oynadıkları
görülüyor. Bahçeden çıktıktan sonra bu böl-
geye yöneldiklerini görüyoruz, daha detaylı
baktığımızda çamurlu suyun ilerisine gitme-
diklerini ilerlemediklerini gördük. Muhtarla

beraber inceleme yaparken zaten, cesedi
suyun yüzeyinde bulduk” şeklinde konuştu.

Hala güvenlik yok

Baba Ayvaz Sağın, "O gün çocuklar bu ta-
raftan yürümeyi tercih etmiş. Arkamızda da
yeni yapılan okular var bu bölgede. Çok
büyük ihmal var baktığın zaman. Benim ço-
cuğum gitti artık geri dönüşü yok. Herkesin
çocukları bizim çocuklarımız .Buradan ge-
çerken yine bir çocuk gelip buradan düşse
bunun hesabını kim verecek? Hala aynı şe-
kilde duruyor, hala güvenlik yok, hala önlem
yok, su hala burada. O çukur da üstü açık
şekilde hala duruyor. O iki metrelik asansör
boşluğu da duruyor. 30 santim var gölge gibi
gözüküyor orada ve hala yanıltıcı.Ben de 
gitsem ben de oraya düşeceğim" 
ifadelerini kullandı. DHA

istanBul Büyükşehir Belediyesi
(İBB) Deprem Risk Yönetimi ve
Kentsel İyileştirme Dairesi Başkan-

lığı, Kentsel Dönüşüm ve Gelişim Projesi Sı-
nırları içerisinde kalan Bayrampaşa İlçesi,
İsmetpaşa Mahallesi'ndeki 9 binanın yıkı-
mına başladı. Bugün, Fulya Sokak’taki 27 ve
29 numaralı apartmanların yıkımı kontrollü
şekilde gerçekleştirildi. 2013 yılında dep-
remde hasar görme riskinin yüksek olması ve
yapı stokunun ömrünü tamamlamış olması
sebebiyle rezerv alan ilan edilen ve akabinde
kentsel dönüşüm sürecine giren Bayrampaşa
Eski Cezaevi Alanı içerisindeki 9 binanın
yıkım kararı, hak sahiplerinin yüzde 90 uzla-
şısı sonucunda alındı. Yıkım öncesinde, şan-
tiye etrafında gerekli tedbirler alınarak ilgililer
dışında şantiyeye giriş çıkış engellendi ve
kontrol sistemi oluşturuldu. Yıkıma konu
olan binaların; elektrik, doğal gaz, su, kanali-
zasyon, telefon, internet vb. tesisat bağlantı-
ları da yine yıkımdan önce kesildi. Zabıta
Tedbir Müdürlüğü tarafınca incelenen yapı-
ların yıkımı, binaya vinç yardımıyla iş maki-
nesi yerleştirilmesinin ardından kontrollü
şekilde gerçekleşti.

Tapuları verdik

Hak sahiplerinin yoğun ilgisi altında gerçek-
leşen yıkıma İBB Deprem Risk Yönetimi ve
Kentsel İyileştirme Dairesi Başkanı Murat
Yün eşlik etti. Murat Yün, "Bugün Bayram-
paşa'da 9 binanın yıkımını gerçekleştiriyoruz.
Birçoğu 1980 yapımı binalar ve depreme da-
yanıksız. Burası önce rezerve alan, akabinde
de kentsel dönüşüm alanı ilan edilmişti. Tapu
sürecinde başta ruhsatta ve imar hattında so-
runlar vardı; tekrar Meclis'ten geçirildi, ruh-
sat alındı ve zaman içinde bu sorunların
hepsi aşıldı. 18 Eylül'de ilk tapularımızı da
hak sahiplerine verdik. Tüm vatandaşlarımızı
kentsel dönüşüm ofisimize bekliyoruz. Sü-
reci, deprem riskine karşı hep birlikte yürüt-
meliyiz” diye konuştu. İBB Kentsel Dönüşüm
Müdürlüğü Mülkiyet Analizi Şefi Ahmet
Evrim Kalemdaroğlu ise “İnsanların gözün-
deki mutluluğu görünce biz de hızlıca tapula-
rını vermek istiyoruz. İlk etapta 10 hak
sahibine 15 daire tapusu verdik. Ardından
encümen kararı alınan birçok başvuru da hali
hazırda devam etmekte. Bizim için öncelik in-
sanlarımızın can güvenliği.” dedi.

Bizim için velinimet

Hak sahipleri, 2020 yılının haziran ayından

itibaren taşınma sürecine başlamıştı. Hali
hazırda 1700 aile, 6 bini aşkın kişi, İBB tara-
fından inşa edilen yeni ve depreme güvenli
Günışığı Konutları’nda yaşıyor. İlk etapta
tapularına kavuşan ve Günışığı Konutları’na
taşınan hak sahiplerinden Erkan Erk, İstan-
bul'daki kentsel dönüşüm seferberliğinin çok
önemli olduğunu belirterek, "Başta karşı ge-
lenlerden biri bendim ancak buralar bizim
için gerçekten çok tehlikeli... Benim oturdu-
ğum bina 63 yıllıktı ve depreme dayanıklı

değildi. Aile büyüklerimizle de görüşerek
buraya gelme kararı aldık ve 2021'den beri
buradayız. Şimdi tapumuzu aldık. Güvenli
bir yapıda oturuyoruz, otoparkımız ve
çocuk oyun bahçelerimiz var. Çöplerimiz
kapıdan alınıyor, asansörümüz var... Bizim
evlerimizde bu imkânlarımız yoktu. Çok
memnunuz ve mutluyuz. Kentsel dönü-
şümde şanslı insanlardan biri olduk. Bizim
için velinimet oldu" sözlerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Süreci birlikte
yürütmeliyiz
İBB, Bayrampaşa ilçesine bağlı İsmetpaşa Mahallesi'nde, hak sahiplerinin uzlaşma
ile boşalttığı 9 binanın yıkımına başladı. İBB Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel
İyileştirme Dairesi Başkanı Murat Yün, “Tüm vatandaşlarımızı kentsel dönüşüm
ofisimize bekliyoruz. Süreci, deprem riskine karşı hep birlikte yürütmeliyiz” dedi

DUYURU
ÇED Sürecinde 

Halkın Bilgilendirilmesi ve Sürece Katılımı Toplantısı

Tuzlaport Liman ve Tersane İşletmeciliği A.Ş. tarafından İstanbul İli, Tuzla 
İlçesi, Evliyaçelebi (Merkez) Mahallesi, Ayanderyaadası Mevkii, 8297, 8298, 8299
numaralı parsel ve deniz kısmında “Tuzlaport Liman ve Tersane Projesi”nin yapılıp
işletilmesi planlanmaktadır.  Söz konusu proje için Çevresel Etki Değerlendirilmesi
(ÇED) Yönetmeliğinin 9. Maddesi gereğince aşağıda belirtilen tarih ve saatte faali-
yetle ilgili Halkı bilgilendirmek, görüş ve önerilerini almak için “Halkın Bilgilendiril-
mesi ve Sürece Katılımı Toplantısı” yapılacaktır.

Halkımıza saygı ile duyurulur.

TOPLANTI

Toplantı Yeri  : Türkiye Gemi İnşa Sanayicileri Birliği (GİSBİR)
Konsey Salonu

Toplantı Yerinin Adresi : Postane Mah. Çınarlı Sok. No:34 34940
Tuzla/İstanbul

Toplantı Tarihi    : 23.10.2023
Toplantı Saati         : 11:00

PROJE SAHİBİ
Tuzlaport Liman ve Tersane İşletmeciliği A.Ş.

Tel     : +90 (216) 446 00 70
Faks        : +90 (216) 446 39 00

ÇED RAPORUNU HAZIRLAYAN KURULUŞ
MGS Proje Müşavirlik Mühendislik Ticaret Ltd. Şti.
Tel     : +90 (312) 479 84 00 (pbx) 
Faks   : +90 (312) 479 84 99
Web  : www.mgsmuhendislik.com
e-posta     : mgs@mgsmuhendislik.com

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1904218)

COK BUYUK 
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Sancaktepe’de su dolu inşaat temelinde 3 kardeşin hayatını kaybettiği olayla ilgili
çocukların babası Ayvaz Sağın konuştu. Olayın yaşandığı noktada hala tedbir alın-
madığını belirten Sağın, "Çok büyük ihmal var baktığın zaman. Benim çocuğum
gitti artık geri dönüşü yok. Herkesin çocukları bizim çocuklarımız. Buradan geçerken
yine bir çocuk gelip buradan düşse bunun hesabını kim verecek?” diye sordu

SORUŞTURMA DEVAM EDİYOR

İstanbul Valisi Davut Gül dün Sancakte-
pe'de yaşanan olayda suyla dolan inşaat te-
melinde hayatını kaybeden Berat Sağın (7),
Baran Sağın (9) ve Batuhan Sağın (11) 'ın
ailesini ziyaret ederek taziye dileklerini iletti.
Ailenin Sancaktepe'de bulunan evinin önün-
deki taziye çadırında gerçekleşen ziyarette,
Kuran-ı Kerim ve dualar okundu. Yaklaşık
yarım saat boyunca aile üyeleriyle konuşan

Vali Gül daha sonra ayrıldı. Vali Davut Gül
ziyaret sonrası sosyal medya hesabından
paylaşım yaptı. Paylaşımda, "Üç evladımı-
zın acısının ardından ne söylesek boş. Evlat-
larımızın acısını paylaşmak için ailemizin
yanındayız. Rabbim acılarını hafifletsin. On-
ları evlatlarıyla cennetinde buluştursun. Adli
soruşturma devam ediyor.Tekrar başımız
sağ olsun" ifadelerine yer verildi.

2013 yılında 
depremde hasar
görme riskinin yük-
sek olması ve yapı
stokunun ömrünü
tamamlamış olması
sebebiyle rezerv
alan ilan edilen ve
akabinde kentsel
dönüşüm sürecine
giren Bayrampaşa
Eski Cezaevi Alanı
içerisindeki 9 bina-
nın yıkım kararı,
hak sahiplerinin
yüzde 90 uzlaşısı
sonucunda alındı. 

Kültür sanat sezonu açıldı
Beylikdüzü’nde kültür sanat sezonu açıldı. Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi (BAKSM)
ekim ayı boyunca sanat dünyasının önde gelen isimlerini İstanbullu sanatseverlerle buluşturacak

Beylikdüzü Be-
lediyesi’nin sanat-
severleri bir araya

getirdiği kültür ve sanat et-
kinlikleri yeni sezonda da
dopdolu geçecek. Beylik-
düzü Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi (BAKSM)
ekim ayı boyunca sanat
dünyasının önde gelen
isimlerini Beylikdüzü’nde
ağırlayacak. BAKSM’de
ekim ayı boyunca; Plastik
Aşklar, Münasebetsiz, Bir
Baba Hamlet, Çılgın Za-
manlar, Bütün Kadınların
Kafası Karışıktır, Hangisi
Karısı, Cem Olmak, Fana-
tik, 1984 Büyük Gözaltı,
Gelin Tanış Olalım, Nilgün
Belgün’le Aşk ve Komedi,

Korkuyu Beklerken, Aşk
Hikâyen Düşmüş tiyatro
oyunları sahnelenecek. Ay-
rıca, 24 Ekim Salı günü Ar-
mağan Çağlayan ile Size
Anlatacaklarım Var, 31
Ekim Salı ise Süheyl ve
Behzat Uygur’un “Hey
Gidi Günler” isimli gösteri-
leri izleyiciyle buluşacak.
Yeni sezonda çocuklar da
kültür ve sanat etkinliklerine
doyacak. Ay boyunca; Kral
Şakir Kapadokya Mace-
rası, Baby Shark, Hansel ve
Gretel, Dedektif İz Peşinde,
Gökkuşağının Altında,
Clean Clean With Green,
Karlar Ülkesi Meçhule
Doğru, Küçük Prens ve Kar
Kraliçesi oyunları sahnele-

necek. Öte yandan Beylik-
düzü Belediye Tiyatrosu
oyuncularının hazırladığı
ücretsiz çocuk oyunlardan
“Mutluluğun Tuvali” 10-22
Ekim, “Kayıp Prenses” ise
24 Ekim- 5 Kasım tarihleri
arasında minik izleyicilerin
beğenisine sunulacak. Ekim
ayı boyunca müzik dünya-
sının ünlü isimlerine de ev
sahipliği yapacak olan Bey-
likdüzü Sahnesi’nde 20
Ekim Cuma günü saat
20.30’da özgün müziğin se-
vilen isimlerinden Grup
Abdal, 22 Ekim Pazar günü
saat 20.30’da ise Ezginin
Günlüğü müzikseverlere
harika bir konser verecek.
HABER MERKEZİ
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Geçici koruma kimlik kartımı kaybettim. Hükümsüzdür.
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ZAYİ

S por Eğitmeni Selin Gül, 7 Temmuz
2023'te arkadaşlarıyla birlikte, İBB
Cemil Topuzlu Harbiye Açık Hava

Tiyatrosu'nda şarkıcı Göksel'in konserini iz-
lemeye gitti. Sahneye yakın bir noktada otu-
ran Selin Gül'ün başına, konser sırasında
sahne platformuna bağlı havai fişeklerin
görsel şov amacıyla ateşlenmesiyle plat-
formdan kopan bir demir parçası düştü.
Platformdan düşen parça, Selin Gül'ün ba-
şına çarptıktan sonra başka bir kadını da
elinden yaraladı. Kanlar içinde kalan kadın,
hastaneye kaldırıldı. Gül, tedavi sürecinde
konser organizasyonunu gerçekleştiren şir-
ketin avukatı ve daha sonra Göksel'in mena-
jeri ile iletişim halinde olduğunu ve hastane
masraflarının karşılanacağı sözünü aldığını
belirtirken, masraflarının karşılanmaması
üzerine şikayetçi olarak hukuki süreç baş-
lattı. Geçirdiği kaza sebebiyle bir kulağında
yüzde 65 duyma kaybı oluştuğunu ve has-
tane masraflarını karşılayabilmek için bu sü-
reçte otomobilini de sattığını ifade eden
Selin Gül, şarkıcı Göksel'in ekibinden tehdit
aldığını da ifade etti. Konserde yaşanan ka-
zanın cep telefonu kamerası görüntüsü, sos-
yal medya ve kamuoyunda da tartışma
konusu olmuştu. Gökselin ekibinden mena-
jer Banu Göksever, kaza sonrası Göksel'in
Selin Gül'ü arayarak geçmiş olsun dileklerini
ilettiğini, konunun muhatabının Göksel ol-
madığını belirterek iddiaların asılsız oldu-
ğunu ifade etti.

Yüzde 65 duyma kaybı

Olay sonrası yaşadıklarını anlatan Selin
Gül, "7 Temmuz akşamı Harbiye Açık Hava
Konserinde Göksel Hanım'ı dinlemeye git-
tim. Arkadaşımla beraber protokol ikinci sı-
rada oturuyorduk. Maalesef o akşam havai
fişek patlatıldığı sırada; havai fişeğin bağlı
olduğu demirle birlikte havai fişek aynı
anda kafama düşüyor, kafamdan arkam-
daki bayana sekiyor. Benim alnıma, kafama
dikiş atıldı. Burada gördüğünüz üzere ya-
nıklar var hala geçmedi. Üç ay bitti, iz ola-
rak kaldı. Daha sonrasında da maalesef
öğreniyorum ki kulağımda yüzde 65 duyma
kaybı oluyor kazadan dolayı" dedi.

Görüntülerde mevcut

Yaşanan kazaya rağmen konserin durmadı-
ğını ve görevlilerden yardım alamadıklarını
dile getiren Gül, "Zaten, görüntülerde mev-
cuttur. Konser durmadığı gibi arkadan se-
yirciler arasında bağıranlar, işte ambulansın
arka tarafta olduğunu söylediler. Koştura-
rak kendi imkanlarımızla ambulansa gittik.
Ambulansa gittiğimizde kapalıydı, izlemeye
gitmiş. Maalesef ambulanstaki görevliler
zaten döndüklerinde de stajyerlerdi yeterli
değillerdi, ilkyardım bilgileri eksikti. Kendi-
miz müdahale ederek karga tulumba şe-
kilde kendimizi hastaneye götürtebildik.
Maalesef, beyin kanaması riskine rağmen
bu şekilde oldu. Diğer bayanın da eli parça-
lanmıştı ve buna rağmen ikimiz aynı ambu-
lansla doldurulup ve oturtularak
götürüldük, hiçbir ekipman, hiçbir boyun-
luk takılmadan. Hastanede kafama dikiş 

atıldı diğer bayanın eline dikiş atıldı" şek-
linde konuştu.

9 buçuk kilo aldım

“Bu süreçte ilk müdahalede duyma kaybı-
nın olduğu anlaşılmadı” diyen Gül, “Ertesi
gün uykusuz kaldım. 24 saat uyumamam
gerektiği söylendi, beyin kanaması riskinden
dolayı. Ve insanların söylediklerini anlama-
maya başladım. Duyamadım, herkes 'Bir
şey mi oldu duyamıyorsun' diyordu. Pazar-
tesi günü kontrole gittiğinde beni işitme tes-
tine aldı. Yüzde 65 sol kulağımda darbeye
bağlı olarak bir duyma kaybı var. Maalesef,
bunun üzerine yoğun bir şekilde kortizon
tedavisi gördüm ve kortizon tedavisinin so-
nunda 9 buçuk kilo aldım. Bunun yüzün-
den de mesleki itibar kaybı yaşıyorum.
Çünkü, ben bir spor eğitmeniyim. Hiçbir
şekilde tedavi kulağıma yardımcı olmadı ve

ameliyat olmak zorundayım. Fakat ameliyat
ücretleri çok yüksek. Ameliyat olduktan
sonra da hiçbir şekilde duymada kaybolma-
nın geri gelip gelmeyeceği garanti değil.
Doktor bunun sözünü veremiyor. Bu sü-
reçte hiçbir şekilde, İBB Kültür A.Ş.'den yani
orayı kiraya veren, oradan sorumlu olan, ev
sahibinden ve organizasyonu yapan şirketin
sahibi Oytun Alatay'dan, Göksel Hanım'ın
ekibinden hiç kimseden hiçbir şekilde yar-
dım görmedim. Üstüne ilk olarak Taksim
Acıbadem Hastanesi'ne götürüldüğümüz;
hastanede yapılan işlemlerden dolayı evime
para ödenmezse işlem yapılacağına dair,
kağıt geldi. İcra kağıdı geldi, bunu da yaşa-
dım" diye konuştu. Organizasyon şirketi ise
iddialarla ilgili açıklama yapılmazken, İBB
Kültür A.Ş. konser alanındaki sorumlulu-
ğun, alanın kiralandığı organizasyon şirket-
lerinde bulunduğunu belirtti. DHA

Bahçelievler Şirinevler'de 28
Eylül'de 6 katlı binanın en üst ka-
tındaki dairede meydana gelen

patlamada 3 kişi ölürken 3 kişi de yara-
landı. Patlamayla ilgili DHA'nın ulaştığı it-
faiye raporunda, patlamanın ocağa bağlı
doğal gaz hortumunun kasıtlı olarak kesil-
mesinin neden olduğunun yazdığı öğre-
nildi.

Ocak açık durumda

Rapora göre; itfaiye ekipleri, dairede yap-
tıkları incelemede elektrik şalterinin açık ol-
duğunu belirlerken tesisatta elektrik
kaynaklı yanmaya rastlamadı. Bina ve
doğal gaz tesisatı üzerinde yapılan araştır-
mada ise, tesisat üzerinde herhangi bir risk
teşkil edecek olumsuzluğa da rastlanıl-
madı. Ancak daire girişine göre sağ tarafta
bulunan mutfak dahilindeki doğal gaz va-
nasının açık pozisyonda, bu vanaya bağlı
fleksi hortumunun kopuk olduğu tespit
edildi. Patlamanın etkisiyle sokağa düşen

ocak üzerinde yapılan incelemede ise ocak
beklerinden iki tanesinin açık olduğu ve
ocağa bağlı fleksi hortumunun üzerinde ke-
sici alete bağlı kesiler olduğu belirlendi.

Kasıtlı olarak kesilmiş!

Tüm tespitler sonucu oluşturulan raporda,
"Mutfak dahilinde bulunan ocağa bağlı
fleksi hortum olarak tabir edilen gaz bağ-
lantı hortumunun herhangi bir kesici alet
kullanılarak kasıtlı olarak kesilmesi neticesi
ile bu hortumdan ortama sızan gazın alt
üst patlama limiti aralığına ulaşması so-
nucu herhangi bir açık ateş kaynağı ile
(kibrit, çakmak alevi, elektrik kontağı, statik
elektriklenme vb) temas ederek parlama-
sıyla yangın başlangıcının meydana geldiği,
patlamaya bağlı basınç etkisiyle dairenin
beden duvarlarının yıkılarak bina dahilinde
ve cadde üzerindeki yapılarda ağır tahribat
oluşturduğu görülmüş olup patlamanın et-
kisiyle yangının 9 numaralı daireye sıçra-
dığı kanaatine varılmıştır" denildi. DHA

M
oda haftası denilince akla müthiş
şovlarla sergilenen Haute Couture
markalarla birlikte elbette  hangi

ünlünün daha şık, hangi ünlünün rüküş
olduğu soruları geliyor.

Gelin hep beraber Fashion week turumuza
Türk ünlülerimizden başlayalım.

Hadise ve Tuba Büyüküstün iki ünlü isim
Valentino markasının tasarım kıyafetleri ile
Valentino defilesindeydi.

Hadise Valentino pembesi dediğimiz ve
hatta meşhur Barbie akımıyla ‘Barbie pem-
besi' dediğimiz pembeler diyarında ,adeta
pembe banyosu yapmış desek haksız 
sayılmayız.

Pembe renk kendisine her ne kadar 
yakışmış ise çanta seçimide bir o kadar yan-
lış olmuş . Bu kadar iddialı ipek ve tüy işle-
meli bir elbiseyle aynı renkte match ettiği
ayakkabı ve kristal taş kaplı çanta seçimiyle
şık olamamış. Abartılı bir rüküşlük içerisinde
maalesef.

Tuba Büyüküstün de Hadise gibi 2024 
Valentino İlkbahar / Yaz kreasyonundan 
parçalarla karşımızda. Fakat gel gör ki aynı
hatalara Hadise gibi kendiside düşmüş.

Taş işlemeli, pelerin kol mini beyaz elbise
oldukça şık bir Valentino tasarımı 

Çanta seçimine gelecek olursak  boy olarak
her ne kadar yanlış olsada, çanta seçimi göz
yormuyor diyebilirim.

Ahh o ayakkabıları keşke görmeseydim
Tuba Büyüküstün için şık diyebilirdim. Maa-
lesef Tuba Büyüküstün ayakkabı seçimi ile
bütün bir Lookun dengesini bozmuş.

Bu sefer Tuba Büyüküstünün gece için
oluşturduğu Valentino Lookuna baktığımızda
da işlemeli çok şık bir elbise ile görüyoruz
kendisini.

Sade bir makyaj ve sıfır aksesuar olması +
puan olsada o metalik  ayakkabılar yok mu o
metalik ayakkabılar…

Tuba Büyüküstünün düzgün fiziğini ve ince
bacaklarını adeta bölmüş ve bacaklarını 
olduğundan daha kalın göstermiş.

Genel looka baktığımızda Tuba Büyüküs-
tünü yanlış ayakkabı tercihinden dolayı daha
kısa görüyoruz.

Bir diğer Paris Fashion Weekdeki Türk
isim influencer Duygu Özaslan.

Miu Miu defilesini izleyen ve markanın
gündem yaratan ‘giyilebilir külodu’nu taşıyan
Duygu Özaslanın Lookuna bir bakalım.

Giyilebilir külot derken ‘Hayır efendim biz
giyinmiyormuyuz' demeyin.

Bu külot ezber bozan külot. 
Miu Miu gelenekselliğin dışında bu 

külotların günlük hayattada giyilebileceğini
savunuyor.

Ve Türklerden ilk taşıyan isim Duygu 
Özaslan oldu. Spor kapüşonlu sweat ile yeni
sezon Miu Miu çantası aynı vibe yakalamış.

Külotlu çorap ile giydiği külotu için pek de
yapılacak bir yorum yok.

Fakat Miu Miu Ballerina topuklu ayakka-
bıları oldukça hoş.

1730 larda Marie Camargo balerin ayak-
kabısının topuğunu çıkararak başlattığı ve
onun yerini balerin patiklerinin aldığı dönem-
den bu döneme  şimdi kadınların bu topuklu-
ları seve seve giydiğini görse acaba ne
düşünürdü?

Gençlere özel gezi

Bahçelievler'de 3 kişinin öldüğü patlamanın, ocağa
bağlı doğal gaz bağlantı hortumunun kasıtlı olarak
kesilmesi sonucu meydana geldiği tespit edildi

Bahçelievler Belediyesi, 'Gelecek
Adına Vizyon Projeleri' çatısı altında sür-
dürdüğü çalışmalara bir yenisini ekledi.

İlçede, liseden dereceyle mezun olan ve spor turnu-
valarında başarı elde eden gençler için özel bir prog-
ram hayata geçirildi. Etkinliğe Belediye Başkanı Dr.
Hakan Bahadır da eşlik etti. Program, Kırşehir'den
başladı. Ekip, Belediye'nin Gençlik Kampları kapsa-
mında düzenlenen Ahi Evran Gençlik ve Spor
Kampı'na misafir oldu. Kamp alanı dışında kültürel
geziler düzenlendi ve şehirdeki kültürel değerler hak-
kında bilgi verildi. Gençler, Kırşehir ile özdeşleşen
Türkiye'nin önemli halk sanatçısı merhum Neşet Er-
taş'ın mirasının günümüze aktarıldığı alanları ziyaret
etme fırsatı buldular. Ayrıca, sanatçının 'Yalan
Dünya' şarkısının dinletisi yapıldı. Program Kapa-
dokya gezisi ile sürdü. Bölgedeki kültür ve turizm
yerleri gezildi. Gençler, Kapadokya'nın benzersiz
coğrafi yapısı, tarihi dokusu ve kültürel mirasını ye-
rinde görme fırsatı yakaladı. 

Paris moda haftasında
yıldızlar geçidi

KONSERE GITTI
SAGIR KALDI!

Şarkıcı Göksel'in 7
Temmuz 2023'te 
düzenlenen konse-
rine giden 33 yaşın-
daki spor eğitmeni
Selin Gül'ün kafa-
sına, konser sıra-
sında ateşlenen
havai fişekler sebe-
biyle demir parçası
düştü. Kaza sonrası
sol kulağında yüzde
65 engel oluştuğunu
ifade eden Gül, 400
bin liralık manevi
tazminat davası açtı.
Gül, "Bu süreçte hiç-
bir kişi ve kurumdan
yardım görmedim.
Üstüne hastane mas-
raflarından dolayı
evime icra kağıdı
geldi" diye konuştu

Sabotaj çıktı!

İstanbul Emniyet Mü-
dürlüğüne bağlı sivil
trafik Şube Müdürlüğü

ekipleri, Kadıköy Rıhtım Cadde-
si'nde taksilere yönelik denetim
yaptı. Denetimde durdurulan araç-
ların ruhsatı, belediye izin belge-
leri ve şoförlerin ehliyetleri kontrol
edildi. Denetimler kapsamında
taksi şoförlerinin emniyet kemeri
takma, taksimetre açma, trafik
kurallarına uyma ve yolcu seçip
seçmediklerine yönelik kontroller
de yapıldı. 10 taksi şoförüne

kemer takmadığı için 436'şar lira-
dan 4 bin 360 lira, bir taksi şofö-
rüne de seyir halinde cep telefonu
kullandığı için 951 lira ceza ke-
sildi. Denetimde, 11 taksi şofö-
rüne toplam 5 bin 311 lira para
cezası uygulandı. Yazılan cezaya
tepki gösteren taksi şoförü, "Cep
telefonuyla konuşmuyordum, yol-
cunun gideceği yerin rotasına ba-
kıyordum. taksiciler rotayla gider.
2 saniye rotaya bakmak suçsa
yazın cezayı. telefonu ele almak
suç olmamalı" dedi. DHA

Konuşmadım sadece baktım!
Kadıköy'de Sivil Trafik polisleri tarafından taksi denetimi yapıldı. Denetimde, 11 taksi şoförüne toplam 5 bin 311 lira para cezası uygulandı. Cep telefonu
kullandığı için ceza yazılan taksi şoförü "Cep telefonuyla konuşmuyordum, yolcunun gideceği yerin rotasına bakıyordum" diyerek kendini savundu
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2030’DA 76 MILYON
2050’DE 135 MILYON

Dünyada 47 milyon Alzheimer hastası bulunduğunu ve 2030 yılında bu sayının
76 milyon, 2050’de ise 135,5 milyon hasta olması beklendiğini söyleyen uzman-
lar Alzheimer hastalığı ve tedavisine yönelik önemli açıklamalarda bulundu.
Doç. Dr. Selda Korkmaz Yakar, “Son yıllarda, Alzheimer hastalığının tedavisinde
daha etkin olabilecek bazı seçenekler klinik kullanıma sunulmuştur” dedi

A lzheimer hastalığının beyinde geri
dönüşsüz hücre kaybıyla niteli oldu-
ğunun ve günümüzde etkin bir teda-

visi bulunmadığının altını çizen Medicana
Ataköy Hastanesi Nöroloji Bölümü Uzmanı
Doç. Dr. Selda Korkmaz Yakar, “Son yıl-
larda, Alzheimer hastalığının tedavisinde
daha etkin olabilecek bazı seçenekler klinik
kullanıma sunulmuştur. Bazı ilaçlar erken
evre Alzheimer hastalarında kullanım ona-
yını almış ve hücre kaybını önleyebildiği için
en azından yavaşlattığı gösterilmiştir” diye
konuştu. Alzheimer hastalığında görülen geri
dönüşsüz hücre kaybı, aslında beyinde ve
özellikle belirli bölgelerinde anormal protein-
lerin birikiminden kaynaklandığına dikkat
çeken Doç. Dr. Yakar, “Burada sözü edilen
proteinler; amiloid beta ve tau proteinidir.
Aslında hücre ölümünün neden olduğu soru-
sunun cevabı aynı zamanda hastalığın nasıl
tedavi edileceğine de cevap olmuştur. Günü-
müzde tedavi seçenekleri ve artan çalışmalar
da aslında bu iki proteini hedef almıştır.
Anormal protein birikimi önlenebilirse hücre
kaybının sonucu olarak Alzheimer hastalığı-
nın tedavi edilebileceğine inanılmaktadır.
Önümüzdeki yıllarda tau proteinini hedef
alan ilaç seçenekleri de beklenmekte ve
yoğun olarak çalışılmaktadır” ifadelerini kul-
landı. Alzheimer hastalığının düzeltilebilir ve

düzeltilemez risklerin varlığına bağlı olarak
gelişme gösterdiğini ifade eden Doç. Dr.
Yakar, “Düzeltilemez risk faktörleri; genetik,
yaş, cinsiyet gibi etkenlerdir. Diğer yandan
düzeltilebilir risk faktörleri bizim için daha
önemlidir, çünkü düzeltilebilir risk faktörle-
rini önleyebilirsek hastalık başlangıcı gecikir
ve hatta hastalığın oluşumu engellenir. Sözü
edilen düzeltilebilir risk faktörleri; diyabet, hi-
pertansiyon, kafa travması, stres, depresyon
ve obezite varlığıdır” dedi.

Nörolojik bir hastalık

Alzheimer hastalığının, genellikle ilerleyici
hafıza kaybı, bilişsel gerileme ve kişilik deği-
şiklikleri gibi belirtilerle karakterize edilen nö-
rolojik bir hastalık olduğunu ifade eden
Nöroloji Uzmanı, Uzm. Dr. Oğuzhan Onul-
tan, “Alzheimer hastalığı, beyindeki sinir hüc-
releri arasındaki bağlantıları ve işlevleri
etkileyen birçok patolojik sürecin sonucunda
ortaya çıkar. Bu hastalığın nedenleri tam ola-
rak anlaşılamamış olsa da genetik ve çevresel
faktörlerin bir kombinasyonunun rol oyna-
dığı düşünülmektedir” diye konuştu. Hastalı-
ğın genel olarak belirtilerine değinen Uzm.
Dr. Onultan, “Alzheimer hastalığının belirti-
leri, hastalığın ilerleyişine bağlı olarak değişe-
bilir ve yaşa göre farklılık gösterebilir” diyerek
Alzheimer'ın genel olarak belirtilerini şu şe-

kilde ifade etti: “Bellekte zayıflama: Alzhei-
mer hastaları, özellikle yakın tarihteki olayları
kaydetme veya bilgileri hatırlamakta zorluk
yaşarlar. İlerledikçe bu bellekteki zayıflık
daha da belirgin hale gelebilir. Bilişsel sorun-
lar: Zihinsel işlevlerdeki bozulmalar, dü-
şünme yeteneği, problem çözme, karar verme
ve mantıklı düşünme gibi bilişsel işlevlerde
sorunlara yol açar.  Dil sorunları: Alzheimer
hastaları konuşma ve yazma yeteneklerinde
zorlanabilirler. Kelimeleri unutma, cümleleri
oluşturma ve dil bozuklukları gibi sorunlar
ortaya çıkabilir. Karar verme güçlüğü: Alz-
heimer hastaları günlük yaşam kararlarını al-
makta zorlanabilirler. Basit kararlar bile onlar
için karmaşık hale gelebilir. Yerleşiklik sorun-
ları: Alzheimer hastaları, zaman ve mekânın
yanı sıra yerleşikliklerini de kaybedebilirler.
Evlerinde veya çevrelerinde kaybolma riski
taşırlar. Kişilik ve davranış değişiklikleri: Alz-
heimer hastalarında kişilik değişiklikleri -ör-
neğin agresiflik, şüphecilik- ve davranış
bozuklukları -örneğin huzursuzluk, aşırı
kaygı- sıkça görülür. Sosyal ve mesleki geri-
leme: Alzheimer hastaları sosyal ilişkilerini
sürdürmekte ve iş veya mesleki yaşamlarını
sürdürmekte zorlanabilirler.” 

Belirtiler hafif olabilir

Hastalığın erken dönemlerinde belirtilerin

hafif olabileceğini ve bazen dikkat çekmeyebi-
leceğini ifade eden Uzm. Dr. Onultan, “Ancak
ilerledikçe, bu belirtiler daha belirgin hale
gelir. Alzheimer hastalığı yaşla birlikte riski
arttırsa da her yaşta ortaya çıkabilir. Genel-
likle 65 yaş üstü bireylerde daha sık görülür,
ancak daha genç yaşlarda da teşhis edilebilir -
erken başlangıçlı Alzheimer-. Bu nedenle,
yaşla birlikte unutkanlık veya diğer bilişsel so-
runlar yaşayan kişilerin bir sağlık profesyoneli
tarafından değerlendirilmesi önemlidir. Erken
teşhis, tedaviye başlama ve hastalığın ilerle-
mesini yavaşlatma açısından önemlidir” dedi.
Alzheimer hastalarında tedavi süreçlerinden
de bahseden Uzm. Dr. Onultan, “Alzheimer

hastalığı şu anda kesin bir tedavi yöntemi bu-
lunmayan ilerleyici bir nörolojik hastalıktır.
Hastalığının ilerlemesini yavaşlatmaya ve
semptomları hafifletmeye yönelik bazı tedavi
ve müdahaleler mevcuttur” diyerek tedavi ve
yavaşlatma yöntemlerini şu şekilde ifade etti:
“İlaç Tedavisi: Alzheimer hastalarının semp-
tomlarını hafifletmek ve hastalığın ilerlemesini
yavaşlatmak için belirli ilaçlar kullanılabilir. Bu
ilaçlar arasında asetilkolinesteraz inhibitörleri
ve memantin gibi nörotransmitterlerin işlevini
etkileyen ilaçlar bulunmaktadır. Bu ilaçlar, zi-
hinsel işlevleri iyileştirmeye veya semptomları
bir süreliğine kontrol altına almaya yardımcı
olabilir” dedi. DHA

ALKOL TÜKETİMİ RİSKİ ARTIRIYOR
Alzheimer’dan korunmada ve hızının yavaşlatılmasında
sağlıklı beslenmenin büyük bir rol oynadığını ifade eden
Medicana Ataşehir Hastanesi Beslenme ve Diyetetik
Uzmanı, Dyt. Kübra Sert, “Yapılan çalışmalarda; doy-
muş yağ asitleri, yüksek enerjili diyet ve yüksek alkol tü-
ketiminin Alzheimer riskini arttırıyor. Alzheimer’dan
korunmada Akdeniz tipi beslenme oldukça önemlidir”
dedi. Doymuş yağ ve trans yağ tüketiminin azaltılması,
sebze ve meyve tüketiminin artırılması, E vitamini ve
B12 vitaminlerinden zengin beslenme Alzheimer’dan
korunmada alınabilecek etkili yöntemler olduğunu be-
lirten Dyt. Sert, “Alzheimer hastalarında iştahsızlık, bes-

lenme bozukluğu, aşırı yeme ve besin dışındaki şeyleri
yeme durumu gibi beslenme bozuklukları görülebil-
mektedir. Bu nedenle her hastanın diyeti kendine özgü
olmalıdır. Hastanın ihtiyacına yönelik sağlığını olumlu
etkileyen bir program oluşturulmalıdır” diye konuştu.
Alzheimer hastalarında beslenmeye yönelik ipuçları
veren Dyt. Sert, sözlerine şu şekilde sonlandırdı: “Anti-
oksidanlardan Zengin Bir Diyet: Meyve, sebze, yeşil çay
gibi antioksidanlar beyin sağlığını desteklemektedir. Bu
nedenle diyette sebze ve meyvelere yer verilmelidir. Ör-
neğin: ıspanak karnabahar lahana yaban mersini çilek,
portakal. Yağlar: Ceviz, avokado, zeytin yağı, keten to-

humu gibi beyin fonksiyonunu destekleyen sağlıklı yağ
alternatifleri tercih edilmelidir. Omega-3 açısından zen-
gin balıklara diyette verilmelidir. Örneğin: somon, sar-
dalya, ton balığı. B Vitaminleri: B6, B12 ve folik asit
gibi B grubu vitaminleri içeren besinler beyin sağlığını
destekler. Örneğin; yumurta, süt ürünleri yeşil yapraklı
sebzeler. Sıvı Alımına Dikkat: Dehidrasyon, Alzheimer
semptomlarını olumsuz etkileyen bir durumdur. Bu
nedenle hastanın düzenli sıvı alımı takip edilmeli ve su
içmeye teşvik edilmeli. Dolayısıyla hastanın da hasta
yakınlarının da beslenme konusunda uzmanlar tara-
fından bilinçlendirilmesi gerekir.”
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Eski ABD Başkanı
Donald Trump, 

hakkındaki "emlak 
sektöründe yıllarca çok
sayıda kişi ve kurumu

dolandırdığı" 
suçlamasıyla ilgili New
York'ta süren davanın
üçüncü gününde yine
yargıca ve başsavcıya

eleştiriler yöneltti. 
Trump, davaya bakan

Yargıç Arthur
Engoron’a "Yargıç, neye
karar vereceğini zaten
biliyor, o Demokrat bir
yargıç" derken, New 
York Başsavcısı Letitia

James'i de "sahte dava"
açmakla eleştirdi

AÇTI AĞZINI
YUMDU 

GÖZÜNÜ!

SAHTE 
BiR DAVA

AÇILDI

D onald Trump, Manhat-
tan'daki eyalet Yüksek
Mahkemesinde görülen

davanın üçüncü gününde de duruş-
maya katıldı ve öğle molasında Flo-
rida’daki malikanesine dönmek için
mahkemeden ayrıldı.
Çıkışta gazetecilere konuşan Trump,
davaya bakan Yargıç Arthur Engo-

ron’a yüklenerek, "Yargıç, neye karar
vereceğini zaten biliyor, o Demokrat
bir yargıç" ifadesini kullandı. Trump,
New York Başsavcısı Letitia James'i
de "sahte dava" açmakla eleştirdi ve
"Şu anda Iowa'da, New Hampshi-
re'da, Güney Carolina'da veya
Ohio'da olmayı tercih ederim. Ama
burada sıkışıp kaldım çünkü beni,
Washington'daki Adalet Bakanlığı ile
meşgul etmek için iletişim kuran
yozlaşmış bir başsavcı var, çünkü
anketlerde büyük farkla (ABD Baş-
kanı Joe) Biden’ın önünde gidiyo-
rum" dedi.
Mahkemeye gelme zorunluluğu ol-
madığı halde niye duruşmalara ka-
tıldığı sorusuna da Trump, "Çünkü
basına bunun ne kadar yozlaşmış
olduğunu göstermek istedim, çünkü
bunu yapabilecek başka kimse gö-
rünmüyordu" şeklinde konuştu.

Gösteri sona erdi

Başsavcı James de öğleden sonraki
oturuma girerken gazetecilere,
Trump’ın açıklamalarının saldırgan,
temelsiz ve gerçeklerden yoksun ol-
duğunu söyleyerek, "Bu dava, birey-
ler dolandırıcılık düzenine ve
uygulamasına dahil olduğu için
açıldı. Bu zorbalıklara boyun eğme-
yeceğim" ifadelerini kullandı. James,
"Bay Trump artık burada değil. Do-
nald Trump gösterisi sona erdi. Bu
siyasi bir gösteriden, bağış toplama
amaçlı bir şovdan başka bir şey de-
ğildi" değerlendirmesini yaptı. Öte
yandan, Trump’ın avukatları, Yargıç
Engoron'un geçen hafta Trump ve
diğer sanıkların dolandırıcılıktan so-
rumlu olduğu hakkındaki kararına
yönelik New York temyiz mahkeme-
sine başvurdu. Temyiz başvuru-
sunda, Yargıç Engoron'un karar
verirken "hukuki ve/veya gerçek ha-
talar yapıp yapmadığının, takdir yet-
kisini kötüye kullandığının ve/veya
yetkisini aşarak hareket edip etmedi-
ğinin" değerlendirilmesi talep edildi.

Dolandırıcılık davası

Aralık ortasına kadar sürmesi bekle-
nen söz konusu yargılama sonu-

cunda yargıç Engoron, Trump şir-
ketlerine ne kadar para cezası verile-
ceği, New York eyaletinde iş yapma
ehliyetlerinin iptal edilip edilmeye-
ceği gibi konular üzerinde karara va-
racak. Davanın cezai değil hukuki
bir dolandırıcılık davası olması ve
savunma tarafının talep etmemesi
nedeniyle mahkemede jüri bulun-
muyor. Yargılama sonucunda her-
hangi birinin hapis cezası alması
öngörülmüyor. Daha önce hakkında
"cinsel taciz" ve "vergi dolandırıcılığı"
suçlamalarıyla açılan davaların du-
ruşmalarının birçoğuna katılmayan
eski ABD Başkanı'nın, bu davanın
duruşmalarına, ifade verme zorun-
luluğu bulunmamasına rağmen ka-
tılacağını açıklaması "sürpriz bir
gelişme" olarak değerlendirilmişti.
Trump, dün gazetecilerin davada
ifade verip vermeyeceği hakkındaki
sorusuna, "Evet, uygun bir zamanda
ifade vereceğim." cevabını vermişti.

Yalan söylediler!

New York Başsavcı Letitia James,
Trump'ın, üç çocuğunun ve şirketi-
nin servetini 3,6 milyar dolar fazla
gösterdiğini öne sürdüğü iddiana-
mede, yargıçtan, Trump ve çocukla-
rının New York'ta bir daha şirket
kurmamasını, 5 yıl boyunca ticari
gayrimenkul satın almalarını yasak-
lamasını ve 250 milyon dolar para
cezasına çarptırılmasını talep ediyor.
"Emlak sektöründe yıllarca çok sa-
yıda kişi ve kurumu dolandırdığı"
suçlamasıyla açılan davada, Yargıç
Arthur Engoron, eski Başkan ve
"Trump Organization" adlı şirketinin
anlaşmalarda ve finansman sağ-
lama evrakında, varlıklarına aşırı
değer biçerek ve net servetini abarta-
rak bankaları, sigortacıları ve iş dün-
yasından kişileri dolandırdığına
ilişkin suçlamaların mahkemede gö-
rülmesine hükmetmişti. Engoron,
35 sayfalık kararında, Trump ile şir-
ketinin ve yöneticilerinin, yıllık finan-
sal durumları hakkında sürekli yalan
söyleyerek uygun şartlarda kredi ve
düşük sigorta primi elde ettiklerini
belirtmişti.  AA

TEHDIT 
ediliyorum!
Avustralya'da bağımsız Senatör Lidia Thorpe, "ırkçı ifadeler" içeren bir videoda
tehdit edildiğini söyleyerek Avustralya Federal Polisi ve Başbakan Anthony Al-
banese'i kendisini yeterince koruyamamakla itham etti

news sitesinin habe-
rine göre, Aborjin Se-
natör Thorpe,

maskeli bir adamın kendisini
tehdit ettiği ve "ırkçı söylem-
lerde" bulunarak Aborjin bayra-
ğını yaktığı videonun ortaya
çıkmasının ardından basın top-
lantısı düzenledi. Avustralya Fe-
deral Polisini ve Başbakan
Albanese'i kendisini koruyama-
makla suçlayan Thorpe, "(Alba-
nese'in) Beni koruması için
gönderdiği polisler bile beni ko-
ruyamıyor” dedi. Öte yandan,
Avustralya Federal Polisinden
bir sözcü, yaptığı açıklamada,

bu konuyu ciddiye aldıklarını be-
lirterek videonun kaldırılması ve
videoyu paylaşan hesabın kapa-
tılması için X sosyal medya plat-
formu ile iletişime geçtiklerini
aktardı.

Videoyu gördüm

Albanese de Thorpe ve hükü-
mete yönelik "tehditkar ve ırkçı"
söylemler içeren videoyla alakalı,
"Senatör Thorpe'a ve hükümete
yönelik tehdit içeren söz konusu
videoyu gördüm. Bu videoda yer
alan türden Nazi söylem ve yo-
rumların Avustralya siyasi haya-
tında yeri yok" ifadesini kullandı.

Thorpe ayrıca yerli halkın ana-
yasada tanınması ve parlamen-
toda daha çok söz sahibi
olmasını amaçlayan Mecliste
Yerli Sesi referandumunun "hal-
kına karşı bir soykırım eylemi"
olduğunu iddia etti. Thorpe'un
söz konusu referanduma yönelik
sözleri sorulan Albanese, sena-
törün basın toplantısını görme-
diğini ancak "böyle bir
tartışmaya girmeyeceğini" söy-
ledi. Albanese, "Bu referan-
dumda şimdiye kadar yaptığım
gibi 'evet' oyu için kampanya yü-
rütmeye devam edeceğim." dedi.
AA

Harutyunyan 
yakayı ele verdi

KArAbAğ'dAKi sözde
Ermeni yönetimin eski
"cumhurbaşkanların-

dan" Arayik Harutyunyan'ın, Azer-
baycan Devlet Güvenlik Servisince
yakalandığı bildirildi. Azerbaycan
Başsavcılığı ve Devlet Güvenlik
Servisinden yapılan ortak açıkla-
mada, Harutyunyan'ın 3 Ekim'de
Hankendi şehrinde yakalanarak
Bakü'ye getirildiği belirtildi. Harut-
yunyan, 2. Karabağ Savaşı'nda
Azerbaycan'ın Gence şehrine dü-
zenlenen ve çok sayıda sivilin ölü-
müne neden olan balistik füze
saldırılarının emrini kendisinin ver-
diğini açıklamıştı. Azerbaycan'da,
Harutyunyan ile ilgili gıyabi tutuk-

lama kararı verilmiş ve hakkında
uluslararası arama kararı çıkartıl-
mıştı. Harutyunyan, 2020-2023 yıl-
larında Karabağ'daki işgalci
rejiminin sözde "cumhurbaşkanlı-
ğını" yürütmüştü. Sözde Ermeni
yönetimin eski "cumhurbaşkanla-
rından" Arkadi Gukaysan ve Bako
Saakyan ile "parlamento başkanı"
Davit İşhanyan'ın da gözaltına
alındığı öğrenildi.  AA

Tomahawk
aceleye geldi
Japonya Savunma Bakanı 
Kihara Minoru, ABD imalatı
Tomahawk seyir füzelerini,
planlandığından bir yıl önce
teslim alacaklarını açıkladı

resmi Kyodo ajansına göre
Bakan Kihara, Washington zi-
yaretinde bir araya geldiği ABD

Savunma Bakanı Lloyd Austin ile ikili ve
bölgesel ilişkilerin son durumunu ele aldı.
Yaklaşık bir saatlik görüşmede Austin ve
Kihara'nın, Hint-Pasifik'te kurala dayalı
düzenin korunması ile Japonya ve ABD
kuvvetlerinin gelecek yıllardaki bölgesel ön-
celiklerini görüştü. Kihara burada, "ikili itti-
fakın caydırıcılık ve müdahale
kapasitelerinin güçlendirilmesi" ve Hint-Pa-
sifik'te statükoyu güç kullanarak değiştire-
cek teşebbüslere karşı çıkılması gerektiğini
belirtti. Ev sahibi Bakan Austin ise konuk
Kihara'ya "Bu, ABD ve Japonya ittifakında
tarihi bir ivmelenme zamanı. İki ülke ara-
sındaki stratejik uyum emsalsiz" ifadesini
kullandı. Kihara, 50 dakika süren görüşme-
nin ardından gazetecilere yaptığı açıkla-
mada, ülkesinin, ABD imalatı Tomahawk
seyir füzelerini, planlanandan bir yıl önce,
2025 mali yılında teslim alacağını bildirdi.

400 füze alacak

Japon Bakan, tedarikin erkene çekilmesi-
nin, ülkesinin, savunma kapasitelerinin
daha erken ve büyük ölçüde güçlendirilme-
sine katkı sağlayacağını anlattı. Kihara, Ja-
ponya-ABD ittifakının rollerini ve görev
dağılımını ele almak ve ikili ittifakı güçlen-
dirmek için ABD'li mevkidaşıyla yakın ça-
lışmak istediğini ifade etti. Satın alma planı
doğrultusunda, yaklaşık 1600 kilometre
menzilli 400 Tomahawk füzesi satın alacak
Japonya, füzeleri 2026 mali yılında konuş-
landırmayı planlıyor. Tomahawk füzeleri,
Japonya Deniz Öz Savunma Kuvvetleri
(MSDF) gemilerine konuşlandırılacak.
Satın alma planı doğrultusunda Japonya
hükümetinin, 2023 mali yılı bütçesinden
211,3 milyar yen (1,4 milyar dolar) tahsis
ettiği biliniyor. Washington ziyareti mar-
jında Japon Bakan Kihara'nın, ABD Ulu-
sal Güvenlik Danışmanı Jake Sullivan ile
de bir araya geldiği aktarıldı.  AA

Yaşasın yeni kral!
AvustrAlyA'nın yeni
madeni paralarında İn-
giltere Kralı 3. Char-

les'ın portresi kullanılmaya
başlanacak. Avustralya Kraliyet
Darphanesi Genel Müdürü Leigh
Gordon, 1 Avustralya Do-
ları değerindeki madeni pa-
raların, İngiliz
hükümdarının portresinin
yer alacağı ilk madeni para
olacağını açıkladı. Gordon,
yaklaşık 10 milyon madeni
paranın Noel'e kadar teda-
vüle gireceğini bildirdi. Geri
kalan madeni paralar, ban-
kalardan gelen talebe göre,
2024’te kralın sol profiliyle
ve Kraliçe 2. Elizabeth’in

aksine diğer İngiltere kralları gibi
taçsız haliyle piyasaya sürülecek.
Avustralya'nın 1966'da ondalık
para birimine geçmesinden bu
yana basılan ve Kraliçe 2. Eliza-
beth’in resmi bulunan 15,5 milyar

Avustralya madeni parasının kul-
lanımı ise devam edecek.
Yıl başında, Avustralya'nın yeni 5
dolarlık banknotlarında İngiltere
Kralı 3. Charles'ın portresinin yer
almayacağı açıklanmıştı. İngilte-

re'nin en uzun süre tahtta
kalan hükümdarı Kraliçe
2. Elizabeth'in 8 Eylül
2022'de yaz tatilini geçir-
diği İskoçya'da hayatını
kaybetmesinin ardından
tahta oturan Kral 3.
Charles'ın portresinin ye-
rine, yeni 5 dolarlık
banknotun tasarımının
yerli Avustralyalıların kül-
tür ve tarihinin temsil edi-
leceği bildirilmişti.
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
00:15 3'te 3
01:30 Seksenler
03:40 Diriliş Ertuğrul
05:45 İncir Ağacı
07:00 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
15:45 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi Düşen Ağlamaz

06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

01:30 Dizi

03:30 Güzel Köylü

05:30 Aramızda Kalsın

07:00 Benim Tatlı Yalanım

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:00 Vikingler: Büyük Macera

15:30 Güzel Köylü

18:15 Star Haber

19:00 Yalı Çapkını

20:00 Yalı Çapkını

07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Bilmedikleriniz
11:30 İş Dünyası
12:00 Gün Ortası
12:45 Spor Bülteni
13:00 Gün Ortası
13:45 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

00:15 Üç Kız Kardeş
03:00 Poyraz Karayel
04:45 Güneşi Beklerken
07:00 Küçük Ağa
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Arka Sokaklar

01:20 Ateş Kuşları
04:20 Mutfak Bahane
05:50 Bir Küçük Gün Işığı
07:00 Kahvaltı Haberleri
08:30 Nihat Hatipoğlu
Sorularınızı Cevaplıyor
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Ateş Kuşları

07:45 İlker Karagöz İle 

Çalar Saat Hafta Sonu

10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 En Hamarat Benim

15:00 Bu Tabak Kimin?

17:30 Kirli Sepeti

19:00 Selçuk Tepeli ile FOX Ana

Haber

20:00 Kader Bağları

22:15 Hudutsuz Sevda

23:45 Orta Sayfa

05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve Gülşen'le 
2. Sayfa
11:15 Masterchef Türkiye 
All Star
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

01:00 Eşit Ağırlık
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile Ana Haber Bülteni
20:00 Özgür İfade
23:00 Okan Bayülgen ile Uykusuzlar
Kulübü

01:15 Kızılcık Şerbeti
03:45 Avanak Abdi
05:30 Gelsin Hayat Bildiği Gibi
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Kızılcık Şerbeti

01:15 Habertürk Gündem
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
13:00 Gün Ortası
15:00 Haber Hattı
17:00 HT 360
19:00 Ana Haber
21:00 Mehmet Akif Ersoy ile 5.
Gece

07:00 Güne Başlarken
10:00 Haber Merkezi
11:40 Laf Aramızda
12:50 Paranın Nabzı
14:00 Öğle Bülteni
15:40 Empati
17:35 Gece Gündüz
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
20:00 Ana Haber
21:00 Seda Öğretir İle 
Zincirleme Reaksiyon
23:00 Bugün Yarın

İstanbul Mo-
dern’in “Müzeler
Konuşuyor” söy-

leşi programı 6 Ekim’de yeni-
den başlıyor. Program
kapsamında İtalya’daki altı
sanat kurumunun temsilcileri
İstanbul’da meslektaşları ve
sanatseverlerle bir araya geli-
yor. “Müzeler Konuşuyor:
Konuğumuz İtalya” serisinin
ilk konuşmacısı ise Castello di
Rivoli Çağdaş Sanat Mü-
zesi’nin direktörü Carolyn

Christov-Bakargiev olacak.
İstanbul İtalya Başkonsolos-
luğu desteği ve İtalyan Kültür
Merkezi işbirliğiyle düzenle-
necek program kapsamında
İtalya’daki müzelerin ve kül-
tür-sanat kurumlarının bu
alandaki özgün katkılarına,
kurumların tarihlerine, orga-
nizasyon yapılarına ve gele-
cek stratejilerine ışık
tutulacak. Castello di Rivoli
Çağdaş Sanat Müzesi (To-
rino), Punta della Dogana ve

Palazzo Grassi (Venedik),
Mambo (Bolonya), GAMeC
(Bergamo), Fondazione
Prada (Milano ve Venedik) ile
MAXXI (Roma) gibi her biri
kendi alanında dikkatle takip
edilen kurumların temsilcileri
sanatseverlerle bir araya 
gelecek. 

Müzeler konuşuyor

Podyumların ve müzik
sahnelerinin en renkli
güzeli nilay dorsa yeni
tekli şarkısı “aynen” ile
sevenleriyle buluştu.
Grand müzik etiketiyle
tüm dijital platformlar-
daki yerini alan nilay
dorsa yorumuyla “aynen”
isimli eserin söz ve mü-
ziği Hakan Gülbiten im-
zası taşırken, aranjör
koltuğunda Voltran Crew
oturdu. Klip çalışması
için üçüncü kez Tayland,
Phuket adasını tercih
eden nilay dorsa’nın yö-
netmenliğini de ramtinez
üstlendi. dorsa, “Şarkım
günümüz ‘toksik ilişkileri’
anlatıyor. yalanlar, aldat-
malar, ihanetler sonucu
tatmin olamadığımız, gü-
vensiz yaşanan ilişkiler
günümüz ‘toksik ilişkileri’
oldu artık” dedi. A yrıntı Yayınları’nın

edebiyatta yeni
yollar keşfetme he-

yecanı ve arzusuyla yola
çıkan markası Düşbaz Ki-
taplar, yerli polisiye edebi-
yatının yeni olmasına
rağmen çok güçlü kalem-
lerinden biri olan Melih
Günaydın’ın yeni romanı
Buzlar Çözülünce’yi
okurlarla buluşturdu. İlk
romanı Sürgün Avı’yla
2020 Kayıp Rıhtım Yılın
En’lerinde Yılın En İyi
Yerli Polisiyesi seçilen,
aynı sene Kristal Kelepçe
Ödülleri’nde finalist olan
Günaydın, yüksek dozlu
gerilimi ve merak unsu-
runu son sayfaya kadar
sürdürmeyi başardığı yeni
romanıyla iddiasını bir
kez daha ortaya koyuyor. 

Doyurucu bir polisiye

Kıdemli polis Defne, in-
digo oğluyla birlikte aile-
sinin yanına taşınmıştır.
Tatsız seyreden aile ha-
yatı, Kartepe’de kaybolan
dağcı öğrencileri arayan
ekiplerin bulduğu cesetle
iyice karmaşık bir hal alır.
Fakat donarak öldüğü
düşünülen bu beden, ara-

nan dağcılardan birine ait
değildir. Kayıp gençlere
medyanın ilgisi giderek
artarken Defne, bu vaka-
nın peşini bırakmamaya
kararlıdır. Kâbuslarından
kurtulmak için gittiği psi-
koloğun yanından döner-
ken Ali’nin dikkatini,
metro istasyonunda du-
varlara asılmış resimler
çeker. Bunlar daha önce
çalıştığı çocuk kitabındaki
çizimlere benzemektedir
ve ekibindeki pedagog,
ondan kimi objeleri çıkar-
masını istemiştir. Çünkü
kullandığı bazı görseller
fallik öğeler içermektedir.
Ali bir yandan çizimlerin
izini sürerken öte yandan
geçmiş anılarının kırıntı-
larını toplar. Çok geçme-
den de kendisini bilmediği
bir evrenin içinde bulur.
A.Ömer Türkeş’in “Top-
lumsal hayatın yakıcı ger-
çeklerine dayanan suç
kurgusuyla, gerilimli at-
mosferiyle, olayları ve ka-
rakteriyle çok doyurucu
bir polisiye” sözleriyle de-
ğerlendirdiği Buzlar Çö-
zülünce, raflarda ve
internet satış sitelerinde.
BURAK ZİHNİ

İlk romanı Sürgün Avı ile yerli polisiye edebiyatına başarılı ve umut vadeden bir giriş
yapan Melih Günaydın’ın ikinci romanı Buzlar Çözülünce, Düşbaz Kitaplar’dan çıktı.
Eserlerinde güncel konuları cesurca yakalayarak kurguyla harmanlayan Günaydın,
heyecanı her satırda artan bu yeni politik polisiye romanında da mültecilik, toplumsal
cinsiyet eşitsizliği, Metaverse, çocuk istismarı gibi günümüz meselelerini ele alıyor

TOKSİK İLİSKİLERE 
SARKILI GONDERME

BUZLAR 
COZULUNCE!
BUZLAR 
COZULUNCE!
BUZLAR 
COZULUNCE!
BUZLAR 
COZULUNCE!
BUZLAR 
COZULUNCE!
BUZLAR 
COZULUNCE!

GÜNAYDIN
KİMDİR?
1988’de Trabzon’da doğdu. İlk
ve orta öğrenimini Edremit’te

tamamladı. Uzun süre gazeteci-
lik yaptıktan sonra yayıncılık

sektörüne geçti ve halen editör
olarak çalışmaktadır. Yazıları,

öyküleri, söyleşileri çeşitli
gazetelerde, edebiyat ve haber

sitelerinde yayımlandı. İlk
romanı Sürgün Avı, 2020 Kayıp
Rıhtım Yılın En’lerinde Yılın En
İyi Yerli Polisiyesi seçildi. Aynı
sene Poyabir’in düzenlediği

Kristal Kelepçe Ödülleri’nde fi-
nalist oldu. 2023 yılında eşiyle
birlikte “Ursula’yı Beklerken”

adlı podcast serisini hayata
geçirdi. Edebiyat üzerine keyifle
sırdaşlık ettiği eşi Bengisu, kızı

Ursula ve hatırası yanından
ayrılmayan Leo’yla birlikte İs-

tanbul’da yaşıyor.
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V akıfBank Spor Sarayı’nda düzenlenen et-
kinliğe VakıfBank Spor Kulübü Başkanı
Abdi Serdar Üstünsalih, genel menajer

Banu Can Schürmann, başantrenör Giovanni
Guidetti, A takım oyuncuları, yöneticiler ve davet-
liler katıldı. Başkan Abdi Serdar Üstünsalih, genel
menajer Banu Can Schürmann, başantrenör Gio-
vanni Guidetti, A takım oyuncuları açıklamalarda
bulundu.
Açılış konuşmasını yapan Başkan Abdi Serdar
Üstünsalih, bu sezon yeni bir sayfa açtıklarını be-
lirterek, “Takımımız geçen sene iyi mücadele ede-
rek ve kazandığı kupalarla bizleri gururlandırmıştı.
Oyuncularımız ve antrenörlerimiz başarılı bir yazı
geride bıraktı. Filenin Sultanları’na değinmek isti-
yorum. Yaz mevsimi A Milli Kadın Voleybol Takı-
mı’nın başarılarıyla geride kaldı. Milletler Ligi’nde
ve Avrupa şampiyonasında altın madalya ile göğ-
sümüzü kabarttılar. Kızlarımız 2024 Paris Olimpi-
yat Oyunları’na katılma hakkı kazandılar. Türk
kadınını milli takımlarda başarıyla temsil ettiler.
Takım halinde Avrupa şampiyonu olan ilk ekip
olarak tarihe geçtiler. Azimli Türk kadınları saye-
sinde Cumhuriyetimizin 100’üncü yılına yakışır
bir yazı geride bıraktık. Herkes 1 kat sevindiyse biz
2 kat sevindik. Emeği geçenlere çok teşekkür ede-
rim. Bu çorbada tuzu bulunan herkese teşekkür
ederiz. Voleybol camiamızı kutluyorum. Ülkemi-
zin dört bir yanında çalışan voleybol çalışanlarını,
oyuncularımızın ailelerini ve voleybol basınını kut-
luyorum. Giovanni Guidetti ve yardımcılarının
yanı sıra milli takımlar için mücadele eden tüm
oyuncularımızı tebrik ediyorum. Hepsiyle gurur
duydum” ifadelerini kullandı.

37 yılı geride bıraktık

Yaz boyunca düzenlenen organizasyonlarda alt
yaş gruplarında yaklaşık 20 oyuncunun Vakıf-
Bank’ı temsil ettiğini aktaran Üstünsalih, “5 yıl
önce temellerini attığımız Saraybosna projemizde
milli takıma ve VakıfBank’a oyuncu kazandırmaya
devam ediyoruz. Avrupa ve dünya şampiyonu
oyuncular yetiştiriyoruz. Müzedeki kupalarımız-
dan daha değerli, Türk sporuna katkı verecek
sporcular yetiştiriyoruz. Artık evimiz olan bu sa-
londa yüzlerce sporcuya ev sahipliği yapıyoruz. 37
yılı geride bıraktığımız kadın voleybolunda doğru
adımlar atmaya devam edeceğiz. Daha nice şam-
piyonluklara beraber yürüyeceğiz. Sarı-siyah renk-
lerin Türkiye, Avrupa ve dünya şampiyonluklarını
istiyoruz” diye konuştu.

Benim için çok özel

VakıfBank Spor Kulübü Genel Menajeri Banu
Can Schürmann ise sarı-siyahlı ekibin voleybol
denince dünyada akla gelen takımlardan biri ol-
duğunu anımsatarak, “23 yıl önce VakıfBank for-
masını üzerimden çıkardım. Bugün genel menajer
olarak geri döndüm. Bu benim için çok özel. Ken-
dimi burada olduğum için çok değerli hissediyo-
rum. Türk voleybolunun içinde olmak beni çok
mutlu etti. Avrupa’nın en özel tesislerinden birine
sahibiz. Avrupa’nın ve dünyanın en iyi takımında
olmak çok iyi hissettiriyor. Gelecekte voleybolu se-
vecek olan küçük arkadaşlara örnek olmak istiyo-
ruz. Mustafa Kemal Atatürk ve silah
arkadaşlarının kurduğu Cumhuriyet’e örnek ola-
cağımıza inanıyorum. Başarılı ve sağlıklı bir sezon
olmasını diliyorum” dedi. 

6 yeni oyuncumuz var

Başantrenör Giovanni Guidetti, yaprığı konuş-
mada heyecanlı olduklarını belirterek, “Bu se-
zonda birçok yeni oyuncu aramıza katıldı. 6 yeni
oyuncumuz var. Teknik ekibe de yeni kişiler katıldı.
Bu takımda olmak çok önemli ve bunun için sıkı

çalışacağız. İyi bir sezon olmasını diliyoruz” dedi.
VakıfBank Kaptanı Gabi Guimares, yeni sezonda
müzeye kupalara eklemeye devam edeceklerini
anlatarak, “Bu ailenin bir parçası olmaktan dolayı
mutluyum. Yeni bir takımımız var. Aynı değerleri
taşıyoruz. Önümüzde yeni bir mücadele var. Yö-
netime destekleri için teşekkür ediyorum. Taraftar-
larımızın desteklerini bekliyorum” şeklinde
konuştu. Zehra Güneş ise “Bu takımla, bu muhte-
şem takımla başarılara imza atmak istiyoruz. İlk
hedefimiz Süper Kupa. Daha sonra adıma adım
ilerleyeceğiz. Başarılar kazanacağımıza inanıyo-
rum. Takımın bir parçası olduğum için çık mutlu-
yum” ifadelerini kullandı. Ayça Aykaç da “17
yaşımdan beri bu formayı terletiyorum.
Bu benim için büyük bir gurur. Bu
sezon aramıza birçok yeni isim ka-
tıldı. Hızlıca adapte olup yeni zafer-
ler kazanmak istiyoruz” dedi. DHA

Sultanlar Ligi 
ekiplerinden VakıfBank
Kadın Voleybol Takımı,
2023-2024 sezon açılışı

için medya günü 
düzenledi. Oyuncu Zehra

Güneş, “Bu takımla, bu
muhteşem takımla

başarılara imza atmak
istiyoruz. İlk hedefimiz

Süper Kupa. Daha sonra
adıma adım ilerleyeceğiz.
Başarılar kazanacağımıza

inanıyorum” dedi

04/10/2023

SUPER 
KUPA!

İLK HEDEFİMİZ
Bu yıl 5 ayrı kupada mücadele edecek tek
takım olduklarının altını çizen Üstünsalih,
“İlk hedefimiz şampiyonlar kupası. Sezonu
kupayla açmak istiyorum. Sporcularımıza
ve teknik kadromuza güven duyuyoruz.
Her yıl katıldığımız turnuvaların doğal fa-
vorisiyiz. Başka kulüplerin hayal edemeye-
cekleri şeyleri başarıyoruz. Toplamda 12
kupa ile Türkiye’nin uluslararası alanda en
çok kupa kazanan takımıyız. Sporda dün
yoktur. Yeni sezona hiçbir şey kazanmamış
gibi iştahla çalışarak başlıyoruz. Bu sezon
takımımızda altyapıdan yetişmiş 7 oyuncu
olacak. Formamızda 100’üncü yıla özel ta-
sarlanan logomuzu taşıyacağız. Bu sezon
da bizi destekleyen taraftarlarımızı mutlu
etmek için çabalayacağız. Yeni sezonun
bütün takımlara ve voleybol camiasına ha-
yırlı olmasını temenni ediyorum” dedi. 

BÜTÜN TURNUVALARIN

DOĞAL 
FAVORiSiYiZ!

Gözler yine 
bizde olacak

1963 yılında Marmara Turu olarak başlayan,
1966 yılında uluslararası nitelik kazanarak 1968
yılından itibaren Cumhurbaşkanlığı himayele-
rine alınan Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet
Turu (TUR), bu yıl 58'inci kez düzenlenecek. 8
Ekim'de Alanya-Antalya etabıyla başlayacak
zorlu ve keyifli mücadele, 15 Ekim'de İstanbul-
İstanbul etabıyla tamamlanacak. 24 takımdan
36 ülkeden 168 bisikletçi, 8 etapta 1.235,1 km
boyunca Alanya'dan Kemer'e, Kalkan'dan Fet-
hiye'ye, Marmaris'ten Bodrum'a, Selçuk'tan Manisa ve İz-
mir'e ardından İstanbul-Sultanahmet'e pedal çevirecek.
Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin Müftüoğlu da 58.
Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet Turu öncesi Demirören
Haber Ajansı'na (DHA) özel açıklamalarda bulundu.

Babadağ'a çıkacağız

Bu sene yeni yokuş rotalarıyla zorlu bir yarış geçeceğini
ifade eden Müftüoğlu, "Bu yıl ilk defa Fethiye'de Babadağ'a
çıkacağız. Orası hep hayalimizdi çünkü ya Kış'a geliyordu
ya da Bahar'da kar oluyor. Geçtiğimiz günlerde de yarış di-

rektörümüz etapları dolaştılar ve son eksiklikleri kontrol
ettiler. Önemli de bir yokuş etabı ortaya çıktı, yani

Kraliçe Etabı. Bir de bu yıl Şirince'ye çıkıp inece-
ğiz, Meryem Ana'dan önce. İzmir'e girerken

de yine bir yokuş etabı göreceğiz. Yani bu
yıl biraz daha yokuşlarla birlikte zorlu

yarışlar oluşturduk" dedi.

Dünyada marka oldular

58. Cumhurbaşkanlığı
Türkiye Bisiklet Turu'na

bu sene de önemli
isimlerin katılaca-

ğını vurgulayan
Müftüoğlu,

"Bu yıl
Fransa

Bisiklet
Tu-

ru'nu puan klasmanı şampiyonu olarak ta-
mamlayan ve TUR'da da 2 kez Yeşil formayı
kazanan Belçikalı Takımı'ndan Jasper Philip-
sen de geliyor. Birleşik Arap Emirlikleri'nin
profesyonel takımı da çok iyi, onlar da bu
turda yarışacak. Bu ikisi zaten dünyada
marka olmuş. Ayrıca profesyonel bisikletçi
Mark Cavendish'in de belgeseli yapıldı. Her-
kesin de izlemesini tavsiye ediyorum. Yani bu
kadar marka olmuş isimlerin burada olması,

dünya bisikletinde gözleri ülkemize çevirecek" diye konuştu.

Ülkemizde yarışacak

Fransa Bisiklet Turu'nda 34; Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bi-
siklet Turu'nda 11 etap zaferi ile rekor ortağı olan Britanyalı
ünlü sprinter Mark Cavendish, beşinci kez ülkemizde yarı-
şacak. 2021 yılındaki Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet
Turu'na katılmadan önce en son etap zaferini Şubat 2018'de
yaşayan Cavendish, 2021 yılındaki Cumhurbaşkanlığı Tür-
kiye Bisiklet Turu'nda 4 etap kazanarak dikkat çekmişti. Ca-
vendish; bu başarısıyla 2021 yılında, 36 yaşındayken
yeniden Fransa Turu'nda yarışma şansı yakaladı. Tour de
France'da 3 etap kazanan Cavendish, etap zaferi sayısını
34'e çıkartarak Eddy Merckx'in rekorunu egale etti. Cum-
hurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet Turu'nda da 2014, 2015 ve
2021'de toplam 11 etabı ilk sırada bitiren Britanyalı bisik-
letçi, Andre Greipel ile birlikte Türkiye'de en fazla etap kaza-
nan isim durumunda. Cavendish, TUR 2023'te etap
rekortmeni unvanını tek başına eline alabilmek için
yarışacak.

Büyük katkıları var

Başkan Müftüoğlu, son yıllarda ülkemizde bisiklet süren sa-
yısında önemli bir artış olduğunu dile getirerek, "Ülkemizin
hiçbir branşta gösteremeyeceğiniz bütün doğa ve tarihi gü-
zelliklerini burada gösterebiliyorsunuz. 1300 km civarında
ülkenin güneyinden kuzeyine her tarafını gösterip, bisiklet
turizmine, ülkenin turizmine katkı sağlıyorsunuz. Tanıtım
yapıyorsunuz. İnsanların hareketlenmesi ve sağlık açısından
da çok önemli bir organizasyon bu. Televizyonlarda gören,
'ben de yapabilirim' düşüncesiyle heveslenerek, sahillerde,
bisiklet yollarında, ormanlarda çok büyük bir bisiklete binen
kitle oluştu. Ülkemizde de son yıllarda çok büyük bisiklet
yolları yapılıyor. Bunlarda da Çevre Bakanlığı'nın çok büyük
katkıları var" şeklinde konuştu. DHA

Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin Müftüoğlu, bu sene 58'incisi düzenlenecek
Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet Turu'nun yeni yokuş rotalarıyla daha da zorlu geçeceğini
söyledi. Tura bu sene de önemli isimlerin katılacağını vurgulayan Müftüoğlu, "Bu kadar marka
olmuş isimlerin burada olması, dünya bisikletinde gözleri ülkemize çevirecek" diye konuştu

Hedef Filo
sponsor oldu
Hedef Filo, Türkiye Basketbol Federasyonu ile
sponsorluk anlaşmasını 2023-2024 sezonu
için de yenilediğini duyurdu. Gerçekleştirilen
imza törenine, Türkiye Basketbol Federasyonu
Başkanı Hidayet Türkoğlu ve Hedef Filo Kurucu
Ortağı Önder Erdem de katıldı
Türkiye'nin önde gelen filo kiralama şirketlerinden Hedef
Filo, 20'nci yılını Türk basketbolunu destekleyerek ve sporun
birleştirici gücüne yatırım yaparak kutluyor. Şirket, son ola-
rak Türkiye Basketbol Federasyonu (TBF) ile resmi spon-
sorluk anlaşmasını 2023-2024 sezonu için yenilediğini
açıkladı. Bu kapsamda düzenlenen imza törenine TBF Baş-
kanı Hidayet Türkoğlu, Hedef Filo Kurucu Ortağı Önder
Erdem'in yanı sıra TBF ve Hedef Filo'dan yöneticiler katıldı.
Törende, anlaşmanın taraflar arasındaki uzun vadeli bir or-
taklığı temsil ettiği ve sponsorluk desteğinin yanı sıra, çeşitli
etkinlik ve projelerin hayata geçirilmesinin planlandığı 
açıklandı.

Türkoğlu teşekkür etti

TBF Başkanı Hidayet Türkoğlu konuya dair, “Türkiye'nin
en köklü kurumlarından Hedef Filo ile iş birliğimizi duyur-
manın mutluluğunu yaşıyoruz. 20 yıldır filo kiralama konu-
sunda sunduğu hizmetlerle alanında öncü olmuş,
sektöründe güvenilir bir iş ortağı olarak tanınan Hedef Filo,
basketbolumuz için de güvenilir bir partner. Aynı zamanda
ailemizin önemli bir parçası. Bir kez daha Türkiye Sigorta
Basketbol Süper Ligi 2023-2024 sezonunun ve bu kıymetli
iş birliğinin hayırlı olmasını diliyor, anlaşmada emeği geçen
herkese yürekten teşekkür ediyorum" dedi.

Mutluluk duyuyoruz

Törende konuşan Hedef Filo Yönetim Kurulu Başkanı
Önder Erdem ise “Ülkemizin spor alanındaki başarılarına
her geçen gün bir yenisinin eklediği bu dönemde, Türkiye
Sigorta Basketbol Süper Ligi'nin bu sezon da resmi spon-
soru olmaktan gurur duyuyoruz. Cumhuriyetimizin
100'üncü, Hedef Filo'nun ise 20'nci yılını kutladığımız bu
döneminde, Türk basketbolunun da başarılarıyla hepimizi
gururlandırdığı bir sene olacağına eminiz" diyerek sözlerine
şunları ekledi: “2003'ten beri Türkiye'nin önde gelen filo ki-
ralama şirketlerinden biri olarak faaliyet gösteriyoruz ve iş

dünyasının uzun vadedeki ihtiyaçlarını
karşılıyoruz. Sadece sektörel çözümlerle
sınırlı kalmayarak toplumsal birliğimize
katkıda bulunan spor etkinliklerini de des-
tekleyerek ve sosyal sorumluluk projeleri
yaparak ülkemize değer katmaya devam
ediyoruz. Bu anlaşma kapsamında da
Türk basketbolunun 2023-2024 sezonu
için resmi sponsorları arasında yer almak-
tan mutluluk duyuyoruz." DHA
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G alatasaray Başkanı Dursun
Özbek ve Galatasaray Spor-
tif AŞ Başkan Vekili Erden

Timur, erkek basketbol takımı isim ve
forma sponsorluğunun anlaşmasının
ardından gündeme dair açıklama-
larda bulundu. Fenerbahçe Başkanı
Ali Koç'un dün yaptığı açıklamalara
cevap veren Dursun Özbek, "Rakibi-
mizin başkanının açıklamaları, ente-
resan bir televizyon programıydı.
Divan başkanı moderatör, başkan da
cevaplayan kişiydi. İthamlardan çok
bu kompozisyona dikkat etmek
lazım. Neresinden başlayacağım ko-
nusunu kafamda çeviriyorum. Bu-
güne kadar başkan tek başına çıkıp
farklı moderatörlerle, divan ve genel
kurulda görüşlerini ifade ediyordu.
Dün akşamki program bana göre
şeyi hatırlattı, geleneksel orta oyunu-
muz vardır, Hacivat-Karagöz prog-
ramı. Her şey önceden görüşülmüş,
planlanmıştır. Her şey önceden tasar-
lanmıştır Hacivat-Karagöz'de. Dün
akşamki televizyon programı da ben-
zer bir program oldu. Bitmek bilme-
yen ithamlar, yakıştırmalar, iftiralar
peşi sıra geldi. Geçmişte de başkan
bu ifadeleri kullanıyordu. Artık Haci-
vat-Karagöz oyunu seviyesine indi-
ğini düşünüyorum. Devamlı baskı
altına almayan çalışan bir başkan.
Hem sistemi hem federasyonu, her-
kesi itham eden, herkesi eli kanlı terör
örgütü ile ilişkilendirmeye çalışan bir
başkan” dedi. 

Büyük çelişki var

Koç'un aynı zamanda Kulüpler Bir-
liği başkanı olduğunu hatırlatan Özs-
bek, “Başkan, ithamların doğruysa,
bu ithamların gerekçelerini de ortaya
koyman lazım. Çok tehlikeli bir bo-
yuta getiriliyor iş. Bizim işimiz yeşil
sahada mücadele etmek, orada birbi-
rimiz yenmeye çalışmak. Bu itham-

larla bir yere varmamız mümkün
değil. Başkan Ali Koç'un muhatabı
aslında Türkiye Futbol Federasyonu.
Büyük bir kısmı Türkiye Futbol Fede-
rasyonu ile ilgili. Benzer soruları fe-
derasyon başkanına, federasyon
yetkililerine sormanız gerektiğini dü-
şünüyorum. Başkan ile toplantılarda
bir arada oluyoruz. Orada kullandığı
ifadelerle, özellikle federasyon için
kullandığı ifadelerle, dünkü kullan-
dığı ifadeler arasında büyük çelişki
var. Sevgili başkanım, hangisi doğru?
Kulüpler Birliği'nde bize ifade ettikle-
rin mi doğru, yoksa dünkü açıklama-
ların mı? Kulüpler Birliği başkanı
olarak kucaklayıcı olman lazım. Türk
futboluna barışın ve sevginin getiril-
mesi gerektiğini düşünüyorum. Bazı
kulüplerin FETÖ ile ilişkisi olduğu
söyleyerek neyi anlatmaya çalışıyor-
sunuz? Türkiye topyekün mücadele
içindeyken bu söyleminiz, yaptığınız
görevle bağdaşmıyor. Umarım ki
bundan sonraki toplantılarınızda dik-
kat edersiniz. Galatasaray her zaman
başarı ve sevgiden yana olmuştur.
Futbolla ilgili açıklamaları, daha lig-
ler başlamadan hakemleri, sistemi
etki almak için. Trabzonspor maçın-
dan sonra ben de benzer ifadeler kul-
landım. O günkü şartlarda bu
ifadelere gereksinim vardı. Başkan
haklı, haksız olduğu yerde hakemleri
ön plana alıp, VAR sistemini ön
plana alıp, devamlı baskı uygulama
aşamasında. Artık bunun terk edil-
mesi gerektiğini düşünüyorum.
Cumhuriyetimizin 100. yılında bütün
kulüplere başarı ve sevgi getirmesini
diliyorum" ifadelerini kullandı.

Etraflıca tartışıldı

Bankalar Birliği ile imzalanan anlaş-
madan çıkmak istediklerinin altını
çizen Özbek, "Ali Koç, Ahmet Nur
Çebi ve Ertuğrul bey ile Maliye Ba-

kanı Mehmet Şimşek'i ziyarete git-
tik. Hep şunu söylüyorum, bu ziya-
rette konu kulüplerin mali yapısıydı.
Bu mali yapının nasıl düzeleceği,
kulüplerin rahat finansal yapıya ka-
vuşması konusu vardı. Etraflıca tar-
tışıldı. Kulüplerin gerekli, gereksiz
bir harcama içinde olduğu algısı var.
Galatasaray olarak buna cevap ver-
mek zorundayız. Biz iyi transferler
yapıyoruz. İyi transferler yapmak,
iyi bonservis, iyi maaşlarla mümkün
oluyor. Kulüplerin istenen başarıları
yakalaması için, Avrupa'daki kulüp-
lerle mücadele etmesi için bunun
gerekli olduğunu düşünüyorum.
Bunların biri buydu, Bakan bey ile
konuştuğumuzda. Diğer konu da
daha önce yapılan yapılandırma an-
laşmasında esnetilmesi konusu
vardı. Bakan ile müzakere ettik. Ga-
latasaray olarak, bu yapılandırma
anlaşmasından çıkmak istiyoruz.
Projelerimizi başkana anlattık. Şu
anda elimizi kolumuzu bağlayan bu
yapılandırma anlaşmasından çıkma
arzusu olan tek kulüp, Galatasaray.
Geçmişte faydalı olduğu, bugün gel-
diğimiz bu ortamda kalmamıştır.
Biz yapılandırma anlaşmasından
çıkmayı hedefe koymuştuk. Çok kısa
sürede yapılandırma anlaşmasından
çıkacağız" diye konuştu. Brezilyalı
futbolcu Tete'nin transferinin ardın-
dan eski kulübü Shakhtar Do-
netsk'in yaptığı açıklamalarla ilgili
düşüncelerini de paylaşan Özbek,
"Tete transferinde son derece hukuk-
sal boyutu geçerli olan, uluslararası
boyuttaki kurumlardan görüş aldık.
Oyuncusunu kaybeden her takımın
belli bir yaklaşımı vardır. Konuyla il-
gili endişemiz bulunmamaktadır.
Tete transferi legal bir transferdir.
Olmasaydı federasyon Türkiye'de
oynamasına izin vermezdi” 
ifadelerini kullandı. DHA

Trans yüzücüler
kategorisi iptal

Dünya su sporları uluslararası
federasyonlarından biri olan
World aquatics (FIna), Ber-
lin’de başlayacak Dünya Su
Sporları yüzme Kupası 2023
dahilinde pilot program olarak
trans yüzücüler için ‘açık Kate-
gori’ adıyla ayrı bir kategori
açmış ve kayıt almaya başladı-
ğını duyurmuştu. ancak 3
Ekim'de World aquatics'ten ya-
pılan açıklamada, "6-8 Ekim
tarihlerinde yapılması planla-
nan Dünya Su Sporları yüzme
Dünya Kupası - Berlin 2023
buluşmasında açık Kategori
yarışmaları için kayıtların ka-
panmasının ardından, World

aquatics ‘açık Kategori’ etkin-
likleri için herhangi bir kayıt
alınmadığını teyit etmektedir”
denildi. açıklamada, pilot ola-
rak uygulamaya konulan ‘açık
Kategori’ için çeşitli etkinlikler-
deki mesafelerin belirlendiği,
resmi kayda açıldığı ancak
hiçbir sporcunun kayıt yaptır-
madığı belirtildi. World aqua-
tics, açık Kategori Çalışma
Grubu’nun çalışmalarına
devam edeceğini, mevcut bir
talep olmasa bile gelecekte
açık Kategori'nin yarışlara
dahil edilmesi olasılığını ince-
lemeye devam edeceklerini
kaydetti. DHa

Ali Sami Yen Spor Kompleksi
RAMS Park'ta gerçekleştirilen spon-
sorluk anlaşmasına Galatasaray
Başkanı Dursun Özbek, Galatasaray
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden
Timur, Ekmas Group Onursal Baş-
kanı Rafet Ekmekçioğlu ve Yönetim
Kurulu Başkanı Özgür Ekmekçioğlu
katıldı.

Hep birlikte çalışacağız

Sadece futbol branşını değil, amatör
branşları da aynı şekilde büyütmeleri
gerektiğini ifade eden Dursun
Özbek, "Bugün Galatasaray Spor
Kulübü olarak Ekmas Group ile
Erkek Basketbol Takımımız için yap-
tığımız isim ve forma sponsorluğu
anlaşmasının imza töreni için bir
aradayız. Bu anlaşma için Ekmas
Group'a, Sayın Özgür Ekmekçioğlu
ve Sayın Rafet Ekmekçioğlu'na te-
şekkürlerimi sunuyorum. Galatasa-
ray'ın geçmişte olduğu gibi bugün de
Avrupa'daki başarılara ulaşması için
sponsorluk gelirlerimizi en üst sevi-
yeye ulaştırmanın zaruret olduğunu

hepimiz biliyoruz. Sadece futbol için
değil amatör şubeleri de aynı şekilde
büyütmemiz çok önemli. Bugünü bu
açıdan önemli bir adım olarak görü-
yorum. Erkek Basketbol Takımımız,
Yenilmez Armadamız, geçtiğimiz se-
zonlarda Nef markasıyla önemli ba-
şarılara imza attı. Nef markasına ve
Erden kardeşime bir kez daha ku-
lübe verdiği desteklerden dolayı te-
şekkürlerimi sunuyorum. Ekmas
Group, verdiği desteklerle Türk spo-
runa yabancı olmayan bir marka.
Şimdi Galatasaray Ekmas olarak
erkek basketbolda başarının sürekli
hale gelmesi için hep birlikte çalışa-
cağız. Bu sene elimizdeki imkanları
zorlayarak iyi bir kadro kurduk. Bu
kadronun hem Avrupa'da hem Tür-
kiye'de önemli başarılara imza ata-
cağına yürekten inanıyorum"
ifadelerini kullandı.

Bizim için değerli

Basketbolda başarılı bir sezon geçi-
receklerini dile getiren Galatasaray
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden

Timur, "Ekmas basketbol konusunda
destek gündeme gelince bu konuyu
gündemlerine almaları, böyle bir
destekte bulunmaları hakikaten Ga-
latasaray'ımız için çok değerli. Yurt
içinde ve yurt dışında çok önemli
faaliyetleri olan, büyük bir grup.
Geçmişte ticari münasebetimiz ol-
duğu için bilfiil biliyorum. Basket-
bolda bu sene çok güzel bir kadro

kuruldu. Hocamız, takımımızla iki sene
öncesinde olduğu gibi başarılı bir
sezon geçireceğiz. Bu ivmeyi devam et-
tirerek sürdürmesini istiyoruz. Burada
desteğini esirgemeyen, uzun vadeli iş
birliği kurma iradesini ortaya koya
Ekmas Group'a, Özgür Beye, Rafet
Beye ve tüm Ekmas ailesine teşekkürle-
rimizi sunuyoruz" şeklinde konuştu.

Hepimize hayırlı olsun

Anlaşmanın her iki tarafa da hayırlı
olması temennisinde bulunan
Ekmas Group Onursal Başkanı
Rafet Ekmekçioğlu, "Ekmas Group
olarak ülkemizin uluslararası arena-
daki spor camiasında gururlu ku-
lübü Galatasaray ile birlikte
olmaktan şahsım ve şirketim adına
gurur duyuyorum. Şirketimiz sportif
faaliyetler alanında uzun süredir ça-
lışmalarına devam etmektedir. Ge-
nelde amatör kulüplerden başlayan
bu çalışma, ilerleyen süreçlerde
Altay, Menemenspor, Bergama Spor
ve diğer kültür faaliyetleriyle, sosyal
sorumluluk projelerini yerine getir-
mekteyiz. Ekmas Group olarak bu
sezon Galatasaray'a vereceğimiz
destekten dolayı teşekkür ediyorum.
Hepimize hayırlı uğurlu olsun" dedi.
DHA

Almanya’da başlayacak Dünya Yüzme
Şampiyonası’nda trans yüzücüler için açılan
‘Açık Kategori’ yüzme yarışları, hiçbir spor-
cunun katılmaması sebebiyle iptal edildi

Fenerbahçe Başkanı Ali Koç'a tepki gösteren Galatasaray Başkanı Dursun
Özbek, "Bitmek bilmeyen ithamlar, yakıştırmalar, iftiralar peşi sıra geldi.
Geçmişte de başkan bu ifadeleri kullanıyordu. Artık Hacivat-Karagöz
oyunu seviyesine indiğini düşünüyorum. Devamlı baskı altına almayan
çalışan bir başkan. Hem sistemi hem federasyonu, herkesi itham eden,
herkesi eli kanlı terör örgütü ile ilişkilendirmeye çalışan bir başkan" dedi

BU ÜLKEMİZE KARŞI 
GÖSTERİLEN BİR TAVIR
Manchester United ile deplasmanda
oynanan karşılaşma öncesinde hava-
limanında yaşananlar hakkında ko-
nuşan Erden Timur, "Sistematik bir
şey uygulandı. Baştan vize sürecinde
zorluklar yaşandı. Çıkarken iş zıva-
nadan çıktı. Temel konu gösterilen
davranış. Adeta suçlu gibi davranış,
son derece gayri ahlaki, son derece
terbiyesizce, hadsizce. Bu davranış-
lara yaklaşık 3 saat orada maruz ka-
lındı. Bu ülkemize karşı gösterilen bir
tavır. Bu kabul edilemez bir şey. Biz
de orada gereken tepkiyi gösterdik.
Orada gereken tepkiyi görmeleri ge-
rekiyordu. Bundan sonraki kamu ta-
rafı, büyükelçimize, konsolosluğa

bildirdik. Bakanlıklara bildireceğiz.
Oradaki kameraların incelenmesin-
den, hukuki hakların kullanılmasına
kadar bu konunun takipçisi olmak
gerekiyor, böyle şeylerin tekrar edil-
memesi için. Gerekeli tavır gösterile-
cektir. Bundan önce de çok
yaşanmış, bu kadar ses çıkarılmamış.
Bundan sonra da yaşanmaması için
sesimizi çıkaracağız. Futbol sadece
futbol değildir. Ülkenize gösterilen bir
tavır, Şampiyonlar Ligi şampiyonu
olmaktan bin kat daha önemlidir.
Her platformda devletimiz de bu da
konuda hemen gerekli adımları yaptı.
Hep birlikte gerekli adımları ataca-
ğız" dedi. Şampiyonlar Ligi'ndeki he-

deflerinden de bahseden Timur,
"Her takımı her takımın yenebildiği
bir arena. Tarihimizde ilk kez dep-
lasmanda İngiliz takımına karşı gali-
biyetle ayrılıyoruz. Gurur verici.
Sonuçta 3 puan. Bundan sonra çok
maç var. Şampiyonlar Ligi'nde fa-
vori gösterildiğiniz maçta da puan
kaybedebiliyorsun. Hedefimiz gide-
bildiğimiz yere kadar gitmek. Önü-
müzdeki yıllardaki hedefimiz, zaten
misyonu koymuş Ali Sami Yen Bey
ve arkadaşları, Avrupa'da şampi-
yonluk. Başkanımız önderliğinde
sürdürülebilir bir yapı oluşturacağız.
Bu sene de sonuna kadar gitmek 
istiyoruz” diye konuştu. 

Koç'un aynı zamanda
Kulüpler Birliği baş-

kanı olduğunu hatır-
latan Özsbek,

“Başkan, ithamların
doğruysa, bu itham-

ların gerekçelerini de
ortaya koyman lazım.

Çok tehlikeli bir bo-
yuta getiriliyor iş.

Bizim işimiz yeşil sa-
hada mücadele

etmek, orada birbiri-
miz yenmeye çalış-
mak. Bu ithamlarla
bir yere varmamız

mümkün değil. Baş-
kan Ali Koç'un muha-

tabı aslında Türkiye 
Futbol Federasyonu”

diye konuştu.

Çok güzel bir
kadro kuruldu
Basketbol Süper Ligi ekiplerinden Galatasaray'ın yeni sezonda isim ve forma sponsoru belli
oldu. Sarı-kırmızılı ekibin isim ve forma sponsorluğunu Ekmas Group üstlendi. Düzenlenen
törende konuşan Erden Timur, "Basketbolda bu sene çok güzel bir kadro kuruldu. Hocamız,
takımımızla iki sene öncesinde olduğu gibi başarılı bir sezon geçireceğiz” dedi

IFTIRALAR PESI
SIRA GELDI!
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GORKEMLI DUGUNGORKEMLI DUGUNGORKEMLI DUGUNGORKEMLI DUGUNGORKEMLI DUGUNGORKEMLI DUGUN
TATAR AILESINDEN 

H yatt Regency İstanbul Ataköy
Otel’de gerçekleşen düğüne
Kaymak ve Tatar ailesinin

dostları, yakınları, akrabaları büyük
ilgi gösterdi. Gelinin anne ve babası
Nafiye ve Mustafa Kaymak, dama-
dın anne ve babası Hatice ve Ümit
Tatar ile Tatar Şirketler Grubu Yö-
netim Kurulu Üyesi İmdat Tatar’ın
yakından ilgilendiği davetliler ara-
sında Türkiye’nin iş, sanat, spor ve
siyaset dünyasından önemli isimler
vardı. Düğün davetlileri Kaymak ve
Tatar ailelerini bu özel günlerinde
yalnız bırakmazlarken, muhteşem
bir düğün ortamında gerçekleşen
saatlerde hoş ve eğlenceli

anlar da geçirdi.

İş dünyasından büyük ilgi 

Aslan Ticaret Dayanışma Malları Li-
mited Şirketi (SCHAFER) Yönetim
Kurulu Başkanı Tuncay Aslan’ın da
katıldığı düğüne şu isimler katıldı;
Kars Ardahan Iğdır Derneği Başkanı
Temel Altıntaş , Ece Fermuar Sanayi
ve Ticaret A.Ş. Yönetim Kurulu Baş-
kanı Osman Sait Güntekin, NYN Askı
ve Ahşap Sanayi ve Ticaret Limited
Şirketi Yönetim Kurulu Başkanı
Osman Nuri Noyan, MATEC Elektrik
Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi Yö-
netim Kurulu Baş-

kanı Aras
Onur
Akçay,
Selay Oyun-
cak Hediyelik
Eşya İmalat Pa-
zarlama ve Ticaret
Limited Şirketi Yönetim
Kurulu Başkanı Özdemir Aydın, Ünal
Perakende Spor Ürünleri İthalat Ano-
nim Şirketi (SNEAKS UP) Yönetim
Kurulu Başkanı Erhan Ünal, Nur
Kalıp Plastik Sanayi ve Ticaret Limi-
ted Şirketi Yönetim Kurulu
Başkanı

Behzat Kurt, Trans İş Güvenlik Malze-
meleri İmalatı ve Ticaret Limited Şir-
keti Yönetim Kurulu Başkanı Atilla
Saraçoğlu, ACEA Tekstil Sanayi ve Ti-
caret Limited Şirketi Yönetim Kurulu
Başkanı Emine & Cahit Kayıkçı, Çiftçi
İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı Zeki
Çiftçi, Erayteks Tekstil ürünleri Sanayi
ve Ticaret Limited Şirketi Yönetim Ku-

rulu Başkanı Erhan Çakır, Birışık
Fermuar ve Tekstil Aksesuar

Sanayi Dış Ticaret Limi-
ted Şirketi Yönetim

Kurulu Başkanı Er-
lent Demir.

Teşekkür 
ettiler

Tatar Şirketler
Grubu Kurucusu
ve Yönetim Kurulu

Üyesi Ümit Tatar,
Milas Kumaşçılık

Şirketi Yönetim Kurulu
Başkanı Mustafa Kay-

mak ve Tatar Şirketler Grubu
Yönetim Kurulu Üyesi İmdat Tatar,

bu mutlu anlarında yanlarında olan
tüm davetlilere teşekkür ederek düğün
mutlu bir şekilde sonar erdi. 

Tatar Şirketler Grubu 
Kurucusu ve Yönetim Kurulu

Üyesi Ümit Tatar’ın oğlu Sezer
Tatar ile Milas Kumaşçılık Şirketi
Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Kaymak’ın kızı Elif Kaymak
görkemli bir düğün töreni ile

dünyaevine girdiler

Elif Kaymak ve Sezer Tatar çifti bu mutlu günlerini
geniş katılımlı eş, dost ve arkadaşları ile birlikte
kutlamanın mutluluğunu yaşadılar...

Bu güzel düğün, 
Hyatt Regency İstanbul 

Ataköy Otel’de gerçekleşti.
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